
Plečnik v Kamniku
Leto 2007 zaznamuje 50. obletnica smrti Jožeta Plečnika. Tradi

cionalni Dnevi evropske kulturne dediščine, ki bodo letos potekali 
od 22. do 29. septembra, bodo posvečeni zapuščini tega velikega 
arhitekta. V Kamniku bodo v tem tednu organizirani vodeni ogledi
Plečnikovih del, o katerih pišemo na straneh 6 in 7.
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V Centru Kamnika na Japljevi 4 poleg kavarne Veronika 
TEL - 831 73 60, GSM - 041 553 711

vpis: od 6. septembra 14.00-19.00
www.ita-jezikovnasola.com

ita jezikovna šola z vami že 18 let 
- nagradno žrebanje - ugodnosti za tečajnike

Pridobite dodatne ugodnosti z Modro krnit®. 
Dodatne informacije na:

www.avtoakustika.si

AvtoAkustika

V ponedeljek so bile šolske poti po dobrih dveh mesecih brezskrb
nih počitnic ponovno polne otroškega živžava, smeha, prijateljskih 
pomenkov in tudi razposajenosti. Šolski prag so eni prestopili z večjim, 
drugi pa z manjšim veseljem, vsi pa s pričakovanjem, da bodo v novem 
šolskem letu spoznali in doživeli marsikaj novega in zanimivega. Še 
posebej poln radovednosti in pričakovanj je bil prvi šolski dan za 268 
šestletnikov v naši občini, ki so se prvič srečali s »ta pravo« šolo. Da se 
bodo z veseljem, novimi spoznanji, skritimi talenti in ustvarjalnostjo 
radi vračali je naloga ne le učiteljev, pač pa tudi staršev in vseh, ki pri
hajajo v stik z otroki. Na vseh nas pa je odgovornost, da poskrbimo za 
varnost otrok v cestnem prometu vse dni v šolskem letu, še posebej 
pa v teh dneh, ko so otroci nepredvidljivi, neizkušeni in razigrani.

Odgovorna urednica SAŠA MEJAČ

Kamnik v znamenju plesov, običajev in 
oblačilne dediščine

Pred nami so prav posebni dnevi, ki že vrsto let 
ohranjajo bogato folklorno izročilo Kamnika in celot
ne Slovenije - že 37. DNEVI NARODNIH NOŠ. Kamnik 
bo tako od danes do nedelje v znamenju plesov in obi
čajev, ki jih bodo prikazale folklorne skupine, glasbe, 
valčkov in polke, predvsem pa raznolikosti naše obla
čilne dediščine. Spoznali jo bomo v nizu prireditev, ki 
jih bo napovedala današnja razstava o črni noši v Gale
riji Veronika, eden od vrhuncev dogajanj pa bo sobot
ni celovečerni mednarodni nastop priznanih folklor
nih skupin KUD-a Ivana Filipovič iz Hrvaške, KUD-a 
Sevdah Budžim iz Bosne in Hercegovine in Akademske 
folklorne skupine Franceta Marolta iz Slovenije.

Štiridnevni kulturni program, ki je letos obogaten s 
priznanimi izvajalci in z mednarodno udeležbo, bo za
okrožila nedeljska povorka, v kateri se bo preko 1600 
narodnih noš sprehodilo po ulicah mesta, polnih obis
kovalcev in čudovitega prazničnega razpoloženja.

O Dnevih narodnih noš in program prireditev 
na 2. strani. VERA MEJAČ

Tuhinjska ohcet v Snoviku
Zadnjo avgustovsko nedeljo je Turistično društvo Tuhinjska dolina na travniku pred JAVNO-ZASEBNO PARTNERSTVO

Termami Snovik v Tuhinjski dolini pripravilo dobro obiskano turistično-etnološka pri- y NAŠI OBČINI na Strani 2
reditev »Tuhinjska ohcet«. Igralci, v glavnem domačini, so nam v skoraj dveurnem 
programu v besedi, pesmi ter s prikazom starih kmečkih opravil in že skoraj pozabljenih

Večnaviorisuanikak0 P°tekal° ŽMienje navasi’zlasti P'' 'd A Mj'AN^HA N ČIČ 0 KAMNIŠKEM TURIZMU na strani 3

IZ VSEBINE

ŠOLSTVO na strani 5

PLEČNIKOVA DEDIŠČINA V KAMNIKU
na straneh 6 in 7

Lovska koča, zgrajena leta 1934 za Kralja Aleksandra, je prvo 
Plečnikovo delo na Kamniškem.

Moste 80 H, Komenda, tel.: 01/83 41 757

Vf Nova jesenska kolekcija oblatil 
in obutve z a otroke in mladino „

c« Ijp
Nosečniška oblačila in perilo

Copatiza vrtec in Solo st. IS-UO
tjP AKCIJA: zadnji kosi otr, in ženskih oblačil 

od -30% do -70% popusta!

V MOTNIK PO NOVI KOLESARSKI POTI
na strani 11

VELIKOPLANINSKI VTISI 
LETOŠNJEGA
POLETJA na straneh 12 in 13

TRADICIJA KLEKUARSTVA NA KAMNIŠKEM
na strani 14

PESTRA ŠPORTNA DOGAJANJA
na straneh 16,17 in 18

Odbojka, košarka, nogomet, karate, kolesarstvo, 
vaterpolo, triatlon, pa še adrenalinski avtokros 
v Tunjicah

Naslednja številka časopisa Kamniški občana, obarvana s pestro vsebino 
prireditev Dnevov narodnih noš in vrsto drugih aktualnih dogodkov, bo med 
vami, dragi bralci, v petek, 21. septembra. Članke in oglase lahko oddate 
do petka, 14. septembra; zahvale pa do torka, 18. septembra, v uredništvo 
v Kamniku, Glavni trg>23 (stavba med občino in sodiščem, 1. nadstropje), 
tel.: 01/83 91 311, 041/662-450, e.naslov: sasa.meiac@siol.net

Ita
Jezikovna šola

ANGLEŠČINA
NEMŠČINA
FRANCOŠČINA
ITALIJANŠČINA
RUŠČINA
ŠPANŠČINA

VEC JEZIKOV ZNAŠ, VEC VELJAŠ. %#
JEZIKOVNI TEČAJI ZA OTROKE IN ODRASLE

JEZIKOVNA ŠOLA S CERTIFIKATOM Ljubljanska 110,1230 Domžale
Tel.: 01 72 43 089

POLIGLOT

GSM: 041 616001 
Fax: 01 72 19167
e-mail:info@poliglot.si
www.poliglot.si
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KAMNIK V ZNAMENJU PLESOV, OBIČAJEV 
IN RAZNOLIKOSTI OBLAČILNE DEDIŠČINE

Pred nami so prav posebni dnevi, ki že vrsto let ohra
njajo izročilo narodne noše in običajev - že 37. DNEVI 
NARODNIH NOŠ. Kamnik bo tako od danes do nedelje 
v znamenju plesov in običajev, ki jih bodo prikazale fol
klorne skupine, glasbe, valčkov in polke, predvsem pa 
raznolikosti naše oblačilne dediščine. Spoznali jo bomo 
v nizu prireditev, ki jih bo napovedala današnja raz
stava o črni noši v Galeriji Veronika, eden od vrhuncev 
dogajanj pa bo sobotni celovečerni mednarodni nastop 
priznanih folklornih skupin KUD-a Ivana Filipovič iz Hr
vaške, KUD-a Sevdah Budžim iz Bosne in Hercegovine 
in Akademske folklorne skupine Franceta Marolta iz 
Slovenije.

Največjo tovrstno prireditev v 
Sloveniji, ki jo vsako leto obišče 
med trideset in petdeset tisoč 
ljudi in je prepoznavna v širšem 
slovenskem prostoru, se letos 
lahko pohvali s kvalitetnim in iz
redno pestrim kulturno-etnolo- 
škim programom, ki bo potekal 
na dveh prizoriščih: na Sutni in 
na Glavnem trgu. Prireditev, ki 
so jo člani organizacijskega od
bora predstavili na torkovi novi
narski konferenci, je ob treh že 
tradicionalnih dnevih pridobila 
poleg kakovostnih vsebin tudi

na dodatnem dne
vu dogajanj. Tako 
se dogajanja pri
čenjajo že danes (v 
četrtek), ko se od
pirata dve razstavi: 
Filatelistična raz
stava TlC-a, v Ga
leriji Veronika pa 
etnologinja Jasna 
Paladin postavlja 
na ogled zanimivo 
razstavo o nastan
ku in razvoju črne 
noše s prepoznav-

DNEVI NARODNIH NOS

KAMNIK
6. - 9. SEPTEMBER

Oblačilno dediščino nam bo razkrila tudi danes od
prta razstava o nastanku in razvoju črne noše, ki 
jo v Galeriji Veronika pripravlja etnologinja Jasna 
Paladin. Na sliki je ženska črna noša, nosi jo Kamni- 
čanka Mojca Hribar, lastnica ene najstarejših črnih 
noš pri nas. Obleče jo le ob tradicionalni kamniški 
prireditvi Dnevi narodnih noš in skupaj z možem 
Petrom v gorenjski noši predstavljata družino starih 
Kamničanov. Cma noša, ki izkazuje pripadnost slo
venstvu in tudi ožjim lokalnim okoljem, je pogosto 
označena tudi kot mestna, meščanska, ljubljanska, 

kar pa povsem ne drži. Ena od glav
nih značilnosti »črne noše« je bela 
peča, zavezana »na petelinčka«, kot 
rečemo načinu vezave, ki se je uve
ljavil v 70. letih 19. stoletja prav v 
povezavi s »črno nošo«, zahteva pa 
dobro naškrobljeno pečo, spretnost 
ter številne bucike in sponke.

PROGRAM
Četrtek, 6, september
TIC Kamnik
17.30 OTVORITEV FILATELISTIČNE RAZSTAVE

dnevi narodnih noš
Kamnik 2007

Galerija Veronika
19.00 OTVORITEV RAZSTAVE O ČRNI NOŠI

Pobočje Malega gradu
20.00 do 21.30 ETNOLOŠKI GLASBENI KONCERT glasbene skupine VRUJA

Petek, 7. september
Glavni oder (Glavni trg)
17.00 do 18.00 DRUŠTVO LJUBITELJEV HARMONIKE GODIČ
18.00 do 19.00 ŠOLA HARMONIKE MARTINVODLAN
19.00 do 20.00 PROMENADNI KONCERT MENGEŠKE GODBE
20.00 do 01.00 ANSAMBEL LOJZETA SLAKA

Oder Šutna
17.00 do 19.00
19.00 do 20.00
20.00 do 22.00

ANSAMBEL GOLTE
VOKALNI KONCERT SKUPIN PREDICE IN SRAKE 
TRIO ŠPICA

Sobota, 8. september
Glavni oder
10.00 do 11.00
11.00 do 12.00
13.00 do 15.00
15.30 do 17.20
17.30 do 18.00
18.30 do 20.30

20.30 do 01.00

Oder Šutna
11.00 do 15.00
17.00 do 18.00
18.00 do 22.00

PROMENADNI KONCERT MESTNE GODBE KAMNIK 
PRIFARSKI MUZIKANTI 
SKUPINA GADI
TEKMOVANJE HARMONIKARJEV - FINALE
NASTOP FS DRUŠTEV UPOKOJENCEV KAMNIK IN KOMENDA
CELOVEČERNI MEDNARODNI FOLKLORNI KONCERT
- KUD Ivan Filipovič Velika Kopanica - Republika Hrvaška,
- KUD Sevdah Budžim - Republika BiH,
- AFS FRANCE MAROLT - Republika Slovenija 
HIŠNI ANSAMBEL AVSENIK

TEKMOVANJE HARMONIKARJEV - PREDIZBOR 
ANSAMBEL SUHA ŠPAGA 
ANSAMBEL SAVINJSKIH 7

Nedelja, 9. september
Glavni eder
09.30 do 10.00
10.00 do 10.30
10.30 do 11.00
11.00 do 11.30
11.30 do 12.30
12.30 do 13.00

GODBA ŠENTJERNEJ - BUDNICA 
FS BOLNIŠNICA SVOBODA PTUJ 
ŽENSKA KLAPAVOLOSKO OPATIJA 
KUD SVOBODA BISTRICA OB DRAVI 
AFS ŠTUDENT MARIBOR 
KUD SEVDAH BUDŽIM

is.ee 37# TRADICIONALNA POVORKA NARODNIH NOS
16.00 do 21.00 ANSAMBEL SVETLIN

Oder Šutna
09.00 do 09.30
10.00 do 11.00
11.00 do 12.00
12.00 do 13.00
16.00 do 21.00

GODBA ŠENTJERNEJ - BUDNICA 
KUD IVAN FILIPOVIČVELIKA KOPANICA 
LUKARI LJUDSKI GODCI IN PEVKE TED DORNAVA 
ŽENSKA KLAPAVOLOSKO OPATIJA 
ANSAMBELTA PRAVI FALOTI

Spremljajoče prireditve:
- SEJEM DOMAČE IN UMETNE OBRTI
- PRODAJNI SEjEM
- ZABAVIŠČNI PROSTOR
- TEKMOVANjE V ODBOJKI NA MIVKI KAMNIK 
-GOlf ARBORETUM
-razstavama™

KamniK
V naročju planin

Agencija za razvoj turizma in podjetništva 
v občini Kamnik 

Turistični informacijski center 
Glavni trg 2,1241 Kamnik 

Tel: 01/831 82 50, Faks: 01/831 81 92 
info@kamnik-tourism.si 

, www.kamnik-tourism.si

VABLJENI \/ KAMNIK 
MESTO V NAROČJU PLANIN

no belo pečo, zavezano »na pet
elinčka«. Večer se bo zaključil z 
etnološkim koncertom glasbene 
skupine »Vruja«.

Petkovo popoldne in večer bo
sta namenjena narodno zabavni 
glasbi, ki ga bo na Glavnem trgu 
zaključil Ansambel Lojzeta Slaka.

Organizatorji so za soboto, 
ko je z namenom privabiti obis
kovalce organiziran tudi brez
plačen avtobusni prevoz iz Ljub
ljane, pripravili izredno pester 
program. Promenadni koncert 
Mestne godbe Kamnik bo napo
vedal nastope različnih skupin, 
po ulicah mesta bodo zadoneli 
mili zvoki diatonične harmonike 
izpod prstov harmonikarjev, ki se 
bodo udeležili drugega tekmo
vanja harmonikarjev za Pokal 
narodnih noš. Proti večeru bo 
nastopilo več folklornih skupin 
z vrhuncem: celovečernim med
narodnim folklornim koncertom, 
ko bodo nastopili: KUD Ivana Fi- 
lipovič-a s Hrvaške, KUD Sevdah 
Budžim iz Bosne in Hercegovine 
ter Akademska folklorna skupina 
Franceta Marolta. Večer bo za
ključil Hišni ansambel Avsenik.

Nedeljsko dogajanje bodo za
polnili nastopi godb, folklornih 
in glasbenih skupin, nastopila 
bo tudi ženska klapa iz Opatije. 
Vrhunec dogajanja pa bo, tako 
kot vsa leta doslej, tradicionalna 
povorka narodnih noš. Kot je 
povedal predsednik organiza
cijskega odbora Brane Golubo
vič, bo letošnja povorka zaradi 
vedno večjega zanimanja za 
ohranjanje tradicije vključila v 
dogajanja tudi južni del mesta z 
novimi prebivalci in tako krenila 
od Mercator centra Kamnik do 
Doma kulture Kamnik. Po na
povedih bomo pospremili preko 
1600 narodnih noš, med njimi 
bodo tudi nastopajoče folklorne 
skupine, prijavljenih je šest godb 
in preko dvajset vozov, ki zaklju
čujejo povorko..

Obiskovalce, ki jih vsako leto 
štejemo v deset tisočih, pa privla
čijo tudi spremljajoče prireditve 
in dogodki: sejem domače in 
umetne obrti, na katerem se bo 
predstavilo kar 35 razstavljavcev 
in rokodelcev, prodajni sejem, 
zabaviščni prostor za otroke na 
parkirišču za frančiškanskim sa
mostanom, razstava malih živali, 
ob 60. obletnici odbojkarskega 
kluba Kamnik pa bo na igrišču » 
Pod skalco« potekal turnir v od
bojki na mivki.

Se zadnji vikend v poletni 
sezoni bo med Kamnikom in 
Arboretumom Volčji Potok 
brezplačno vozil turistični vla
kec, znamenitosti našega staro
davnega mesta pa bomo lahko 
spoznavali tudi ob brezplačnih 
vodenih ogledih.

SAŠA MEJAČ
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Vi sprašujete, župan odgovarja
D. M. iz Duplice sprašuje, 

ali so res nekateri občani že 
prejeli denar, ki so ga pred 
časom vplačali za telefon
sko omrežje?

Da, res je oziroma se bo to 
kmalu dogodilo. To velja za 
krajane tistih krajevnih skup
nosti, ki so na podlagi javnega 
poziva k vlaganju zahtevkov 
za vračilo vlaganj v javno tele
komunikacijsko omrežje, ki 
je bil objavljen v Kamniškem 
občanu, posredovale občini po
trebno dokumentacijo in so z 
Državnim pravobranilstvom 
že sklenile pisno poravnavo. 
Zakon o vračanju vlaganj 
v javno telekomunikacijsko 
omrežje določa, da so upravi
čenci do vračila vlaga nj v jav
no telekomunikacijsko omrežje 
fizične osebe, lokalne skupnosti 
in njihovi pravni nasledniki, ki 
so, z namenom pridobitve tele
fonskega priključka za sebe ali 
za druge sklepale pogodbe s 
pravnimi predniki Telekoma 
Slovenije d.d. in Samouprav
nimi interesnimi skupnostmi 
(SIS) za poštni, telegrafski in 
telefonski promet. Osnova za 
vračilo vlaganj je po navede
nem zakonu pogodbena vred
nost, zmanjšana za morebitno 
neplačano priključnim, more
bitno neplačani prispevek SIS 
in morebitna namenska sred
stva iz državnega proračuna, 
upravičencem pa pripada 
vračilo v denarnih sredstvih v 
celoti za vlaganja v telefonske 
centrale, objekte, medkrajevne 
telefonske vode in krajevna 
telefonska omrežja.

Občinska uprava je že v letu 
2004posredovala Državnemu 
pravobranilstvu devet zahtev
kov za povrnitev vlaganj v 
javno telekomunikacijsko

omrežje in sicer za vlaganja, ki 
so potekala preko »občine«, bivš
ega sklada stavbnih zemljišč in s 
katerimi je občina sofinancirala 
objekt pošte na Bakovniku, tele
fonski centrali na Bakovniku in 
v Stranjah ter primarno in se
kundarno telefonsko omrežje in 
za sedem krajevnih skupnosti. 
Štirim krajevnim skupnostim 
je do sedaj Državno pravobra
nilstvo že posredovalo predlog 
pisnih poravnav za vračilo vla
ganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje in sredstva na podlagi 
podpisanih poravnav S strani 
KS, tudi nakazalo na račun vla
gatelja zahtevkov. To so: KS Tu
njice, Nevlje, Špitalič in Šmartno. 
Povračila predstavljajo vlaganja 
V telefonsko omrežje v letih 1980 
do 1985 in sicer na podlagi spo
razumov, ki so bili sklenjeni med 
krajevnimi skupnostmi in pra
vnimi »predniki« Telekoma d.d. 
Omenjene štiri KS pripravljajo 
dokončne sezname dejanskih 
upravičencev s potrebnimi po
datki, tako da le-ti lahko priča
kujejo vračilo sredstev v bližnji 
prihodnosti.

Državno pravobranilstvo je 
prejelo več kot 35-582 zahtev
kov za vračilo vlaganj, ki jih je 
potrebno reševati na podlagi Za
kona o vračanju vlaganj v jav
no telekomunikacijsko omrežje. 
Med še ne obdelanimi so tudi še 
preostali zahtevki naše občine, 
ki so bili posredovani zavezan
cu. Občina bo po pridobitvi in 
sklenitvi pisne poravnave glede 
vračila vlaganj v javno teleko
munikacijsko omrežje z držav
nim pravobranilcem, na kra
jevno običajen način seznanila 
končne in dejanske upravičence 
o potrebnih postopkih, da bodo 
sredstva, ki so bila vložena v 
telefonsko omrežje, tudi vrnjena 
tako in na način, kot to določa

omenjeni zakon. Naj pouda
rim, da slednje velja za primer, 
ko so se vlaganja v telefonsko 
omrežje in naprave financira
le preko »občine«.

Poleg vprašanja vračanja 
pa vse več občanov sprašu
je, kaj se dogaja s projektom 
gradnje omrežja elektron
skih komunikacij v občini, 
predvsem v predelih, ki za 
operaterje niso komercialno 
zanimivi. Občina Kamnik je 
letos marca začeli pripravljati 
potrebno dokumentacijo, da 
bi se lahko s projektom grad
nje širokopasovnega omrežja 
elektronskih komunikacij pri
javili na javni razpis Ministr
stva za gospodarstvo. Izbrali 
smo ponudnika, s katerim 
smo se začeli pogajati, a je Mi
nistrstvo za gospodarstvo, 29. 
junija 2007, svoj javni razpis 
preklicalo tako, da sedaj čaka
mo na nov razpis ministrstva. 
To pa ne pomeni, daje občina 
ustavila prizadevanja, da bi 
nadgradila in razširila mrežo 
elektronskih komunikacij. V 
okviru naših pristojnosti, ki 
na tem področju niso velike, 
si prizadevamo čim prej po
iskati rešitve, s katerimi bi pro
jekt gradnje širokopasovnega 
omrežja elektronskih komuni
kacij nadaljevali.

ŽUPAN
ANTON TONE SMOLNIKAR^

Javno-zasebno partnerstvo v občini Kamnik

Prvi dogovori za sodelovanje javnega in 
zasebnega kapitala v naši občini že potekajo

V začetku marca je začel veljati lani jeseni sprejet zakon o 
javno-zasebnem partnerstvu (JZP), ki občinam omogoča, da k 
velikim in kapitalsko zahtevnim infrastrukturnim in drugim 
projektom pritegnejo zasebni kapital. Ker od javno-zasebnega 
partnerstva tudi naša občina v prihodnjih letih veliko pričaku
je, smo podžupana Braneta Goluboviča povprašali, na katerih 
področjih oziroma pri kakšnih projektih vidi največ možnosti 
za sodelovanje občinskega in zasebnega kapitala.

Kako ocenjujete možnosti, 
ki jih sodelovanju javnega in 
zasebnega kapitala daje obči
nam zakon o JZP?

Javno - zasebno partnerstvo je 
vsekakor priložnost za občine, 
predvsem pa državo, ki mora 
biti zgled lokalnim skupnostim. 
Po mojem.mnenju se je JZP pre
pozno uzakonilo, bojim pa se 
tudi, da bo v začetku javni sektor 
ozko grlo pri njegovem izvaja
nju, saj javni uslužbenci nimajo 
potrebnih izkušenj in znanja za 
sodelovanje in pogajanje z za
sebnim sektorjem, poleg tega pa 
spremembe v okolju mnogokrat 
vnašajo nemir in negotovost v 
ustaljeno delovanje javne uprave. 
Nekaj projektov sodelovanja med 
javnim in zasebnim kapitalom 
smo doslej že imeli, vendar zakon 
o JZP na to področje prinaša novo 
dimenzijo, prinaša celovit in pre
gleden sistem. Na vse to se bomo 
morali še navaditi, novo kulturo 
in novo razumevanje sodelovanja 
in povezovanja med javnim in za
sebnim. Zato menim, da bo po
treben določen čas, da najdemo 
najboljše modele vlaganja zaseb
nega kapitala v javne projekte in 
- kar bo po mojem mnenju na lo
kalnem nivoju najtežje - javno so
financiranje zasebnih projektov, 
ki so v javnem interesu. Občine 
imajo danes relativno stabilen si
stem proračunskega financiranja 
investicij, zato obstaja nevarnost, 
da pri izvedbi različnih projektov 
in storitev, ki so v javnem inter
esu,ne bodo zaznale priložnosti, 
ki se jim odpirajo v sodelovanju 
z zasebnim kapitalom. Sem pa 
optimist in verjamem, da bo po 
porodnih težavah JZP zaživelo.

Z javno - zasebnim partner
stvom smo se v naši občini

lotili gradnje širokopasov
nega omrežja elektronskih 
komunikacij. V kakšni fazi je 
trenutno ta projekt, saj vemo, 
da je država sredi poletja raz
pis preklicala?

Postopek pogajanj s ponudni
kom za oddajo javnega naročila 
je začasno prekinjen in čakamo 
na nov razpis, ki bo določil nove 
pogoje.

Lahko opišete dosedanji po
tek tega projekta in pojasnite 
težave, ki so ga spremljale?

Pri tem projektu smo se po pri
poročilih ministrstva za gospodar
stvo odločili za JZP po BOT mode
lu (zgradi - upravljaj - prenesi). Ide
ja je bila sicer zanimiva, vendar se 
je izkazala v enem delu za naivno, 
saj so območja, ki so ekonomsko 
zanimiva za operaterje, že preple
tena z optičnim omrežjem. Bolj za
nimiv je BOT model za območja, 
ki za operaterje s komercialnega 
vidika niso zanimiva, zato smo v 
pripravo razpisne dokumentacije 
vložili veliko energije in finančnih 
sredstev. Marca smo začeli z vse
mi potrebnimi postopki, da bi se 
lahko prijavili na sredstva Evrop
skega sklada za regionalni razvoj, 
vendar je imelo ministrstvo s pri
pravo razpisa veliko težav, saj je v 
svojih priporočilih od aprila pa 
do junija spreminjalo kriterije in 
pogoje, nazadnje pa je razpis pre
klicalo in s tem občinam, ki so se 
na poziv ministrstva odzvale prve 
in izpeljale vse potrebne postop
ke, povzročilo marsikatero nevše
čnost, od nezadovoljstva ljudi do 
finančnega minusa, ki je s prekli
cem državnega razpisa nastal na 
strani občin, tudi naše.

Ali so zaradi tega vse inve
sticije na področju elektron
skih komunikacij zastale?

Brane Golubovič, podžupan: 
»Zakon o JZP je dobra osnova za 
ukrepe in daje možnost za nov za
gon, vendar je potrebna previdnost 
Ekonomski učinek ne sme biti edino 
merilo. Pri sprejemanju odločitve, 
da gremo v JZP, moramo imeti za 
cilj učinkovitost, dvig ravni kako
vosti storitev in vsaj obdržati, če že 
ne povečati, dostopnost do javnih 
storitev pod enakimi pogoji za vse. 
To so samo trije od pogojev, na pod
lagi katerih se je možno odločati ali 
gremo pri določenih projektih ali 
storitvah, ki so v javnem interesu, 
v JZP. Na našo srečo ima zahodna 
Evropa z JZP že dolgoletne izkušnje 
in se bomo lahko iz njihovih dobrih 
praks tudi kaj naučili.«

Ne, to ne pomeni tega. Po na
logu župana še vedno potekajo 
različne aktivnosti, ki so v okvi
ru naših pristojnosti, s katerimi 
skušamo najti primerne rešitve in 
vzpodbude investitorjem, da se 
bo mreža na celotnem območju 
občine širila in nadgrajevala. Gle
de tega sem optimist, ker se vsi 
na Občini zavedamo, da se samo 
z dobrim omrežjem elektronskih 
komunikacij lahko načrtuje raz
voj in dviguje kvaliteta življenja. 
Moramo pa se seveda zavedati, 
da gre za čisto gospodarsko de
javnost.

Na katerih področjih pa v 
naši občini še vidite možnosti 
za sodelovanje med javnim in 
zasebnim kapitalom?

Nadaljevanje na 4. strani
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Turiste navdušuje čistoča 
mesta in neokrnjena narava
Turistični delavci bodo črto pod glavno poletno sezono poteg
nili sredi septembra, mi pa smo se na kamniškem Turistično 
informativnem centru (TIC) že pozanimali, kakšna je bila tu
ristična sezona pri nas, koliko tujcev si je ogledalo kamniške 
zanimivosti in kako so se obnesle vse letošnje novosti. »Na splo
šno lahko rečemo, da smo z letošnjo turistično sezono izredno 
zadovoljni,« so povzeli na TIC-u, kjer so letos z informacijami 
pomagali večjemu številu turistov kot lani.

Kamnik z okolico 
navdušuje predvsem 
Britance in Špance

Na kamniškem TIC-u beležijo 
statistiko vseh tistih obiskoval
cev, ki se oglasijo v njihovem 
informacijskem centru na Glav
nem trgu, in tistih, ki si ogledajo 
kapelo na Malem gradu. Kljub 
temu, da je Kamnik z okolico 
obiskalo še več turistov, kot ka
žejo njihove evidence, saj se vsi

tudi število obiskovalcev kapele 
na Malem gradu - lani smo jih 
do konca avgusta našteli 1.016, 
letos pa že 1.477,« je povedala 
Alenka Hribar in dodala, da 
so med tujci tudi letos zabeležili 
največ turistov iz Velike Britani
je, k čemer gotovo pripomorejo 
nizkocenovni leti z Brnika. »Do 
konca avgusta smo jih zabeležili 
755 (6,4 % vseh turistov oziroma 
15% tujih turistov). Britancem 
sledijo Francozi (644), Italijani

lansko precej boljša, saj je bilo 
povpraševanje po nočitvah večje 
kot lani. »Večina obiskovalcev je 
nad Kamnikom navdušena. Pre
seneča jih čistost mesta ter neo
krnjena narava,« so s povratnimi 
informacijami turistov zadovolj
ni kamniški turistični delavci, ki 
so največ obiskovalcev uspeli 
privabiti k največjim zanimivo
stim naše občine - k znamenito
stim starega mestnega jedra, na 
Veliko planino in visokogorje v 
kamniških Alpah, v Terme Sno
vik, Arboretum Volčji Potok in k 
Zdravilnemu gaju Tunjice.

Obiskovalci TlC-a tudi 
Kamničani

Na TIC-u so veseli, da so njiho
vo informacijsko točko v središču 
mesta za svojo vzeli tudi domači-

Znamenitosti mesta Kamnik si je pod vodstvom vodnikov do konca avgusta ogledalo kar petdeset različnih 
skupin.

ne oglasijo v TIC-u, pa so številke 
vseeno zgovorne. »Do konca av
gusta je TIC Kamnik in Mali grad 
obiskalo skupaj 13.194 turistov. 
Lansko leto v istem obdobju se je 
na TIC-u oglasilo 10.342 turistov, 
od tega 4.756 tujcev, letos pa je 
do konca avgusta TIC obiskalo 
11.820 turistov, od tega 4.918 
tujcev. Podobno se je povečalo

(607) in Nemci (571), presenet
ljivo veliko je bilo letos Špancev 
(501), sledijo jim Nizozemci 
(470). Vedno več je tudi turistov 
iz vzhodnih držav, od tega največ 
Čehov, ki smo jih letošnje pole
tje zabeležili 145.«

Podatkov o številu nočitev na 
TIC-u sicer ne beležijo, a ocenju
jejo, da je bila sezona glede na

ni. Kot sta povedala Igor Kralj in 
Alenka Hribar, Kamnik z okolico 
ponuja odlične možnosti za eno
dnevni, zaradi vedno bolj pestre 
ponudbe pa tudi za večdnevni 
oddih, zato vsako leto zabeležijo 
več domačih gostov. »Izredno 
nas veseli predvsem to, da TIC 
radi obiščejo tudi Kamničani 
in nekateri so se že navadili, da

pri nas dobijo informacije o do
godkih in prireditvah, zadovoljni 
pa so tudi z našo spominkarsko 
ponudbo. Navadili so se tudi, da 
je TIC odprt vse dni v letu, med 
poletno sezono celo do 20. ure, 
vedno več jih kupi vstopnice za 
koncerte preko sistema Eventim, 
dobro pa so sprejeli tudi našo in
ternetno točko.«

Turistični vlakec 
dobra poteza

Ena od novosti letošnje turisti
čne ponudbe je tudi brezplačna 
vožnja z vlakcem med Kamnikom 
in Arboretumom Volčji Potok. »S 
turističnim vlakcem smo želeli 
popestriti poletne dni, da pa bi se 
ponudba čimbolje obnesla smo 
se odločili, da bosta vožnja in dvo
jezično vodenje s turističnim vod
nikom po mestu brezplačna. Turi
stični vlakec vozi vsako soboto in 
nedeljo; v soboto celo dvakrat na 
dan, in sicer že od sredine julija pa 
vse do drugega vikenda v septem
bru, ko bodo v Kamniku potekali 
Dnevi narodnih noš. Odziv na vla
kec je bil izredno pozitiven, saj je 
skoraj vedno poln, poleg tega nam 
je bilo naklonjeno tudi vreme. Do 
konca avgusta je bilo prepeljanih 
približno 300 oseb.«

V letošnjem letu so na TIC-u iz
boljšali in popestrili svoje progra
me, kar se je odražalo tudi v pove
čanem številu vodenih skupin po 
Kamniku in okolici. Po besedah 
Alenke Hribar, si je kamniške za
nimivosti pod vodstvom njihovih 
vodnikov do konca avgusta ogle
dalo kar petdeset različnih skupin, 
še kar nekaj pa jih pričakujejo tudi 
v septembru in novembru.

Letos se je Agencija za razvoj 
turizma in podjetništva prvič po
leg slovenskih udeležila tudi ve
čjih sejmov v tujini. S turistično 
ponudbo Kamnika so se predsta
vili na turistični borzi FITUR Ma
drid, na sejmih Vakanitie Salon v 
Bruslju, Tiempo Libero v Vicenzi, 
Saloturisme v Barceloni ter RDA 
v Kolnu. Kako se je to obrestova
lo, je letos še prezgodaj oceniti, 
je pa Kamnik že letos obiskalo 
kar nekaj tujcev, predvsem Špan
cev, ki so za naše zanimivosti 
izvedeli prav 
na omenjenih 
sejmih.

JASNA 
PALADIN

V Kamniku imamo 
mladinski hotel

Ena večjih letošnjih novosti na področju turizma v naši občini 
je odprtje mladinskega hotela oziroma t. i. youth h osti a v stavbi 
stare gostilne Pod skalo. Lastnik Miha Resnik je v dveh nadstropjih 
uredil deset sob z 21 ležišči in tako bistveno pripomogel k večji po
nudbi prenočitvenih kapacitet v mestu. »O ureditvi prenočišč smo 
razmišljali že nekaj časa, saj je bila naša gostilna po tem znana že 
konec 19. stoletja, ko so v naših prostorih prespali mnogi petičneži 
z Dunaja in Prage, ki so letovali v bližnjem Kurhausu. Obnova stare 
meščanske hiše se je končala letos poleti in po vseh potrebnih dovo
ljenjih smo avgusta že sprejeli prve obiskovalce,« je povedal Resnik, 
ki - kljub temu, da imajo prenočišča status mladinskega hotela, le-ta

Miha Resnik je z obiskom hostla, katerega notranjost je obnovljena in 
opremljena v starem meščanskem slogu, v prvem mesecu po odprtju 
zadovoljen.

pa je del Popotniškega združenja Slovenije oziroma mednarodnega 
združenja Vouth Hostel International - svoja vrata z veseljem odpre 
tudi starejšim popotnikom oz. vsem, ki želijo pri njem prenočiti. Teh 
je bilo doslej celo več kot pa mladih s statusom študenta.

V prvem mesecu dni so Pod skalo tako že prenočevali Izraelci, 
Italijani, Nemci, Španci, Hrvati in mnogi drugi. »Zaenkrat smo za
dovoljni, saj smo imeli v avgustu 60-odstotno zasedenost. Več nis
mo pričakovali, saj smo hotel odprli šele v drugi polovici sezone, 
oglaševali pa ga bomo šele naslednje leto,« pravi Resnik, ki mu pri 
vodenju mladinskega hotela pomagajo tudi otroci - Vesna, Marjeta 
in Blaž.

Sobe so dvo- in troposteljne, vsaka ima svojo kopalnico s tušem, 
dosedanji obiskovalci pa so navdušeni predvsem nad meščanskim 
slogom, kakor so opremljeni vsi skupni prostori, ki imajo tudi do
stop do interneta. Odzivi so torej zelo dobri, čeprav uradnega 
odprtja še sploh ni bilo. Le-ta bo 20. septembra, ko bodo Pod skalo 
pripravili tudi dan odprtih vrat. JASNA PALADIN

Pestra ponudba 
športnega turizma
Odkrivanje doline Kamniške Bistrice in okoliških planin malo 
drugače...

e
■ /V

V Kamniku že skoraj leto dni 
deluje družba Dolina Adrenalina, 
ki jo vodita mlada športnika: 29- 
letni Tadej Trobevšek, gorski 
kolesar in alpinist pripravnik, in 
33-letni Damijan Kočar, med
narodni gorski vodnik. Svojo po
nudbo sta usmerila v - tudi pri 
nas vse bolj priljubljeni - športni 
turizem. »Kamnik morda po 
športnem turizmu in adrena
linskih aktivnostih še ni tako 
poznan kot na primer okolica

Bovca ali Kranjske Gore, a ima 
za to odlične možnosti. Midva 
še orjeva ledino, a je vsako leto 
boljše in Kamnik ima odlične 
možnosti za večjo prepoznav
nost tudi na tem področju,« pra
vi Tadej in doda, da večina turi
stov Kamnik obišče prav zaradi 
številnih naravnih zanimivosti. S 
svojo ponudbo aktivnosti v na
ravi privabljata predvsem tiste, 
ki si dopust in oddih želijo po
pestriti tudi z nekaj adrenalina.

Organizirata iz
posojo gorskih 
koles in vode
ne kolesarske, 
pohodniške in 
plezalne ture 
po kamniških 
planinah, sko
ke z jadralnim 
padalom, tabo
re za skupine 
otrok, plezanje 
po balvanih 
in spuščanje

—------------------------------------- s tirolsko ži-
Damijan Kočar in Tadej Trobevšek skrbita za aktiv- čnico, vse bolj 
nosti s pridihom adrenalina. priljubljeno

Kamnik ima odlične danosti za športni turizem, kot je plezanje v dolini 
Kamniške Bistrice.

suho soteskanje po soteski Se- 
delšček, plezanje po brezpotjih 
in vrsto drugih aktivnosti. »Za 
adrenalinske športe se še vedno 
odloča manj ljudi,« pravita, a sta 
z letošnjo sezono kljub temu za
dovoljna, saj ju je v poslovalnici

nasproti kamniškega bazena ob
iskalo tudi veliko tujih turistov, 
največ Francozov in Špancev, 
predvsem zaradi vodenih izletov 
po Veliki planini.

JASNA PALADIN

Kamniški OBČAN-Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon.
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode in
formativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga

občine Kamnik brezplačno.
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med občino in 
sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: 
sasa.mejacSsiol.net Uradne ure uredništva: sreda od 8. do 12. in od 13. do 
17. ure, četrtek in petek od 8. do 12. ure. Nenaročenih člankov in fotografij ne 
honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Tisk Set d.d., 6.9. 2007.

Dan odprtih vrat
Pod skalo 

fi v Kamniku
Kamnik se lahko od letošnjega poletja naprej pohvali z 

novimi prenočitvenimi zmogljivostmi. Na Maistrovi 32, Pod skalo, smo uredili 
nov mladinski hotel - youth hostel. Tako smo pridobili enaindvajset novih ležišč 

v desetih skrbno urejenih sobah s kopalnicami.
Vabimo vas na Dan odprtih vrat, 

kihov četrtek, 20. septembra 2007, od 12. ure naprej.
Želimo vam podrobneje predstaviti hostel Pod skalo in vas pogostiti. 

Vljudno vas vabimo tudi na slavnostno odprtje, ki bo istega dne ob 17. uri.
Po odprtju bomo pripravili prijetno druženje ob zvokih glasbe, dobre hrane in pijače.

Dobrodošli Pod skalo! 
Mihael Resnik

Okraševanje šolskih potrebščin s cvetjem 
v soboto, 8. 9. 2007 J1

od 16.00 do 18.00 ure /

MRI - OTROŠKA DELAVNICA 
V ARBORETUMU VOLČJI POTOK

www.arboretum-vp.si

MESTNE LEKARNE
LEKARNA KAMNIK 

LEKARNA NOVI TRG
DA BO JESEN PRIJETNA IN ČIMBOLJ ZDRAVA

Upamo, da so vaše počitnice minile prijetno in da boste polni 
moči vstopili v novo šolsko leto in prihajajočo jesen. 

Prihaja čas prijetnih jesenskih izletov in da bi minili brez 
nevšečnosti naj vas spomnimo na nekaj nevarnosti. Sonce ima 

še vedno dovolj moči, da vas v urah okrog poldneva opeče, 
zlasti v gorah. Pred izletom se ustrezno zaščitite, obraz najbolje 

s kremo, ostalo telo pa z lotioni ali geli, ki so bolj mazljivi. 
Dobrodošla bodo tudi sredstva za zaščito pred klopi in komarji. 
Ker zori sadje bo tudi več os in drugih bolj nevarnih žuželk. Ob 

piku potrebujete naš nasvet kako ukrepati in pravilno izbiro 
zdravila proti alergiji.

Ne pozabite tudi, da z novim šolskim letom prihaja med otroci, 
posebej pa tistimi, ki se bodo prvič srečali z večjo skupino drugih 
otrok, do bolj pogostih zlasti prehladnih obolenj. V lekarni vam 
bomo svetovali kako pomagati bolnemu otroku in tudi kako ga 
okrepite in zaščitite, da ne zboli. Pomislite tudi nase in na svojo 

odpornost. Zdaj je še čas.

V naših lekarnah dobite kvalitetna sredstva za zaščito pred 
soncem, insekti, zdravila proti alergijam, zdravila za krepitev 

imunskega sistema, prehranska dopolnila, kozmetična sredstva 
ter vsa zdravila na recept in brez recepta ter medicinsko 

tehnične pripomočke.

S septembrom se spremeni tudi čas dežurstev.
LEKARNA KAMNIK na Šutni bo od septembra do decembra 2007 ob 
sobotah, nedeljah in praznikih dežurna od I7.00 do 20.00, LEKARNA 

DOMŽALE pa ob nedeljah in praznikih od 9.00 do 12.00.
Običajni delovni čas LEKARNE NOVI TRG in 

LEKARNE KAMNIK ostaja nespremenjen.
LEKARNA NOVI TRG od ponedeljka do petka od 7.30 do I9.00, 
LEKARNA KAMNIK od ponedeljka do petka od 7.30 do I9.30, ob 

sobotah pa od 7.30 do I3.00.

H*
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SPREJET PRAVILNIK O PROMETNI 
UREDITVI NA ULICI ŠUTNA V KAMNIKU

Župan Občine Kamnik je dne 23.8.20- 
07 izdal Pravilnik o prometni ureditvi na 
ulici Šutna v Kamniku, ki je bil objavljen 
v Uradnem listu RS št. 78/2007.

Pravilnik podrobno opredeljuje promet
no ureditev na ulici Šutna v Kamniku, saj 
stanovalcem, najemnikom in lastnikom 
poslovnih prostorov na sami ulici omogo
ča večjo kakovost bivanja in poslovanja.

Pravilnik spreminja čas dostave blaga, 
in sicer bo dostava možna v času od 5.00 
ure do 6.30 ure ter v času od 8.00 ure 
do 10.00 ure, kar naj bi v jutranjem času 
preprečilo tranzitni promet preko ulice. 
Stanovalcem, najemnikom in lastnikom 
poslovnih prostorov pa omogoča, da pri 
občinskem upravnem organu, pristoj
nem za promet, podajo vlogo za izdajo 
dovolilnice, za dostop do lastne parkirne 
površine, če pa s to ne razpolagajo pa za 
dostop na ulico in kratkotrajno parkira
nje (do 30 minut), po dovoljenem času 
pa vozilo odpeljejo z ulice. Novost je tudi 
v tem, da si bodo upravičenci poleg do

volilnice lahko na lastne stroške pridobili 
daljinski upravljavec za dostop na ulico 
preko severnega potopnega stebrička, ki 
sicer preprečuje dostop na ulico. Pravil
nik tudi opredeljuje kršitve, ki imajo lah
ko za posledico razveljavitev pridobljene 
dovolilnice. Upamo, da bodo upravičen
ci dostopa na ulico spoštovali prometno 
ureditev in s tem zagotavljali večjo pro
metno varnost in red na ulici.

Izvajanje določb pravilnika bo nadzirala 
občinska komunalno-redarska služba, ki 
bo izvajala nadzore na ulici (tudi v neobi
čajnem času, vse dni v tednu) ter zoper 
kršitelje ukrepala, po potrebi pa bomo 
nadzirali pravice vstopa ha zaprti del ulice 
tudi z nadzorno kamero.

Pravilnik bo začel veljati s 1.10.20- 
07, zato predlagamo, da vsi, ki so 
upravičeni do pravice dostopa na 
ulico, pravočasno oddajo vlogo, ki jo 
dobijo na vložišču ali spletni strani 
Občine Kamnik.

Občina Kamnik

Tudi v Kamniku Evropski teden mobilnosti

VESELA ULICA - NAMESTO 
AVTA NAS VOZI DOBRA VOLJA

Od 16. do 22. septembra bo 
potekal Evropski teden mobilno
sti 2007. Na pobudo Ministrstva 
za okolje in prostor RS bo z raz
ličnimi aktivnostmi sodelovalo 
tudi nekaj slovenskih občin.

Nacionalni koordinatorji Ev
ropskega tedna mobilnosti in 
Evropski koordinacijski odbor 
so za osrednjo temo Evropskega 
tedna mobilnosti 2007 izbrali 
VESELO ULICO. Namen teme 
je prebivalce opozoriti, da re
šitev prometnih zagat ni v po
večevanju cestnega prostora za 
avtomobile, ampak v spremenje
nem načinu mobilnosti. Hoja, 
kolesarjenje, javni prevoz, 
souporaba avtomobilov,... 
je v mestih lahko trajnostna 
in učinkovita rešitev, ki vsem 
meščanom omogoči tudi bolj 
zdrav način življenja. Osred
nje sporočilo Evropskega tedna 
mobilnosti vsem prebivalcem je,

Bazen in nova telovadnica - pridobitev 
za ZUIM in tudi za Kamnik

V Zavodu za usposabljanje 
invalidne mladine Kamnik se 
veselimo uporabe novih pros
torskih pridobitev - bazena, 
nove telovadnice in prostorov 
za zdravstvene terapije, uporab
no dovoljenje za novo zgrajene 
objekte smo pridobili v predvi
denem roku z začetkom novega 
šolskega leta.

Zadnje tedne počitnic se je 
že odvijala selitev in namestitev 
zdravstvene enote v nov terapevt
ski blok, v katerem bodo trajno 
nameščene fizioterapija, delo
vna terapija in logopedija z vso 
sodobno medicinsko opremo, 
začasno pa tudi ambulanta in ne
kateri drugi programi, ki bodo 
svoje nove prostore pridobili po

Prvi dogovori za sodelovanje 
javnega in zasebnega kapitala 
v naši občini že potekajo

dokončanju gradnje junija 2008. 
Brneči gradbeni stroji so namreč 
med počitnicami tudi porušili 
del starega ZUIM-a (stari del šole, 
knjižnico in stare prostore zdrav
stva ter kuhinjo in jedilnico), a na 
istem mestu že nastajajo temelji 
za nove zgradbe, ki jih po načrtu 
ustvarja kamniški SGP Graditelj.

Učenci in dijaki, ki se šolajo in 
usposabljajo v zavodu, so tako 
od prvega dne v novem šolskem 
letu zaradi novih prostorov in 
moderne terapevtske in športne 
opreme deležni še kvalitetnejših 
zdravstvenih in terapevtskih ob
ravnav ter boljših možnosti za 
izvajanje prilagojenih športov.

Bazen in telovadnica bosta po 
oblikovanju urnikov s polno mo
čjo pričela delovati takoj po 15. 
septembru.

Nova telovadnica in bazen bo
sta v času, ko ne bosta zasedena 
s programi zavoda, ki je tako že v 
vmesni fazi gradnje postal še so
dobnejši center za vzgojo, izob
raževanje in usposabljanje oseb s 
posebnimi potrebami ter športno 
terapevtski center za osebe s po
sebnimi potrebami, odprla vrata 
tudi vsem tistim iz kamniškega 
okolja, ki bi jih sodelovanje in 
uporaba novo pridobljenih ob
jektov utegnilo zanimati.

Z. S.

Namesto avta nas vozi dobra volja
Evropski teden mobilnosti 
16,-22. september 2007

da lahko vsak po svoje prispeva
mo k zmanjšanju vpliva prome
ta na kakovost zraka in svetovno 
podnebje, poleg tega pa imamo 
lahko tudi koristi, ker preživimo 
manj časa v prometnih zastojih, 
dihamo čistejši zrak in imamo 
varnejše ulice.

Na območju občine Kam
nik bodo v času od 17. do 22. 
septembra potekale razli
čne aktivnosti, ki bodo oza- 
veščale prebivalce v smislu 
manjše uporabe osebnih 
avtomobilov, izbire okolju 
prijaznih načinov prevoza, 
s tem pa manjšega onesna
ževanja okolja in bolj zdra
ve prihodnosti. Organizirali 
jih bodo vrtci, šole, Mladin
ski center Kamnik in Obči
na Kamnik.

Na Šutni bodo potekale de
lavnice, tekmovalne igre in ve
seli dogodki na temo »promet«. 
Organiziran bo orientacijski po
hod (v dopoldanskem in popol
danskem času) iz Kamnika čez 
Žale do Zapric, ki bo zaključen 
z ustvarjalnimi igrami na Žapri- 
cah. Na Glavnem trgu bo promo
cija in prodaja električnih koles, 
športnih koles, mestnih koles, 
kolesarske opreme, brezplačni 
nasveti in servisiranje koles. V 
petek, 21. septembra, bo odprt
je naravoslovne učne poti Stari 
grad. Za zaključek Evropskega

tedna mobilnosti bo v soboto, 
22. septembra, KD Priden mo
žic uprizoril ulično predstavo 
na Trgu svobode.

Namen teh aktivnosti oz. 
dogodkov je začeti in narediti 
nekaj korakov v smeri boljše 
ozaveščenosti vseh članov naše 
družbe. Ne gre za velike pro
jekte, temveč za majhne vzpod
bude prebivalcem naše občine, 
da bi s svojim razmišljanjem in 
načinom življenja prispevali k 
bolj čistemu okolju in bolj zdra
vemu življenju. Občina Kamnik 
pa bo naslednje leto nadaljevala 
z začetimi projekti urejanja par
kov, peš poti in kolesarskih stez. 
Potem se bo marsikdo lažje od
ločil, da bo šel namesto z avtom 
v službo, v šolo in po opravkih 
peš ali s kolesom.

Vse občane vabimo, da se v 
Evropskem tednu mobilnosti 
pridružite prizadevanjem za 
zmanjšanje prometa, da začnete 
omejevati svoje vožnje z avto
mobilom in s tem prispevate, da 
bodo sedaj nevarne ceste v na
seljih postale vesele ulice, polne 
veselih ljudi. Več o Evropskem 
tednu mobilnosti si lahko pre
berete na spletni strani www, 
tedenmobilnosti.si. o dogodkih 
v občini Kamnik pa na spletni 
strani www.kamnik.si.

MIHELA VETERNIK 
OBČINA KAMNIK

Nadaljevanje z 2. strani
Po mojem mnenju je večina 

občin premajhnih, da bi imela 
veliko možnosti pri načrtovanju 
velikih projektov po modelu jav
no - zasebnega partnerstva, zato 
več priložnosti za JZP vidim na 
pokrajinskem nivoju in pri me
dobčinskem sodelovanju. Seveda 
pa lahko tudi naša občina samo
stojno izpelje nekatere projekte 
v sodelovanju z zasebnim sektor
jem. Nekaj izkušenj že imamo, 
saj Kamnik nima javnega komu
nalnega podjetja in je večino 
gospodarskih javnih služb preko 
različnih oblik javno - zasebnega 
partnerstva podeljenih zasebne
mu sektorju v upravljanje oziro
ma vzdrževanje, pa tudi gradnjo. 
Nekaj priložnosti za sodelovanje 
javnega in zasebnega kapitala na 
ravni občine vidim tudi na po
dročju družbenih dejavnosti, ki 
ga sicer pokrivam. Dober primer 
sodelovanja med zasebnim in jav
nim sektorjem je nenazadnje za
sebni vrtec Peter Pan, v katerega 
je občina soinvestirala 250.000 
evrov.

Lahko za področje družbe
nih dejavnosti navedete še ka
kšen konkreten projekt, ki bi 
h kapitalskemu sodelovanju z 
občino morda spodbudil tudi 
druge investitorje?

Tak primer je tudi prenova 
doma krajanov v eni izmed na
ših krajevnih skupnosti, kjer bi 
se v obstoječem objektu obno
vili prostori za potrebe krajevne 
skupnosti, povečala pa bi se tudi 
trgovina, ki bi zadovoljila potrebe 
prebivalcev in prebujajočega tu
rizma. Prvi pogovori z zasebnimi 
investitorji so bili že opravljeni, 
v kratkem pa bomo predlagali 
skupni sestanek z investitorjem 
in krajevno skupnostjo, na kate
rem bomo skušali uskladiti inter
ese.

Bi lahko na ta način zgradili 
tudi še eno športno dvorano, 
ki jo občina prav tako potre
buje?

V teoriji je vse mogoče, vendar 
je Kamnik, po mojem mnenju, za

tak projekt premajhen in zato 
premalo zanimiv za investitorje. 
V Ljubljani, na primer, bi se tak 
projekt dalo izvesti. Investitor 
dobi od občine zemljišče, na 
katerem zgradi velik trgovski 
center in poleg še večnamensko 
športno dvorano. Mi lahko po 
podobnem modelu investiramo 
v manjše športne projekte. Toda 
z županom smo že razmišljali, da 
bi pri letnem bazenu k sodelova
nju povabili zasebni kapital, ki bi 
imel interes obstoječi letni bazen 
pokriti s šotorom. Zasebnik (lah
ko je to tudi društvo) bi v zameno 
za investicijo za določeno obdo
bje dobil bazen v upravljanje in 
trženje. Seveda ob dogovoru, da 
imajo klubi, ki uporabljajo bazen, 
pri njegovi uporabi poseben sta
tus. Vendar so to zaenkrat samo 
razmišljanja, brez analize stro
škov in koristi ter posvetovanja 
s klubi, ki bazen uporabljajo, pa 
ne bomo ukrepali.

Kaj pa kakšno garažno ozi
roma parkirno hišo?

Župan je začel že vse potrebne 
postopke, da zagotovi vsaj eno 
garažno hišo s sredstvi javnega 
in zasebnega kapitala. Tako je 
za lokacijo na Trgu prijateljstva 
že izdelana idejna rešitev. Te
žava pa je nastala, ko je stroka, 
ki je bila povabljena k projektu, 
ugotovila, da po veljavnem za
zidalnem načrtu, ki velja že več 
kot petnajst let, teh podzemnih 
garaž ni mogoče zgraditi. Zaradi 
tega je občinska uprava začela 
s pripravami na spremembe in 
dopolnitve prostorskega akta, 
ki mora upoštevati nove pogoje 
za mirujoči promet v mestnem 
središču. Drugi primer JZP pa 
je gradnja garažne hiše in par
kirnih površin na območju med 
Ljubljansko in Steletovo cesto, v 
neposredni bližini Mercatorja. 
Tudi za ta objekt so idejne rešit
ve že pripravljene in so na ogled 
v prostorih Občine. V tem objek
tu je prostor predviden tudi za 
nekatere storitvene dejavnosti in 
potrebe krajevne skupnosti.

ZORAN JEREB

Na podlagi 60. člena Zakona o prostorskem načrtovanju (ZPNačrt, Uradni 
list RS, št. 33/07) in 27. člena Statuta Občine Kamnik (Uradni list RS, 
št. 47/99, 40/01 in 68/03) je župan Občine Kamnik, dne 3.9.2007 
sprejel

SKLEP
O JAVNI RAZGRNITVI 

ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM 
PROSTORSKEM NAČRTU ZA OBMOČJE 

B 20 STOL - JUŽNI DEL 
IN OKOLJSKEGA POROČILA

i.
Občina Kamnik z javnim naznanilom obvešča javnost, da se javno razgrne 
dopolnjen osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
za območje B 20 Stol - južni del in Okoljsko poročilo.

II.
Gradivo bo javno razgrnjeno od 14. septembra do 15. oktobra 
2007 v prostorih:
- Krajevne skupnosti Duplica, Jakopičeva ulica 11,
- Krajevne skupnosti Šmarca, Trg padlih borcev 2
- na sedežu Občine Kamnik, Glavni trg 24, v II. nadstropju
- internetni strani Občine Kamnik, www.kamnik.si.
Na Občini Kamnik bo gradivo razgrnjeno v poslovnem času, v krajevnih 
skupnostih pa v času uradnih ur.
Javna obravnava bo v četrtek, 27. septembra 2007 ob 17. uri v 
Domu kulture Kamnik, Fužine 10, Kamnik.

III.
S tem naznanilom, Občina Kamnik obvešča o poteku javne razgrnitve 
in javne obravnave tudi vse lastnike nepremičnin na območju, ki ga ob
ravnava dopolnjen osnutek OPPN, in sicer z naslednjimi pare. št. v k.o. 
Podgorje: 1452/42, 1452/43, 1452/39, 1452/40, 1467/17, 14- 
67/10, 1467/11, 1467/12, 1453/5, 1467/13, 1467/1, 1555/2, 
1452/15.
Vplivno območje obsega poleg zgoraj navedenih zemljišč v ureditvenem 
območju tudi zemljišča s pare. št. v k.o. Podgorje: 1581, 1557/16, 
1475/1.

IV.
Pripombe in predloge, na javno razgrnjen dopolnjen Osnutek občinskega 
podrobnega prostorskega načrta in Okoljskega poročila, lahko podajo vsi 
zainteresirani na mestu razgrnitve v pisni obliki v knjigo pripomb, oziroma 
jih v pisni obliki posredujejo Občini Kamnik, Oddelku za urejanje prostora, 
Glavni trg 24, 1240 Kamnik. Pripombe in predloge lahko zainteresirani 
podajo v času javne razgrnitve od 14.9. 2007 do 15.10.2007.

V.
Ta sklep se objavi v Kamniškem občanu, na oglasnih deskah Občine 
Kamnik, navedenih krajevnih skupnosti ter na internetni strani občine 
www. kamnik.si.

Številka: 35005-4/2005-5/1 
Kamnik, dne 3.9.2007

Župan 
Občine Kamnik 

Anton Tone Smolnikar

Na podlagi 60. člena Zakona o prostorskem načrtovanju (ZPNačrt, Uradni 
list RS, št. 33/07) in 27. člena Statuta Občine Kamnik (Uradni list RS, 
št. 47/99, 40/01 in 68/03) je župan Občine Kamnik, dne 3.9.2007 
sprejel

SKLEP
O JAVNI RAZGRNITVI 

ODLOKA O OBČINSKEM 
PODROBNEM PROSTORSKEM 

NAČRTU ZA OBMOČJE 
M 5 ZARJA

i.
Občina Kamnik z javnim naznanilom obvešča javnost, da se javno razgrne 
dopolnjen osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
za območje M 5 ZARJA.

II.
Gradivo bo javno razgrnjeno od 14. septembra do 15. oktobra 2007 v 
prostorih:
- Krajevne skupnosti Kamnik Center, Maistrova 18,
- Krajevne skupnosti Mekinje, Cankarjeva cesta 37,
- na sedežu Občine Kamnik, Glavni trg 24, v II. nadstropju,
- internetni strani Občine Kamnik, www.kamnik.si.
Na Občini Kamnik bo gradivo razgrnjeno v poslovnem času, v krajevnih 
skupnostih pa v času uradnih ur.
Javna obravnava bo v četrtek, 27. septembra 2007 ob 18. uri v Domu 
kulture Kamnik, Fužine 10, Kamnik.

III.
S tem naznanilom, Občina Kamnik obvešča o poteku javne razgrnitve 
in javne obravnave tudi vse lastnike nepremičnin na območju, ki ga ob
ravnava dopolnjen osnutek OPPN in sicer z naslednjimi pare. št. v k.o. 
Mekinje 193/2,193/1,192/3, 192/6, 192/4, 192/5, 192/1, 192/2, 
190, 185/7, 185/6-, 185/1, 185/5, 185/3, 185/2, 185/4, 184/3, 
184/2, 184/1, 165/1, 165/5, 165/6, 165/3, 166/2, 166/1, 166/3, 
653, 673/4, 691 in pare. št. 1495/2 v k.o. Kamnik.

IV.
Pripombe in predloge, na javno razgrnjen dopolnjen Osnutek občinske
ga podrobnega prostorskega načrta lahko podajo vsi zainteresirani na 
mestu razgrnitve v pisni obliki v knjigo pripomb, oziroma jih v pisni obliki 
posredujejo Občini Kamnik, Oddelku za urejanje prostora, Glavni trg 24, 
1240 Kamnik. Pripombe in predloge lahko zainteresirani podajo v 
času javne razgrnitve od 14.9. 2007 do 15.10.2007.

V.
Ta sklep se objavi v Kamniškem občanu, na oglasnih deskah Občine 
Kamnik, navedenih krajevnih skupnosti ter na internetni strani občine 
www. kamnik.si.

Številka: 35005-3/2005-6/3 
Kamnik, dne 3.9.2007

Župan 
Občine Kamnik 

Anton Tone Smolnikar
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Učencem in dijakom občine Kamnik!
Dragi naši prvošolci, učenci 

višjih razredov, dijakov, spo
štovani učitelji in učiteljice ter 
ravnatelji in ravnateljice šol, 
v teh dneh ste ponovno ali pa 
prvič pokukali za velika šol
ska vrata in sedli v šolske klopi 
očiščenih, na novo urejenih in 
prebeljenih učilnic, kjer se vam 
bo v naslednjih mesecih odvija
lo pra v posebno življenje. Tu se

boste učili, kako se biva drug 
ob drugem, kako drugemu 
prisluhniti in mu slediti, kako 
zastavljati vprašanja ter obli
kovati odgovore. Vse to pa bo 
povezano z odkrivanjem in po
imenovanjem sveta okoli nas.

Ničesar ni močprehitevati in 
za to, da se neka črta, črka ali 
številka ali pa osnovni zakon v 
naravi ter Napoleonova zmago-

Komandir Policijske postaje Kamnik Franc Marolt in župan Tone Smol
nikar sta na poti v šolo pospremila kamniške šolarje.

slavna bitka zapiše v spomin, je 
potrebno dozoreti, je potrebno 
imeti dovolj časa. Tudi za igro 
in počitek ter sladko brezdelje.

Potem pa pride odločitev, ko 
veš, da želiš osvojiti zdaj košč
ek, kasneje cel svet... ga spreme
niti, preoblikovati, izboljšati, 
vplivati nanj in imeti občutek, 
da te nekdo pri tem v celoti 
upošteva, podpira. Učitelji in 
starši so tukaj zato, da ti stojijo 
ob strani, te nežno in včasih od
ločno ter trdno primejo za roko 
in peljejo, kamor čutijo, da se 
boste lahko srečali V radoved
nosti in prekipevajoči želji po 
odkrivanju in preverjanju ter 
zreli izkušnji in modrosti.

Najprej pa je potrebno imeti 
občutek, da te v šoli, kot tudi 
doma, pričakuje nekdo, ki se 
te veseli, ki ga zanimaš prav 
ti, tvoja doživetja, tvoj pogled 
na svet. Tu se začne cela zgod
ba učenja in rasti. Na tej poti, 
ki se bo vila skozi šolsko leto 
2007/2008, vam vsem skupaj 
želim vse dobro/

Vaš župan ANTON TONE 
SMOLNIKAR

Vpis v višješolski strokovni študij Poslovni sekretar in Komercialist 
v Kamniku le še do 10. oktobra 2007

Višješolski študij na Višji 
strokovni šoli B&B je namenjen 
vsem, ki si želijo osvojiti nova 
teoretična in praktična znanja 
in s tem napredovati v službi ali 
pa le izpolniti svoje osebne cilje.
V B&B ju že več let skušamo z načrtovano 
organizacijo študija le-tega kar najbolje 
približati željam in potrebam študentov.

Predavanja se pričnejo v mesecu oktobru 
in potekajo dva do trikrat tedensko 
popoldanskem času, med šolskimi 
Počitnicami predajanj in izpitov 
ni. Po končanem sklopu predavanj 
določenesa predmeta sledi izpit, tako 

porazdeljen enakomerno 
io šolsko leto. Kar največjo

mero pozornosti posvečamo tudi 
izbiri predavateljev, saj ti v veliki 
meri pripomorejo k uspešnosti in 
prijetnemu študiju. Strokovni kader 
sestavljajo vodje različnih sekto 
ministrstvih in v vodilnih 

podjetjih, tako da vam polesg|| 
teoretičnega znanja lahko postr 
precejšno mero praktičnih p 

delijo svoje bogat'

Šolnino je možno poravnati v dvajsetih 
obrokih v dveh letih, kolikor študij tudi traja, 

-bna literatura v tiskani in elektronski 
PEeioletni urnik, elektronski indeks, 

obveščanje preko sms sporočil, študentski 
popusti in delopreko študentskega servisa so 
prav tako ugodnosti višješolskega strokovnega 
študija na B&B-ju. Poleg tega vam v referatu 
šole pripravimo vse potrebne obrazce in 
vam brezplačno overimo dokumente, ki jih 
potrebujete za vpis.

O študiju vam bomo osebno svetovali 
v referatu Višje strokovne šole B&B v 

prostorih ŠCRM na Novem trgu 
41/a v Kamniku, za več informacij in 
brezplačno brošuro pa nas pokličite 
na 01/830 32 10, nam pišite na 
vss@bb-kranj.si ah si oglejte spletno 
stran www.promet.info

Uspešen! maturanti ŠoElshsga 
monte todbBfa) IMaBstra

Kamniški maturanti so na spomladanskem delu letošnje mature rezultatov gotovo prinesla 
ponovno dosegli velik uspeh. Kot je za dijake gimnazije in eko- Mat.eju Mavriču, saj je na po- 
nomske šole že kar v navadi, se jih je tudi letos kar lepo število čitnicah v Tuniziji izvedel, da
(dvanajst!) vpisalo med najboljše - zlate maturante, torej tiste, je maturo končal s prav vsemi
ki dosežejo trideset točk ali več. možnimi točkami. »Ker v našem

Matej Mavrič, ki je letošnjo maturo končal s prav vsemi možnimi to
čkami, priznava, da se je na maturo pridno pripravljal, da pa mu vsega 
truda ni žal, saj je veselje ob uspehu še toliko večje.

V Sloveniji je v spomladan
skem roku maturo letos oprav
ljalo 8256 dijakov, od tega jih 
je po razglasitvi rezultatov po
čitnice zadovoljno nadaljevalo 
92,65 odstotka. Maturitetno 
spričevalo s pohvalo, ki ga 
prejmejo vsi zlati maturanti, je 
letos prejelo 427 dijakov iz 52 
šol, vseh 24 točk pa je zbralo 
49 splošnih maturantk in ma
turantov.

Kot so sporočili iz vodstva 
ŠCRM, je naj večji uspeh na nji
hovi šoli letos doseglo deset 
maturantov z gimnazije in dve 
maturantki z ekonomske šole. 
Več kot trideset točk so prejeli: 
Manca Behrič iz Mengša, Nejc 
Gantar in Martin Hergouth 
iz Kamnika, Katja Kostelac z 
Brega pri Komendi, Klara Kro- 
pivšek iz Češnjic, Matej Mavrič 
iz Mekinj, Maruša Pfajfar iz 
Radomelj, Tina Poljanšek iz 
Kamnika, Tomaž Rifl iz Staho
vice in Nina Urh iz Kamnika. Na 
ekonomski šoli sta se spričevala 
za zlate maturante razveselili

V času med 3. in 14. sep
tembrom poteka prometno- 
preventivna akcija Začetek 
šolskega leta. V zadnjih letih 
se je uveljavila kot skupna ak
cija vrste sodelujočih od šol, 
Policije, lokalnih skupnosti, 
svetov za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu, združenj 
šoferjev in avtomehanikov, 
AMD, društev upokojencev, 
zavarovalnic in drugih podje
tij in ne nazadnje staršev otrok. 
Začetki šolskega leta so rizični, 
saj so otroci po daljših počit
nicah še vedno razigrani. 
Še posebej aktivno so pri pro
jektu sodelovali člani Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu občine Kamnik.

V občini Kamnik v leto
šnjem šolskem letu 2007/20- 
08 sodeluje 43 prostovolj
cev, ki skrbijo za varnost 
otrok na poti v šolo in iz nje 
na območju celotne občine 
Kamnik. Vse prostovoljcem se 
posebej zahvaljujemo za njihov 
trud in požrtvovalnost, saj s svo
jo prisotnostjo v cestnem pro
metu v veliki meri pripomorejo 
k večji varnosti otrok.

VOZNIKE OPOZARJAMO 
NA PRISOTNOST OTROK V 
PROMETU TER NA NEVAR
NOSTI, KOT SO PREČKANJE 
CESTE NA NEVARNEJŠIH 
ODSEKIH, HOJO OTROK 
PO PLOČNIKIH IN OB VOZI
ŠČU. VOZNIKE OPOZARJA
MO NA HITROST VOŽNJE, ŠE 
POSEBEJ V BLIŽINI ŠOL OZ. 
MEST, KJER OTROCI PRE
ČKAJO VOZIŠČE OZIROMA 
HODITO OB CESTI.

Poleg tega za večjo var
nost naših otrok priporoča
mo tudi naslednje:

Staršem:
da te in prihodnje dni čim- 

več časa namenite prometno- 
varnostni vzgoji otrok in kar je 
zelo pomembno neposredno v 
prometu, da preverite, kaj vaši 
otroci znajo in zmorejo, ne samo 
na šolski poti, ampak tudi na 
sprehodu, na kolesu ali v avto
mobilu. Pri tem NE POZABITE: 
NAJBOLJŠA VZGOJA JE VEDNO 
VAS LASTEN VZOR!

Pri prevozu otrok jih dosled
no zavarujete z varnostnimi 
pasovi oziroma jih prevažajte 
zavarovane v ustreznih sedežih. 
Tudi sami se vedno pripnite!

Suzana Sušnik iz Mengša in 
Petra Opara iz Radomelj. 

Največ veselja je razglasitev

Voznikom:
da so v prometu na otroke 

in njihovo nepredvidljivost še 
posebej pozorni in da temu 
prilagodijo tudi način svoje 
vožnje. Še posebej je potrebno 
biti pozoren v bližini vrtcev, šol 
in tam, kjer se morebiti igrajo 
otroci - ulice, parkirišča...

Vsem prvošolčkom in seveda 
tudi preostalim udeležencem v 
cestnem prometu, želim srečno 
in varno pot v šolo, voznike pa 
še posebej opozarjam na pre
vidnost in strpnost v prometu.

Komandir PP Kamnik 
Franc Marolt s sodelavci

hotelu nismo imeli interneta, 
nisem mogel zjutraj pogledati 
rezultatov, a sem vseeno hitro 
izvedel veselo novico, saj me je 
od doma poklicala mama moje 
punce,« je le nekaj dni po zna
nih rezultatih povedal Matej, 
ki se svojega uspeha takrat še 
ni najbolj zavedal. Kljub tru
du, ki ga je skozi vsa štiri leta, 
predvsem pa v četrtem letniku 
posvečal šoli in pripravam na 
maturo, priznava, da uspeha 
ni pričakoval. »Matura ni bila 
prav lahka, tako zelo težka pa 
tudi ne. Po končanih izpitih 
sem sicer imel dober občutek, 
vedel sem, da bom uspešen, a 
da bom dosegel prav vse točke, 
si nikdar nisem mislil.« Svoje 
najdaljše počitnice doslej pre
življa na morju, že zdaj pa se 
zelo veseli študija medicine, 
kamor seje vpisal.

JASNA PALADIN

1
Š olski Center Rudolfa Maistra 

Novi trg 4i a, Kamnik

IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH
Vabimo k vpisu v programe

• za pridobitev izobrazbe 
- TRGOVEC/PRODAJALEC (4. stopnja)

in
- EKONOMSKI TEHNIK (5. stopnja);

• dokončate lahko GIMNAZIJO in
EKONOMSKO GIMNAZIJO,

• opravite MATURITETNI TEČAJ,
• se udeležite tečajev TUJIH JEZIKOV ali

• različnih RAČUNALNIŠKIH tečajev.
• Opravljate pa lahko tudi posamezne splošne

ali strokovne izpite, ki jih potrebujete za 
šolanje na drugih šolah.

Kvalitetni programi in izkušeni profesorji 
zagotavljajo pridobivanje uporabnega znanja in 

uspešnost na maturi in poklicni maturi.

Možnost obročnega odplačevanja in sofinanciranja 
s strani Evropskega socialnega sklada.

VPIS in INFORMACIJE v septembru 
od IIh do I5\ torek in četrtek do 17.30. 

Tel.: 01-830-32-28 in 01-830-32-12 
www.sc-rm.net

Za varno pot v šolo !!
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Arhitekt Jože Plečnik v Kamniku in okolici
7. januarja 2007 je minilo 50 let od smrti slovenskega 

arhitekta Jožeta Plečnika. V počastitev spomina nanj in 
na njegova številna dela v domovini, na Dunaju in v Pra
gi se leto 2007 imenuje Plečnikovo leto. Njemu bodo po
svečeni tudi letošnji Dnevi evropske kulturne dediščine

(DEKD), ki bodo potekali od 22. do 29. septembra. V tem 
času bodo po vsej Sloveniji organizirane prireditve, ki 
bodo na različne načine poskušale širšo javnost seznaniti 
s Plečnikovo zapuščino.

Program prireditev objavljamo na 9. strani.

Tudi v Kamniku, kjer v 
vpisni knjigi Sadnikarjevega 
muzeja najdemo Plečnikov 
podpis iz leta 1929, želimo 
opozoriti na prisotnost del 
velikega mojstra. Agencija 
za turizem in podjetništvo 
(TIC), Foto klub Kamnik, Ja
nez Stele, Matična knjižnica 
Kamnik, Medobčinski muzej 
Kamnik, Turistično društvo 
Kamn’k in Zavod za varstvo 
kulturne dediščine, območna 
enota Kranj bomo v omenje
nem tednu organizirali več 
prireditev, o katerih bo več 
napisano v prihodnjih števil
kah Občana. V okviru Kamfe-

sta pa je že bila na ogled raz
stava Oko Kamnika, ki nam je 
skozi fotografijo kamna pri
bližala Plečnikova dela.

Arhitekt Jože Plečnik je bil 
vsestranski umetnik. Rodil 
se je 23. 1. 1872 v Ljubljani. 
Po končani osnovni šoli se 
je vpisal v gimnazijo, ki ga ni 
zanimala, zato se je vpisal v 
obrtno nadaljevalno šolo in 
in se pri očetu učil mizarstva. 
Šolanje je nadaljeval v Gradcu 
in na Dunaju, kjer je študij - 
najboljši v letniku - zaključil 
leta 1898. Na Dunaju je kot 
uspešen arhitekt deloval do 
leta 1911, ko je odšel pouče

vat na praško umetnoobrtno 
šolo. Leta 1920 sprejme po
vabilo k profesuri na novo
ustanovljeni ljubljanski šoli za 
arhitekturo, kjer svoje znanje 
prenaša na mladi rod še 37 
let, vse do svoje smrti. Hkrati 
ogromno načrtuje in aktivno 
spremlja izvajanje svojih del.

O življenju in delu Jožeta 
Plečnika je napisanih veliko 
knjig. Iz njih razberemo dolgo 
in ustvarjalno življenjsko pot 
človeka, ki je kljub neodobra
vanju tedanje modernistično 
usmerjene stroke ostal zvest 
svojemu načinu dela tudi po 
drugi svetovni vojni. Med po

samezniki, ki so cenili njegovo 
delo in so ga še naprej vklju
čevali v povojna obnovitvena 
dela je bil tudi Frančiškan pa- 

' ter Martin Perc, ki je Plečnika 
pritegnil k obnovi cerkve v 
Stranjah, s čimer se je odprla 
pot sodelovanja med Plečni
kom in kamniškimi obrtniki 
na tem in nato še na drugih 
objektih. Iz ohranjenih Plečni
kovih pisem rezbarju Maksu 
Bergantu iz Kamnika in mizar
ju Francu Koncilji iz Mekinj je 
razvidno, kako je Plečnik ce
nil ljudi, ki so s svojim delom 
Plečnikovim stvaritvam dopri
nesli odločilni delež.

V Kamniku in okolici najdemo dvanajst izvedenih Plečnikovih del. V nadaljevanju jih na kratko predstavljamo po vrstnem 
redu, kot so nastajala. Posamezne objekte bomo v prihodnosti tudi podrobneje predstavili.

V Sadnikarjev! muzejski hiši v knjigi podpisov najdemo Plečnikov pod
pis iz leta 1929.

Suhadolcu, Suhadolčevi spomini na Ple-
• Hrausky, A Plečnikova Slovenija., Ljub- čnika)
Ijana: Dessa, 1997. 252 str. (Vodnik po 
arhitekturi) 3
• Krečič, P. Jože Plečnik, Ljubljana: Drž- ‘ EŠD pomeni evidenčno številko dedišč-
avna založba Slovenije, 1992. 479 str. ine,podkatero so nepremičnine vpisane
(Monografija) v register nepremične kulturne dediščine
• Suhadolc, A. Plečnik in Jaz, Trst: Za- pri Ministrstvu za Kulturo,
ložnoštvo tržaškega tiska Trst, 1985. 2 V oklepaju sta navedeni letnici načrto-
196 str (Pisma Jožeta Plečnika Antonu vanja in dokončanja

Kamniška Bistrica - Lovska koča kralja 
Aleksandra, EŠD 4793\ (1932 -19342)

Koča, namenjena oddihu kra
ljeve družine, je postavljena glo
boko v dolini Kamniške Bistrice. 
Zasnovana je kot lesen paviljon 
na kamnitem podstavku. Notra
nja oprema je bila načrtovana 
brez pretiranega razkošja. Po 
vojni je služila kot protokolarni 
objekt, zato jo po njenem pogo
stem obiskovalcu poznamo tudi 
kot Titov dvorec. Od leta 1989 je 
v najemu tovarne Stol.

Kamnik - Železniška postaja Kamnik, EŠD 14473, (1939 -1940)

Objekt naj bi se gradil zaradi prihoda Kralja (regenta) v Kamnik in naprej 
v Kamniško Bistrico. Pri načrtovanju so se izmenjali Železniška direkcija, 
Plečnikov učenec Vinko Glanc in sam Jože Plečnik, ki je prispeval končne 
rešitve za obliko fasade in strehe. Za fasado je uporabljena za Plečnika 
značilna kombinacija kamna in opeke. Objekt danes ni več last Slovenskih 
železnic.

Zgornje Stranje - Cerkev sv. Benedikta - prenova in povečava 
cerkve, EŠD 925, (1946-1957)

Plečnik je sprva sodelovanje pri prenovi cerkve odklonil. K načrtovanju prenove je pristopil 
leta 1946 in nato skrbel za njeno prenovo in opremo vse do svoje smrti leta 1957. Na delih, 
opravljenih pri tej prenovi, spoznamo Plečnika kot gradbenika, kot konservatorja in kot po
globljenega oblikovalca detajlov.

Nevlje - Cerkev sv. Jurija - ureditev 
krstilnice v nekdanji kapeli, EŠD 2078, 

(1947-1950)

Plečnik je ohranil oltarni kip 
Marije in podstavek. S svojim 
občutkom za duhovno poslan
stvo sakralnih objektov, name
njenih preprostemu človeku, je 
krstilnici dodal elemente, ki ji 
dajejo domačnost. Pri njihovem 
oblikovanju je, tako kot vedno, 
izhajal iz svetopisemskih sim
bolov.
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Plečnik je svečarje družine Stele iz Kamnika spoznal že pred 
vojno. Z njimi je sodeloval pri oblikovanju sveč z ornamenti. 
Po Plečnikovih načrtih je družina Stele kasneje dala izdelati 
mizo, stole, lestenec in svečnik. Pohištvo je še danes v njihovi 
hiši v Kamniku, kjer je še vedno tudi prodajalna sveč, ki jih 
izdeluje njihovo podjetje.

Kamnik - nagrobnik družine Gabrovec 
(1950)

Nagrobnik je 
Plečnik v osno
vi oblikoval za 
družino ključav
ničarja Končana 
iz Domžal. Franc 
Končan je nato 
po Plečnikovih 
načrtih izdelal 
nagrobnik za 
družino Gabro
vec. Nagrobnik 
sestavljajo grani
ten podstavek v 
obliki kocke, na 
kateri stoji želez
na stožčasto ob
likovana spirala 
z večno lučko in 
križem na vrhu.

Mekinje - Nagrobnik družine Golob (1957)

Nagrobnik je bil načrtovan pred letom 1957. Načrte je ob 
urejanju Plečnikove zapuščine našel Plečnikov nečak, ter jih 
predal naročniku Melhiorju Golobu, župniku iz Škofje Loke. 
Ta je nato nagrobnik za grob svojih staršev dal izdelati. Nagrob
nik je oblikovan prostorsko, s poglobljeno nišo, večjo krovno 
ploščo in stebrom, ki ploščo podpira.

Kamnik - Mestno jedro - Ureditev Glavnega 
trga, EŠD 213, (od 1951 naprej)

Plečnik se je z ureditvami javnih prostorov v Kamniku ukvar
jal od leta 1951. Od več načrtovanih ureditev so bile izvedene 
le nekatere. Zanimivo je, da je že takrat razmišljal o kvalitetnejši 
izrabi območja pod Malim grade 
parka z obrtno šolo in postavi
tev nekaj vrstnih hiš. Leta 1953 
je Plečnik izdelal osnutek ure
ditve Glavnega trga. Na mestu 
porušenega objekta je načrto
val izgradnjo lože s stebri. Kot 
dekoracijo je predvidel omete 
v tehniki sgraffito. Na novo je 
bila obdelana tudi severna fa
sada ob glavni ulici. Načrte je 
po Plečnikovih skicah zrisal 
asistent Anton Bitenc, ki je na
redil načrt tudi za vodnjak na 
sredini trga.

Kamnik - Cerkev sv. Jakoba - kapela božjega groba 
z vhodnim portalom, EŠD 1884, (1951-1956)

Frančiškani so Plečniku naročili na 
novo urediti kapelo - molilnico, ki je 
dostopna iz samostanskega hodnika 
in iz cerkve. Plečnik je za vhod v ka
pelo oblikoval monumentalen kamnit 
portal. Pri oblikovanju notranjosti je 
uporabil simbolne motive, ki kapelo 
povezujejo s Kristusovim življenjem 
in smrtjo. Na tem majhnem prostoru, 
ki je v celoti opremljen z opremo po 
Plečnikovih načrtih, se lahko vidi zna
čilni Plečnikov pristop k oblikovanju, 
ki za opremljanje prostora ne dopušča 
uporabe serijsko izdelanih elementov. 
Vsak detajl je unikatno izdelan.

Tunjice 
- Cerkev 
sv. Ane 

- Stranska 
cerkvena 

vrata, 
EŠD 787, 

(1952-1953)

Za oba 
stranska vho
da v cerkev je 
Plečnik obli
koval notranja 
vrata tako, da 
je z debelino 
cerkvenega 
zidu pridobil 
majhen ve
trolov. Portal 
notranjih vrat 
je lesen in po
snema oblike 
klasičnih kam
nitih portalov. 
Dekoracija na 
vratnih krilih 
se približuje 
baročnemu 
slogu cerkve.

Kamnik - Most, EŠD 1381, (1952-1955)
Ifijf k
ii§ *

Prejšnji most čez Nevljico je 
stal nekoliko višje. Današnjo 
lokacijo mostu v osi Cankarje
ve ceste, ob kateri so bile med 
vojno zgrajene večstanovanj
ske hiše, je določil Plečnik. De
tajlne načrte je po Plečnikovih 
zamislih izdelal asistent Anton 
Bitenc. Most je sestavljen iz 
oblikovanih betonskih in že
leznih elementov. Začetek in 
konec mostu je označen z be
tonskimi stebri z lučmi.

Kamnik - Cerkev Marijinega 
brezmadežnega spočetja - ureditev 

krstilnice, okvir in podstavek za za sliko, 
EŠD 1877, (1956-1957)

Stenske obloge so se
stavljene iz kamnitih 
polnil v lesenih okvirjih.
Na stropu je sgraffitni 
ornament s stiliziranim 
motivom trte in napisom.
Na sredini prostora je stal 
velik krstilnik, ki je danes 
prestavljen v cerkev. Ple
čnik je zasnoval tudi ok
vir in podstavek za kopijo 
brezjanske Marije, delo 
slikarja Lojzeta Perka. Ok
vir in podstavek je izdelal 
kamniški rezbar Maks Ber
gant, ki je sam prispeval 
domiselno rešitev stika 
ornamenta v kotih okvira.
Tudi slika je prestavljena v 
cerkev. Prostor krstilnice ne služi več prvotnemu namenu.

To je bil faktografski pregled Plečnikove zapuščine v Kamniku 
in okolici. Ker vsaka stvaritev za seboj skriva zgodbo o nastajanju, 
bodo dobrodošli drobci, ki so se ohranili v ljudskem spominu in 
še niso zapisani. Na tem mestu se zahvaljujem družinam Koncilja 
iz Mekinj ter Bergant in Sadnikar iz Kamnika za vpogled v dru
žinske arhive ter hkrati vabim vse, ki o nastajanju Plečnikovih del 
v Kamniku in okolici hranijo še neobjavljene podatke, da o tem 
spregovorijo.

yprihodnji številki bomo podrobneje predstavili Lovsko kočo Kralja Aleksandra v Kamniški 
‘strici in Plečnikova dela v cerkvi sv. Benedikta v Zgornjih Stranjah.

Pripravila: Saša Lavrinc, konservatorka, ZVKDS OE Kranj 
Fotografije: Foto klub Kamnik, Turistično društvo Kamn’k, ZVKDS OE Kranj
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PREDVIDENE SPREMEMBE 
V OSNOVNI ŠOLI

LAHKOVERNOST ALI 
UTEMELJENO ZAUPANJE?

Osnovni Zakon o osnovni šoli je bil sprejet leta 1996, od takrat 
pa se je spremenilo tudi mednarodno okolje, katerega del je po
stala Slovenija, v znanosti in vzgoji so se pojavili in oblikovali 
novi, modernejši pristopi.

Gre za podelitev večje avtonomije šolam, ki lahko v posamez
nem razredu drugače prerazporedijo tedensko število ur pouka 
pri posameznih predmetih, kot jih določa predmetnik, razen 
pouka slovenskega jezika in italijanskega ali madžarskega jezika 
na narodno mešanih območjih, matematike, tujega jezika kot 
obveznega predmeta in športne vzgoje. To bo šolam omogočilo 
fleksibilnejšo organizacijo pouka, možnost projektnega dela in 
medpredmetnega povezovanja ter vpeljavo novih didaktičnih 
pristopov, s tem pa povečanje znanja in kompetenc učenca. 
Šolam se s takimi spremembami želi omogočiti lažjo organizira
nost ter izvedbo vzgojno-izobraževalnega dela. Omogoča se flek
sibilnejša organizacija šolskega časa, ker je skladno z belo knjigo 
in Lizbonsko strategijo, kaže pa tudi na to, da minister zaupa 
ravnateljem, učiteljem in šolam, da bodo to opravili dobro.

Zakon o osnovni šoli je leta 1996 ukinil oceno iz vedenja, ki 
je nakazovala tudi vzgojno komponento šole. Šole bodo poslej 
načrtovale svoja delovna področja vzgoje z vzgojnim načrtom, s 
pravili šolskega reda, hišnim redom, publikacijo šole, postopkom 
dodelitve in odvzema statusa učenca, ki se vzporedno izobražu
je, oziroma statusa športnika, izvedbo pouka in drugo. Tako bo 
šola na osnovi zakonsko določenih ciljev v sodelovanju s starši in 
učenci določila način uresničevanja vrednot, pohvale, priznanj, 
nagrad, vrste vzgojnih ukrepov. Vzgojni načrt sprejme svet šole v 
istem roku in po istem postopku kot letni delovni načrt. Postopek 
izvajanja vzgojnih ukrepov bo določil minister s podzakonskim 
aktom. Kadar vzgojne dejavnosti, postopki in ukrepi, opredeljeni 
v vzgojnem načrtu in pravilih šole, ne dosežejo namena, pa se 
lahko učencu izreče vzgojni ukrep oziroma opomin.

Po novem šola ob koncu šolskega leta ne bo več določala 
splošnega učnega uspeha, ampak bodo merodajne ocene pri 
posameznem predmetu, ki bodo pokazale usmerjenost učenca 
v družboslovje ali naravoslovje, kar bo pomembno za nadaljnjo 
usmeritev šolanja.

Kot obvezen predmet se uvaja drugi tuj jezik. Če pogledamo, za 
katere izbirne predmete se otroci v večini odločajo, bomo ugoto
vili, da je to drugi tuj jezik. Ob spremembah okolja, globalizaciji, 
spodbujanju mobilnosti je tak trend normalen ali običajen. In le

Pojasnilo Robertu Kokotcu 
(SDS Kamnik) v zvezi z 
načrtovano gradnjo šol v Kamniku

V zadnjem Kamniškem ob
čanu smo v rubriki » PISMA- 
MNENJA-ODMEVI« v članku 
»Odgovor gospodu Kaminu« 
lahko med vrsticami poleg ne
katerih starih očitkov zaslutili 
tudi veliko skrb, da bo o gradnji 
osnovnih šol v Kamniku, ki je 
ocenjena na cca 15 milijonov 
evrov, odločal v časovni stiski 
11-članski odbor. Ker občinska 
uprava gradnje dveh osnov
nih šol v Kamniku uvršča med 
strateške odločitve, se je naloge 
lotila postopno in z največjo od
govornostjo. Na osnovi analize 
obstoječega stanja ključnih in 
odločujočih dejavnikov (šolski 
okoliši, oddaljenost otrok od 
šolske zgradbe, trendi natalite
te in drugi demografski podatki, 
obstoječe gradbeno stanje objek
tov, /potrebni sanacijski posegi 
v obstoječi gradbeni fundus in 
potrebne dograditve, kvaliteta 
obstoječega razpoložljivega 
prostora ipd.) je bil sprejeta od
ločitev, da je potrebno obe šoli 
rešiti celostno in dolgoročno. 
Glede na velikost investicije je 
občina zavezana pridobiti naj
primernejšo rešitev preko jav
nega natečaja. Da pri pripravi 
natečaja ne bi kaj spregledali, 
je župan imenoval 11-članski 
odbor, kije sodeloval pri obli
kovanju projektne naloge. Ta 
odbor pa ne bo odločal o izbiri 
najprimernejše arhitekturne 
rešitve, saj je občina skladno 
z zakonom to nalogo poverila 
Zbornici za arhitekturo in pros
tor Slovenije. Da ne bo dileme 
o strokovni odločitvi navajam 
seznam članov komisije, ki bodo 
ocenjevali projektantske rešitve, 
prejete na javnem natečaju, ki 
bo objavljen v uradnih glasilih 
Slovenije in Evropske unije: 

Stanko Kristl, univ. dipl. inž. 
arh., Rok Benda, univ. dipl. 
inž. arh., Maja Simoneti, univ. 
dipl. inž. kraj. arh., Andrej Koc
jan, univ. dipl. inž.arh., Tomaž 
Schlegl, univ. dipl. inž.arh., Lidi

ja Dragišič,, univ. dipl. inž.arh., 
Anton Tone Smolnikar, župan 
Občine Kamnik,

Rajko Lah, univ. profesor raz
rednega pouka, in Mojca Rode 
Škrjanc, univ. profesor biologi
je in univ. biolog. Sodelovali pa 
bodo še: Darja Matjašec, univ. 
dipl, inž. kraj.arh, komisarka 
za javne natečaje ZAPS-a, poro
čevalka, Špela Bevc, univ. dipl. 
inž.arh. in Anton Kamin, dipl. 
ekon., kot skrbnik javnega na
tečaja.

Vsi prejeti natečajni elaborati 
bodo tudi objavljeni in razstav
ljeni v prostorih Občine Kamnik 
in v prostorih zbornice za arhi
tekturo in prostor v Ljubljani.

Ob predstavljeni zasedbi ko
misije bi težko govorili o ne
strokovnem pristopu izbora 
najprimernejše rešitve izgrad
nje potrebnih šolskih prostorov s 
sočasno zagotovitvijo potrebnih 
zunanjih površin in urejenim 
prometnim režimom v načrto
vanem okolišu.

Kar pa se tiče ostalih očitkov, 
pa naj omeni samo tole: od leta 
1987 do 1995 Občina Kamnik 
ni investirala v osnovno šolstvo 
in vrtce. Odleta 1995pa je bila 
zgrajena OŠ Šmartno, dograje
na OŠ Marije Vere, OŠ Stranje, 
izvedena so bila večja investicij
ska dela v podružničnih šolah 
v Tunjicah, Mekinjah, Motniku, 
Zgornjem Tuhinju, zgrajen nov 
vrtec v Novem trgu in na Pe- 
rovem, preurejeni prostori za 
vrtec v stari podružnični šoli v 
Šmartnem, v Motniku, da druge 
investicije na področju družbe
nih dejavnosti ne omenjam: vse 
to v času županovanja Toneta 
Smolnikarja. Res pa je, da v pre
teklosti lokacije šol niso bile do
volj dobro izbrane in da ni bilo 
pridobljenega dovolj zemljišča 
za širitve šol. Žal časa ni mogo
če zavrteti nazaj.

ANTONKAMIN, 
vodja oddelka 

za družbene dejavnosti

osem osnovnih šol v Sloveniji nima v naboru izbirnih predmetov 
drugega tujega jezika. Tudi sicer se je v zadnjih letih povečalo 
število jezikovnih šol, tako za otroke kot odrasle, in starši se z 
otroki pogosto odločajo za tečaje in obiskovanje jezikovnih šol, 
kar zanje predstavlja velik strošek.

Predvideva se tudi možnost, da je učenec, ki obiskuje glasbeno 
šolo, lahko oproščen sodelovanja pri izbirnih predmetih. Glas
bena šola je velika obremenitev za učence, je pa pomembno, 
da temu namenjamo večjo pozornost, saj je glasbena vzgoja po
memben vzgojni dejavnik, učenec se uči vztrajnosti, načrtovanja 
svojega časa, potrpežljivosti. V Sloveniji, kjer je zelo živo in ak
tivno dogajanje v kulturnih in drugih društvih, posledično pa v 
domačem okolju in celotni državi, pomenijo mladi z glasbenim 
znanjem pomembno obogatitev tega prostora. Na ta način spod
bujamo nadarjene učence.

Seveda morajo opisane spremembe prestati v Državnem 
zboru še drugo in tretjo obravnavo. Gotovo bodo podane spre
membe, ki so bile posredovane v prvi obravnavi in pomenijo 
izboljšanje predlaganih rešitev. Tako spremenjen zakon pa bo 
začel veljati šele v šolskem letu 2008/2009.

RUDI VERŠNIK, 
poslanec SDS v DZ

Programsko delovanje 
samostojnega svetnika 
v občinskem svetu

V zadnji številki Kamniškega 
občana članica AS-a ponovno na
čenja temo, ki sem jo že v četrti 
številki časopisa podrobno pojas
nil, in sicer zakaj sem se podal na 
samostojno pot. Izvoljen sem bil 
namreč na listi AS-a s preferenč
nimi glasovi, do spora pa ni prišlo 
zaradi programsko-političnega ne
soglasja, ampak zaradi moje izvo
litve, s katero se še vedno nekateri 
vAS-u ne morejo sprijazniti.

V občinskem svetu delam v 
dveh odborih, in sicer v kme
tijsko gozdarskem odboru in v 
odboru za komunalno ureditev 
in infrastrukturo.

Po osmi sejah sem si ustvaril že 
dobro sliko delovanja občinske
ga sveta. S predlogi in pobudami 
sodelujem v občinskem svetu ter 
tako prispevam k boljšemu delu 
občinskega sveta. Najpomembnej
ši projekt tega leta je bilo sprejet
je proračuna za leto 2007. Zaradi 
kakovostnega programa sem se 
pridružil koaliciji, ki kljub ob
časnim razhajanjem v mnenjih 
deluje usklajeno in je trdna.

Občane in občanke iz druge 
volilne enote - KS Tunjice bi ob 
tem želel seznaniti z nekaterimi 
trenutnimi in bodočimi projek
tnimi aktivnostmi:
• Pločnik proti Tunjicami se 

gradi, sama gradnja pa se bo 
nadaljevala v poznejša leta.

• Rekonstrukcija ceste Sv. Ana-

Zdravilni gaj se je zaradi pri
jave na evropska razvojna 
sredstva in razpisnih pogojev 
časovno odmaknila od predvi
denega roka, vendar se bodo 
dela v kratkem začela.

• Za cesti v Tunjicah (Balantič- 
Vrhovje in Jank-Kosirnik) naj 
bi se v prihodnjem letu pri
pravila projektno tehnična 
dokumentacija.

• Za kanalizacijski sistem Kam- 
nik-Tunjiška Mlaka je bil že 
predstavljen projektni plan. 
Vseh projektov je veliko in

trudim se, da jih čim več ures
ničimo.

Politično se uvrščam med so
cialno in domoljubno usmerjene 
ljudi. Čas, v katerem trenutno 
živimo, ni naklonjen delavskim 
pravicam, mladim družinam in 
starejšim, ki so v »breme« brez
obzirnemu kapitalu. Zato sem 
se na povabilo Socialno demo
kratske stranke, ki je odprta za 
različna mnenja in pobude odlo
čil, da postanem podpredsednik 
Delavske Zveze Socialnih demo
kratov Kamnik-Komenda. Tako 
mi je omogočeno, da se bom še 
naprej zavzemal za socialno bla
ginjo republike Slovenije.

TONE ŠUŠTAR 
samostojni svetnik, 

podpredsednik 
Delavske zveze 

SD Kamnik-Komenda

NAGRADA ZA INFORMACIJO 
O POŽIGALCU BRUNARICE V 
TIHI DOLINI NA VELIKI PLANINI
Dne 20.08.2007 dopoldne je bila požgana brunarica 
v Tihi dolini na Veliki planini.
Za vsako novo uporabno informacijo, ki vodi v povezavi 
z drugimi informacijami k odkritju storilca, izplačam 
500 € nagrade, za neposredno informacijo o storilcu, ki je 
podkrepljena s pričami in drugimi dokazi, pa 5.000 € nagrade.

Plačilo zapade v roku 30 dni od trenutka, ko organi pregona 
potrdijo resničnost informacije.

Info na telefon 041/628-497, Sebastjan Sitar

Informacije o načrtovani novi podobi tako imenovanih »mestnih 
šol«. Osnovni šoli Frana Albrehta in Osnovni šoli Toma Brejca, so v 
zadnjem letu dni gotovo zasledili skoraj vsi bralci Kamniškega ob
čana. Po počitniškem premoru naj bo tole razmišljanje namenjeno 
predvsem osvetlitvi starševskih prizadevanj za šolsko četrt; četrt, ki 
naj bo v zadovoljstvo ne le kamniškim šolarjem, ampak tudi Kam
ničanom nasploh.

V zadnjih letih, predvsem pa po uvedbi devetletke, je stavba OŠ 
Toma Brejca začela pokati po šivih. Delavci šole in starši smo spo
znali, da problema, ki bi ga lahko primerjali z bivanjem desetčlanske 
družine v garsonjeri, ne bodo pričeli reševati drugi (politiki, občina, 
država), če sami ne bomo pokazali bolj sistematičnega zanimanja 
zanj. Fotografije in posnetki majcene knjižnice in majcenih zasilnih 
učilnic in nikakršne jedilnice so se redno pojavljali v časopisih in na 
televiziji; na razgovor in ogled šole smo vabili občinske in šolsko- 
ministrske veljake; pisali smo dopise in neutrudno gnjavili »vplivne« 
znance na praznovanjih, prireditvah, obletnicah mature. Ali smo 
prav zato dočakali dan/ko se je naša stiska premaknila z mrtve 
točke, ali pa bi se to zgodilo tudi brez nas, se zdaj ne sprašujemo 
več.

Lahkovernost ali utemeljeno zaupanje? Odkar so sanje o pre
novi kamniške šolske četrti pričele dobivati bolj otipljivo obliko, v 
vlogi predsednice Sveta staršev prejemam svarila, očitke in že skoraj 
grožnje. Ker da, naivna in nestrokovna, zaupam županu in neki 
nestrokovni strokovni skupini, ki jima je blagor naših otrok zadnja 
skrb. Prav jaz, ki sem izrekla in napisala že marsikatero bridko in 
grenko na račun kamniškega ne-načrtovanja, sem nasedla podol- 
gem in počez! In, kar je najhuje: da zaupam »onim iz ta nove šole«!! 
Ki jih zanima samo njihov blagor, za nas pa jim je vseeno!! Oni se 
bodo smejčkali v novi šoli, mi pa bomo spet nasmoljeni, ker bo prav 
takrat, ko bomo na vrsti, zmanjkalo denarja in politične volje!! Kako 
značilno slovensko, kako značilno kamniško in - temu ne oporekam 
- temelječe na tisoč in eni slabi izkušnji. Vendar nazaj ne morem 
in nočem.

Prvi otipljivi premik se je namreč pokazal prav v komunikaciji med 
ravnateljema, učitelji in predstavniki staršev OŠ Toma Brejca in OŠ 
Frana Albrehta. Čeprav ne obvladamo vseh tančin ekonomije, ur
banizma, arhitekture, sociologije in antropologije, nam je kristalno 
jasno, da več kot tisoč osnovnošolcev v enem zavodu predstavlja le 
navidezen prihranek. Tempirana bomba v podobi največje slovenske 
osnovne šole bi Kamniku zagotovo prinesla svetovno slavo in poduk 
človeštvu, kako se NE načrtuje. Enotno izhodišče - sodelovanje, ne 
pa združevanje - je predstavnikom obeh šol pomagalo nadaljevati 
skupen pogovor z županom in »njegovimi«. In nam nakopalo izvirni 
greh naivnosti in zaupanja, ker so nam člani županove delovne sku
pine govorili v razumljivem jeziku, skozi katerega smo prvič jasneje 
zagledali svetle in tudi temne strani prenovljene šolske četrti.

Zagotovila, da bo po prenovi in izgradnji vsakomur vse po meri 
in volji, namreč ne more dati nihče. Da še tako strokovni strokov
njaki ustrelijo kapitalnega kozla, navadni smrtniki dobro vemo. Prvi 
primer: staremu in k sreči neuresničenemu načrtu dozidave stavbe 
OŠ Toma Brejca, blagoslovljenemu z vsemi štemplji in strokovnimi 
nazivi, se je izmuznilo nekaj več kot 1000 (tisoč) kvadratnih me
trov površine, predvidene z normativi. Drugi primer; prenovljena 
in z zvenečimi arhitekturnimi nagradami ozaljšana stavba ene od 
ljubljanskih fakultet premore spisek nekaj deset požegnanih geni
alnosti, katerih sanacija fakulteti oz. državi po nepotrebnem prazni 
žepe. Med njimi so: table, na katere študentje s stranskih sedežev 
(seveda privijačenih v tla) ne vidijo; težka in visoka (in zelooo lepa) 
vrata, ki jih lahko odpreš le tako, da se vanja zaletiš s celim telesom; 
steklena fasada, katere enkratno čiščenje stane celo premoženje; 
enoten klimatski sistem, ki osojno polovico stavbe ovije v mraz in 
prisojno polovico v vročino ...

Bolj kot naivnost in zaupanje v lokalne oblastnike nas torej lahko 
skrbi pomanjkanje zdrave pameti in občutka za dobrobit vsako
dnevnih uporabnikov prenovljene šolske četrti. Morda je tudi to 
razlog za večjo naklonjenost zamisli, da bi stavbo OŠ Toma Brejca 
»le« adaptirali in smiselno dogradili - preglednost, zračnost, funk
cionalnost prostorov in dobro počutje učencev v učilnicah in na 
hodnikih so bili nedvomno v ospredju načrtovalcev, ki so si zamislili 
to stavbo, zgrajeno pred več kot pol stoletja. Tehtnica stroškov naj 
seveda opravi svoje, vendar ne brez tovrstnega razmisleka.

Naj zaključim z (naivnimi) željami:
• da bi obe mestni osnovni šoli govorili isti jezik, ne da bi se odrekli 

vsaka svojemu narečju - dobri sosedje si, denimo, pri selitvah po
magajo, pri posojanju orodja (in žena, kot pravi pregovor) pa so 
previdni;

• da bi postopek nadaljnjega načrtovanja in nato izvedbe potekal 
čim bolj gladko, brez zapletov, ki tako radi spremljajo vse velike 
investicije. Le tako bodo otroci, rojeni leta 2004, lahko septembra 
2010 vstopili v učilnice »nove stare« šole Toma Brejca kot priča
kovanja polni prvčki;

• da bi izvajalce kljub neizogibnemu hlepenju po zaslužku in slavi 
vodila tudi misel na učence, učitelje in krajane, ki bodo prenovlje
no šolsko četrt - če bo tega vredna - kaj hitro sprejeli za svojo;

• in seveda, naj zlodej pobere vsakega, ki bo zlorabil zaupanje se
danjih in bodočih kamniških osnovnošolcev ter vseh, ki jim iskreno 
želimo vse dobro in temu dobremu že leta namenjamo svoj trud, 
čas in dobro voljo.

MARTA ZABRET,
predsednica Sveta staršev Osnovne šole Toma Brejca

Časopis Kamniški občan in predsedniške volitve
Po lanskoletnih volitvah županov in občinskih svetnikov so pred nami 

volitve predsednika države. V nedeljo, 21. oktobra, se bomo odločali 
o tem, kdo si zasluži naše zaupanje, da bo za Milanom Kučanom in 
Janezom Drnovškom tretji predsednik republike, odkar je Slovenija sa
mostojna država. Vkolikor nobeden od kandidatov ne bo dobil večine 
glasov, kar je glede na napovedano veliko število kandidatov precej 
verjetno, bomo predsednika izvolili šele v drugem krogu glasovanja, ki 
mora biti izvedeno najpozneje v treh tednih po prvemkrogu.

Časopis Kamniški občan bo spremljal letošnje predsedniške volitve 
v skladu z Zakonom o volilni kampanji, Zakonom o medijih, kodeksom 
novinarske etike ter v skladu s programsko zasnovo, ki opredeljuje 
Kamniški občan kot nestrankarski in politično nevtralen časopis.

Do zaključka volitev v časopisu Kamniški občan ne bomo objavljali

nenaročenih člankov, zapisov, pisem bralcev, mnenj, pogledov, stališč, 
ki bi podpirala naklonjenost do kandidata aii bi lahko škodovala katere
mu od kandidatov. Prav tako ne bomo objavljali sporočil za javnost in 
člankov, ki bodo vsebovala informacije o volilnem programu, dejavno
stih in pogledih kandidatov in političnih strank, predvolilnih aktivnostih 
ali kako drugače izražala podporo kandidatom, saj jih zakon opredeljuje 
kot volilno propagando, za katero zagotavljamo oglasni prostor.

Vsem kandidatom, političnim strankam, predlagateljem kandidatov 
in drugim naročnikom oglasnih sporočil, povezanih z volitvami, so 
zagotovljeni enaki pogoji po veljavnem ceniku za objavljanje volilnih 
propagandnih sporočil v časopisu Kamniški občan, ki izide spet 21. 
septembra, 4. oktobra in 18. oktobra.

Saša Mejač, odgovorna urednica
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PROGRAM V ČASU DNEVOV 
EVROPSKE KULTURNE DEDIŠČINE 

(KAMNIK, 22. - 29.9.2007)

LISTA TONETA SMOLNIKARJA - 
\ZA KAMNIK: SPREJETE 

USMERITVE ZA DELOVANJE 
'DO KONCA LETOŠNJEGA LETA

Četrtek, 20.9.2007, ob 19.00, Medobčinski muzej Zaprice: 
»Plečnikovo delo v Kamniku in okolici«, predavanje dr. Damjana Pre- 
lovška
Sobota, 22.9.2007, ob 19.00, Galerija Veronika:
Otvoritev razstave »Plečnik in Kamnik«
Nedelja, 23.9.2007, vsako polno uro med 10.00 in 16.00, Lovska koča 
kralja Aleksandra v Kamniški Bistrici: 
vodeni ogledi
Nedelja, 23.9.2007, ob 12.00, Lovska koča kralja Aleksandra v Kam
niški Bistrici:
Branje Plečnikovih pisem
Ponedeljek, 24.9 do sobote, 29.9.2007, od 9.00 do 19.00, Matična 
knjižnica Kamnik:
Kulturni dan »Jože Plečnik in Kamnik« za osnovnošolske otroke, po 
dogovoru
Sreda, 26.9.2007, ob 17.00, Kamnik - mestno jedro: 
voden ogled po Plečnikovih delih 
Sreda, 26.9.2007, ob 18.30, PAX - Svečarstvo Strele, Glavni trg 16: 
Svečarska delavnica in ogled »starinske sobe«
Četrtek, 27.9.2007, ob 10.00, Cerkev Sv. Benedikta, Zg. Stranje: vo- 

4 den ogled
Petek, 28.9.2007, ob 10.00, Cerkev Sv. Petra, Komenda: voden 
ogled
Petek, 28.9.2007, ob 16.00, Cerkev Sv. Benedikta, Zg. Stranje: voden 
ogled
Sobota, 29.9.2007, ob 10.00 in 16.00, Kamnik - mestno jedro: voden 
ogled po Plečnikovih delih
Sobota, 29.9.2007, ob 11.30 in 17.30, PAX - Svečarstvo Strele, Glavni 
trg 16:
Svečarska delavnica in ogled starinske sobe 

Informacije: TIC Kamnik, Glavni trg 2, 1240 Kamnik, Tel: 01/831 82 
50. tic@kamnik-tourism.si
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Del kamniških udeležencev v 1. avtobusu z vodnico Marjano Brleč na 
poti na vseslovensko srečanje

Kamniški upokojenci 
na slovenskem srečanju 
upokojencev v Mariboru

Na snežnem stadionu pod 
Pohorjem se je 28. junija zbralo 
preko 10.000 upokojencev iz vse 
Slovenije. Med njimi je bilo tudi 
okrog 200 članov kamniškega 
društva upokojencev pod vod
stvom predsednika Staneta Sim
šiča, ki so na srečanje prispeli s 
Petimi avtobusi. Zbrane je najprej 
Pozdravil Franc Kangler, maribor
ski župan, nato pa je še zadnjič v 
svojem 12-letnem predsedovanju 
upokojence nagovoril predsed
nik Zveze društev upokojencev 
Slovenije, naš občan in dolgoletni 
družbeni delavec Vinko Gobec.
V svojem govoru je orisal položaj 
slovenskih upokojencev danes in 
Poudaril, da upokojenci ne potre
bujejo nobene nove reforme, pač 
Pa je najprej treba uresničiti to, 
bar so že zapisali v svoje razvojne 
Programe. Zavzel se je predvsem 
Za hitrejši razvoj gospodarstva.
. V kulturnem programu, ki ga 
le povezoval Vinko Šimek - Šra- 
ufciger, je sodeloval mariborski

- Poletje se bo vsak čas pre- 
I vesilo v jesen, začela se je šola,
*’ pa tudi občinski svet bo kmalu

imel prvo jesensko zasedanje. 
Lista Toneta Smolnikarja - za 
Kamnik (LTS) tudi v poletnem 

,, času ni stala križem rok. Redno 
smo sledili dogajanju v občini, se 

, udeleževali različnih prireditev 
1 in sodelovali v razpravah o naj- 
: bolj perečih temah.
5’ Člani LTS smo se skupaj z žu- 
, panom Tonetom Smolnikarjem, 
| podžupanom Rudolfom Pfajfar- 
/ jem, svetniki Liste ter našimi sim- 

patizerji - zbralo se nas je okrog 
80 - srečali v Palovčah, kjer smo 
uradno »ustoličili« predsednika 
LTS - za Kamnik, to je postal Bra
ne Hafner. Urejali smo prostor 
nad avtobusno postajo v Kam
niku (Maistrova ulica 18), kjer se 
bomo odslej lahko srečevali in 
kjer bomo vsak prvi ponedeljek 
v mesecu na razpolago vsem ob
čanom, ki boste želeli priti v stik 
z nami. Da nas boste lažje našli, 
smo ob vhodu namestili infor- 

. mativno tablo. Z veseljem bomo 
prisluhnili vašim pobudam in 

j vprašanjem, kritikam in predlo
gom in poskušali odgovorili oz. 
pobude posredovati županu, 

j, odgovornim na občini ali na 
občinski svet. Na voljo bo tudi 
telefonska številka 831-8182, 
svoje vprašanje pa lahko po
stavite tudi preko spleta (www. 
za-kamnik.si).

Najprej sami, potem pa še 
skupaj s koalicijskimi partnerji 
smo minuli teden pregledali 
načrt razvojnih programov s po
dročja rabe prostora, občinskih 
javnih služb in gospodarskih 
dejavnosti. Odgovorni občinski 
uslužbenci so nam predstavi
li predlog zazidalnega načrta 
B20 - zgornji (Stari Stol) in B20
- spodnji (Skladišče lesa) na Du
plici ter območje M5 - Zarja v 
Mekinjah,' kjer smo s predlogi in 
pripombami aktivno sodelovali. 
Vsi koalicijski partnerji smo se 
strinjali, da mora biti načrt B20
- spodnji urejen primerno svoji 
lokaciji, ki predstavlja »vrata v 
Kamnik«. Glavna usmeritev je

KOKRSKO SEDLO - 110 LET ZOISOVE KOČE

Dan kamniških planin 
pomeni prijetno 
srečanje planincev

Vinko Gobec, dolgoletni predsednik 
ZDUS, je nagovoril večtisočglavo 
množico upokojencev pod Po
horjem.
zabavni orkester in več pevskih 
zborov iz vse Slovenije. Srečanje 
pod vrhovi Pohorja je v veselem 
razpoloženju trajalo tja v pozne 
popoldanske ure... F. S.

gostilna <cM,[aAax
jjo-ntz 1.^2.
J2ju£r[janitza 40, IjSufzfica fizi D^amniHa

tzL: 831 27gS

zaposli

NATAKARJA in KUHARJA (m/ž)
^°9oj: končana gostinska šola in 3 leta delovnih izkušenj

'"formacije po telefonu 831 27 58.

Kot vsa leta doslej je bil tudi le
tošnji »Dan Kamniških planin« na 
Kokrskem sedlu zelo dobro obiskan. 
To planinsko srečanje je bilo zdru
ženo tudi s 110-letnico postavitve 
prve koče. O delu, zgodovinskih do
godkih, lastništvu koče in prenosu v 
last Planinskega društva Kamnik je 
govoril predsednik društva Ivan 
Resnik. Prireditev so popestrili 
pevci LIRE iz Kamnika, ki že tradici
onalno sodelujejo s planinci, Marija 
Golobova je s planinskimi stihi do
polnjevala vsebino planinskega dru
ženja, Božo Matičič pa je z vižami har
monike poskrbel za že kar idilično 
razpoloženje.

Poleg slovenskih planincev so 
se srečanja udeležili še prijatelji iz 
Trofaiacha, njihova udeleženka, ki 
je tudi podžupanja tega avstrijskega 
mesta, je zbrane pozdravila v sloven
skem jeziku, pred tem pa je že zgo
daj zjutraj plezala v ostenju Kalške 
gore skupaj z našimi plezalci. Del 
skupine iz Avstrije je »naskočil« še 
Grintavec.

Srečanja so se udeležili predstav
niki občine, podžupan Brane Golu
bovič, direktor občinske uprave g. 
Korošec, podžupan Rudi Pfajfar pa 
je zbrane pozdravil in društvenim 
delavcem izrekel čestitke za vzorno 
opravljeno delo na področju pla
ninstva.

Prireditev je potekala po progra
mu, osebje postojanke je poskrbelo 
za postrežbo, za varnost Bojan Polak 
in Jernej Koritnik, za red je bil zado
lžen France Pohlin, za zdravstveno 
oskrbo pa dr. France Malešič.

Predsedniški kandidat 
dr. Danilo Turk 
v Kamniku

bila zagotovitev primerne infra
strukture in umestitev objektov, 
ki bodo dovolj odmaknjeni od 
brežin reke Kamniške Bistrice. 
Zanimalo nas je tudi, kako daleč 
je študija oz. analiza za gradnjo 
oz. adaptacijo šol Frana Albrehta 
in Toma Brejca. Pri tem vprašanju 
si prizadevamo za to, da se pre
mosti politična nasprotja in se 
pripravo projekta prepusti stroki, 
ki mora upoštevati vse dejavnike, 
nenazadnje tudi promet. Povpra
šali smo tudi, kako uspešno je iz
polnjevanje del in nalog javnih 
občinskih služb na področju ko
munalne in cestne infrastrukture. 
Nekaj planov bo ostalo neizpol
njenih, v veliki meri zaradi spre
menjenih državnih predpisov, 
predvsem zaradi dolgega roka 
pri razpisih. Z našim posredova
njem in z aktivnim sodelovanjem 
z LDS se je premaknilo tudi na 
področju dokončanja del oz. po
vezave dokončane telefonske 
centrale v Špitaliču z optičnim 
kablom. Problem je bil namreč v 
tem, da eden od lastnikov zem
ljišč ni dovolil položiti optičnega 
kabla po svojem zemljišču. Stvari 
so se s posredovanjem KS Mot
nik in KS Špitalič sedaj uredile in 
prebivalci Špitaliča bodo v bližnji 
prihodnosti končno le dobili mo
žnost internetne povezave.

Na sestanku smo tudi zahte
vali, da bi se npr. začeta dela na 
eni cesti dokončala, ne pa da se 
naredi nekaj sto metrov, potem 
se delavci in stroji selijo na dru
go lokacijo, čez leto dni se spet 
vrnejo in tako dalje.

Vse postavke iz proračuna, ki 
se zaradi takšnih ali drugačnih 
vzrokov v letu 2007 ne bodo 
realizirale, bomo v mesecu sep
tembru natančno pregledali in 
se skladno s koalicijsko pogodbo 
odločili, kaj bi namesto predvi
denih lahko uresničili še letos. 
Svetniki LTS pa se zavezujemo, 
da bomo na občinskem svetu 
podprli vse dobre predloge.

Vodja svetniške skupine 
MARINKA MOSNIK 

Lista Toneta Smolnikarja - 
za Kamnik

V okviru potovanj po Slove
niji, na katerem se ljudem pred
stavlja kandidat za predsednika 
RS dr. Danilo Turk, je v petek, 
31. avgusta, obiskal tudi Kam
nik. Ob stojnici kamniških soci
alnih demokratov, kjer že nekaj 
čas zbirajo podpise občanov za 
podporo njegovi kandidaturi, 
so ga pozdravili predstavniki 
OO SD Kamnik - Komenda, ZZB 
NOV, Društva general Maister in 
drugi.

Priznani doktor prava, stro
kovnjak za mednarodne odno-

Kamniku letos 3■ aprila prvič 
evidentiran kot predsedniški 
kandidat. Rad sem se odzval 
povabilu Zveze društev gene
ral Maister, naj v Maistrovem 
rojstnem kraju na njihovemu 
občnemu zboru spregovorim o 
domovinski vzgoji. Ce bom iz
voljen, sem bom zavzemal za 
nadaljevanje izročila generala 
Maistra, ker kot Mariborčan 
vem, kako je to njegovo izročilo 
pomembno za Slovence...«

Udeležencem srečanja sta 
se pridružila tudi župan Tone

Predsedniškemu kandidatu dr. Danilu Turku so zbrani imeli veliko po
vedati o dogajanjih v občini, še več pa je bilo aktualnih vprašanj.

se in ugledni diplomat (med 
drugim je bil prvi veleposlanik 
R Slovenije pri OZN in naza
dnje pomočnik generalnega 
sekretarja OZN) je zbranim ob 
stojnici na Glavnem trgu z ve
seljem odgovarjal na vprašanja. 
Na naše vprašanje, koliko mu 
je poznan Kamnik, je povedal, 
da je na Kamnik in na Kamni
ške planine navezan že od leta 
1976, ko sta bila z ženo na po
ročnem potovanju na Veliki pla
nini in da jo je vse do leta 1990 
kot navdušen smučar vsako leto 
rad obiskoval. »V Kamnik smo 
radi zahajali tudi na nedeljsko 
kosilo, saj je tako blizu Ljub
ljane, da je bilo vedno prijetno 
priti k vam.

Povem naj tudi, da sem bil v

Smolnikar in podžupan Rudi 
Pfajfar. Župan je gosta seznanil 
z aktualnimi vprašanji občine, 
med drugim s problematiko 
onesnaževanja zraka na obmo
čju Duplice, z zapleti okrog de
nacionalizacijskih postopkov v 
zvezi z Meščansko korporacijo. 
Precej okoljevarstvenih proble
mov je gostu »natresel« tudi Da
niel Kovačič, občinski svetnik in 
predsednik okoljskega foruma 
SD. Občane je zanimalo stališče 
dr. Turka še o drugih aktual
nih vprašanjih, kot npr. njegov 
odnos do NOB ( pri čemer je 
ponovno poudaril, da je NOB 
vrednota, ki jo moramo spošto
vati), o zamenjavah ministrov v 
aktualni vladi in podobno.

F. SVETELJ

Po prireditvi smo se planinci po
slovili s prijatelji iz Trofaiacha in se 
zadovoljni vrnili v dolino Kamniške 
Bistrice in proti Kokri s prepriča
njem, da se zopet vidimo julija pri
hodnje leto na Kamniškem sedlu.

STANE SIMŠIČ

V prijetni družbi 
na Veliko planino

Na dan državnega praznika, 
15. avgusta, je občinski odbor 
Slovenske ljudske stranke Kamnik 
s pohodom na Veliko planino go-

trival
elektroizolacije d.o.o.

Zaradi posodobitve in širitve proizvodnje 
razpisujemo več proizvodnih delovnih mest.
Zaposlitve so za določen čas z možnostjo 
podaljšanja za nedoločen čas. Delo je 
večizmensko. Nudimo urejeno delovno okolje, 
stimulativne in redne osebne dohodke. Od 
kandidata pričakujemo vestno in odgovorno 
delo ter pripadnost podjetju. Za proizvodno 
delo zadostuje osnovnošolska, za ostala dela 
pa tehnična izobrazba.
Prijave s podatki pošljite po pošti ali preko 
E-mail naslova: info@trival-elektroizolacije.si

TRIVAL ELEKTROIZOLACIJE D.O.O., 
BAKOVNIK 3A, 1241 KAMNIK

stil kolege iz občinskega odbora 
Sveti Jurij v Slovenskih goricah. 
Zbrali smo se na parkirišču go
stilne na Črnivcu, od koder smo 
ob predvideni 9. uri začeli pohod 
na Veliko planino. Pot navzgor 
je bila prijetno’druženje v lepem 
vremenu, v mirnem tempu in 
kramljanju smo prispeli do prvih 
pastirskih koč, kjer smo zajeli 
sapo z enim »takratkim« in pot 
nadaljevali do pastirske vasi, kjer 
smo obiskali našo članico, ki nas 
je pogostila z ajdovimi žganci in 
kislim mlekom. Po okrepčilu smo 
pot nadaljevali vse do vrha.

Pohod oziroma malico je po
spremilo spremenljivo vreme, 
kjer smo videli, kako megla iz 
Kamniške Bistrice v trenutku pre
krije prijeten sončen dan na pla
nini, vendar je bil to, na srečo, le 
kratek demonstracijski prikaz za 
kolege iz Štajerske.

Pot smo nadaljevali nazaj pro
ti dolini, se ustavili v gostišču na 
Črnivcu, kjer smo obedovali in se 
prijetno družili ter izmenjavali 
izkušnje člani obeh občinskih od
borov.

Srečanje smo zaključili z dogo
vorom, da kolegom iz občinske
ga odbora Sveti Jurij v Slovenskih 
goricah vrnemo obisk za letošnjo 
trgatev ali pa na Martinovo, ko 
bo letošnja trgatev iz mošta pre
šla v vino.

Pripravil: Tajnik OO SLS 
Kamnik Alen LAPANJA



KONČNO KREDIT 
po vaši izbiri
Posebna ponudba stanovanjskih kreditov:
• Euribor + 1,1% z odplačilno dobo do 15 let
• Euribor + 1,2% z odplačilno dobo do 30 let
• stroški odobritve znašajo 50 EUR

Družinski paket z varčevanjem pa vam 
prinese še dodatne ugodnosti:
• Euribor + 0,9% z odplačilno dobo do 15 let
• Euribor + 1,0% z odplačilno dobo cio 30 let

• brez stroškov odobritve

a Koper
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Tudi letos so se kamniške narodne noše udeležile povorke v avstrijskem Beljaku.

Pred vrati sta tekmovanje harmonikarjev 
in razstava Plečnik na kamniškem koncu
Novice iz Turističnega društva Kamn'k

Letošnje poletje smo bili v 
društvu delavni. V začetku pole
tja smo že tretjo sezono zapored 
na turistično izpostavljene točke 
razdelili ankete za turiste. Na 
podlagi rezultatov bomo prido
bili koristne informacije ter mar
sikatero novo idejo - te pa so v 
turizmu ključnega pomena.

V mesecu juniju smo se udele
žili tekmovanja s srednjeveškimi 
katapulti za »Vitomirjev prstan«, 
ki je letos dodobra popestrilo 
prireditev Srednjeveški dnevi v 
Kamniku in privabilo številne 
obiskovalce.

V juliju smo sodelovali pri 
izvedbi kolesarskega tekmova
nja Maraton Alpe 2007, ki ga 
je organiziralo kolesarsko dru
štvo Alpe. Namen maratona je 
tudi v povezovanju občin okoli 
Kamniško-Savinjskih Alp. Pred
stavniki občin (Komenda, Cer
klje na Gorenjskem, Jezersko, 
Železna Kapla, Luče, Krajinski 
park Logarska dolina, Gornji 
grad in Kamnik) smo svojo tu
ristično ponudbo predstavili 
na stojnicah na Glavnem trgu. 
Za spremljevalce kolesarjev in 
naključne obiskovalce smo v 
Turističnem društvu pripravili

brezplačna vodenja po starem 
mestnem jedru.

V začetku avgusta smo se tudi 
tokrat odpravili na 64. beljaški 
semenj. Kamniške narodne noše 
se že desetletja udeležujejo po
vork v avstrijskem Beljaku in tudi 
tokrat nas je čakal topel sprejem, 
predvsem pa vroče poletno son
ce. Veliko pozornost so pritegnili 
predvsem naši muzikanti, ki so 
neutrudno igrali ves dan našega 
gostovanja.

Turistično društvo Kamn'k 
je svoj prispevek dodalo tudi k 
fotografski razstavi z naslovom 
Oko Kamnika, ki jo že tretje leto 
pripravlja Fotoklub Kamnik. Nji
hova tematika je bila letos »ka
men«, ker pa je leto posvečeno 
Plečniku, smo zunanje konstruk
cije na Trgu Svobode pod Malim 
gradom opremili s fotografijami 
njegovih del.

Svojo pomoč smo ponudili 
tudi v času festivala Kamfest in 
vse dni obiskovalcem Inf o stojni
ce nudili informacije o festivalu 
in vzporednem kulturnem, šport
nem in turističnem dogajanju v 
občini Kamnik.

Trenutno se vneto pripravlja
mo in hkrati zbiramo prijave za

Tekmovanje harmonikarjev za 
Pokal narodnih noš 2007, ki bo 
letos že drugič potekalo v okviru 
tradicionalnih Dnevov narodnih 
noš. Predizbor tekmovanja bo v 
soboto, 8. septembra, na Šutni s 
pričetkom ob 10. uri, finale tek
movanja pa bo v popoldanskih 
urah na Glavnem trgu.

V času Dnevov evropske kul
turne dediščine, od 22. do 29. 
septembra, ki so namenjeni 
Jožetu Plečniku, bomo v Gale
riji Veronika pripravili razstavo 
Plečnik na kamniškem koncu s 
fotografijami, predmeti in opi
si njegovih del ter anekdotami 
o ustvarjanju. Pri tem projektu 
nam pomagajo strokovnjaki iz 
Zavoda za varstvo kulturne de
diščine OE Kranj, Fotoklub Kam
nik, dr. Nikolaj Sadnikar, Janez 
Stele iz Svečarstva Stele ter drugi 
strokovnjaki in domačini.

V začetku oktobra za člane in 
tudi ostale Kamničane organizi
ramo izlet na festival Oktoberfest 
v Munchen. Prav tako pa v svoje 
vrste vabimo vse željne plesa v 
folklorni skupini.

Za TD Kamn'k 
Marta Sakelšek

Tuhinjska 
ohcet v 
Snoviku

Na sončno in vročo nedeljo 
26. avgusta popoldne je na pri
reditvenem prostoru na travni
ku pred Termami Snovik v Tu
hinjski dolini potekala dobro 
obiskana turistično-etnološka 
prireditev »Tuhinjska ohcet«, 
ki jo je organiziralo Turisti
čno društvo Tuhinjska doli
na. Igralci, v glavnem domačini, 
so nam v skoraj dveurnem pro
gramu v besedi, pesmi ter s pri
kazom starih kmečkih opravil in 
že skoraj pozabljenih običajev 
približali, kako je včasih poteka
lo'življenje na vasi, zlasti pripra
ve na poroko in njena izvedba.

Prireditelji so se v vseh po
gledih zelo potrudili, da so pri
čarali originalno vzdušje ter na 
prizorišče postavili predmete in 
objekte, kot so bili značilni za 
obdobje pred 50-imi leti. Za po
trebe predstave so izdelali celo 
provizorično staro kmečko hišo 
in gospodarsko poslopje. Zelo 
pohvalno je tudi, da so igralci 
govorili v narečnem jeziku in 
tako prispevali k še pristnejš
emu vzdušju, ki ga »izumetni
čeni« knjižni jezik nikakor ne 
more ustvariti.

Kot posebna slavnostna go
sta sta se »Tuhinjske ohceti« 
udeležila zakonca Ahčin, ki sta 
se poročila leta 1953. In prav iz 
tega časa je bila tudi uprizorje
na tokratna »Tuhinjska ohcet«. 
Prireditev je odlično povezovala 
Manja Žebaljec, ki je sproti po
jasnjevala dogajanje na prizori
šču ohceti.

Tuhinjska ohcet je dobro 
uspela, saj so igralci uspeli v 
vseh pogledih navdušiti zbrano 
publiko, ki je do zadnjega koti
čka napolnila prireditveni pros
tor Vsekakor so v Snoviku s po
močjo podjetnega in prizadev
nega vodstva Term Snovik ter z 
vztrajnim delom in kopico en- 
tuziazma domačinov, združenih 
v Turistično društvo Tuhinjska 
dolina, ponovno dokazali, da se 
da tudi v tem koncu naše občine 
pripraviti vrhunske etnološko- 
turistične prireditve. Upamo, da 

bodo to delo uspešno 
nadaljevali.

Damjan Hančič

velikimaii
Variš Terra +
Tako malo je potrebno, da 
bi imeli tako veliko!

Veliko opreme za malo ceno - že od 10.100 EUR!
‘Informativna cena za Variš Terra + (51kW / 69KM) s tremi vrati.

www.toyota.si

TOVOTA

1 Jarška cesta 11, 1230 Domžale; Tel: 01/729-9000 Jezerska cesta 121,4000 Kranj; Tel: 04/280-9000
OOMŽALB KRANJ

RAPOX HORMANN
garažna in industrijska vrata RADOX

PRIDITE PO SVOJA VRATA

RADO^■

Prireditelji so posebej za priložnost Tuhinjske ohceti izdelali staro kme
čko hišo in gospodarsko poslopje - Mejačevo domačijo. Predstava se je 
začela z naznanitvijo Mejačeve Polone, da se želi poročiti, sledila je pro
šnja snubca za roko drage, vožnja nevestine bale, priprave na poroko, 
tradicionalna šranga, slovo neveste od staršev s prošnjo za odpustke 
ter cerkveni in civilni poročni obred. Predstavo so spremljale slikovite 
predstavitve običajev, značilnih za Tuhinjsko dolino: košnja, spravilo 
sena in pesem.

Ženin pride prosit dekletove starše za dovoljenje, če sme za ženo vzeti 
njihovo hčerko.

Ženinov voz s konjsko vprego je nekaj dni pred ohcetjo pripeljal po 
nevestino balo ... fotografija ohceti, ki je sledila, pa je na naslovnici.

■.m m
vrhunskega proizvajalca Hermann, z motornim pogonom, montaž 

2375 x 2000 2375 x 2125
2500 x 2000 2500 X 2125

M vodoravni motiv 838 € S kasetni motiv 919 €
Cena zatona izolirana garažna vitito EPU, motorni pogon, montažo in 8,5% DOV Posebno ugodno tudi ostale standardne 
dimenvijein barv« garažnih vrat EPU i motornim pogonom (vodoravni in kasetni motiv, svoodgrain).

Pooblaščeni zastopnik:

10 6.september2007 ________________ ETNOLOGIJA IN TURIZEM
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Sedaj na novi lokaciji!
Perovo 26, 1241 Kamnik

telefon: 01/839 4858, 839 4857 • faks: 01/831 1308

V Motnik po novi kole
Člani Turističnega društva Motnik so v nedeljo, 2. septem

bra, pripravili tradicionalni, že 23. Motniški sejem, ki pa to
krat ni bil v znamenju prangarijade, ampak eko tržnice in 
kolesarjev, ki so uradno odprli 22 kilometrov dolgo kolesar
sko pot od Vasenega do Motnika.

:^o,i

»Letošnji 23. sejem se je začel 
nekoliko drugače kot običajno. 
Navadno smo druženje začeli že 
ob 9. uri dopoldne in povabili 
več različnih razstavljalcev do
mače obrti in drobnega gospo
darstva. Letos pa smo se odločili 
dogajanje prestaviti na 11. uro 
in poudarek nameniti eko trž
nici, ki smo jo v Motniku tokrat 
pripra vili prvič. Če bo odziv do
ber, bomo s tem nadaljevali vsa
ko leto, najverjetneje že spomla
di, ko bi radi v Motnik privabili 
eko kmete, ki bi lahko prodajali 
svoja semena,« je povedal Jože 
Semprimožnik, predsednik 
Turističnega društva Motnik, 
in dodal, da bodo prangarijado 
ponovno organizirali prihodnjo 
jesen.

Eko tržnica se je izkazala za 
dobro potezo, in čeprav so orga
nizatorji uspeli privabiti le tri 
razstavljalce, so imeli ti veliko 
dela. »Tudi na deželi opažamo 
porast zanimanja za ekološko 
pridelano hrano in to nas zelo

veseli. Prav zato smo se odločili 
eko tržnico organizirati tudi v 
Motniku. Bomo videli, kako bo, 
če so bo prijela, jo bomo orga
nizirali dvakrat letno,« je bila 
z obiskom svoje stojnice zado
voljna Andreja Hribovšek z 
motniške ekološke kmetije Pri 
Jernejk. Obiskovalci so na stoj
nicah lahko kupili različno zele
njavo, kruh, domači sir in jogurt 
ter druge pridelke, s kulturnim 
programom pa so dogajanje na 
tržnici popestrili tudi učenci 
Podružnične šole Motnik.

Motniški sejem so organizator
ji skupaj s člani različnih društev 
iz Tuhinjske doline in predstav
niki kamniške občine letos zdru
žili z odprtjem nove kolesarske 
poti iz Vasenega do Motnika. 
Omenjeni odsek je le eden od 
mnogih, ki jih namerava občina 
v prihodnje urediti in povezati 
v mrežo kolesarskih poti po vsej 
občini. »Rad bi pohvalil sodelo
vanje članov turističnih, šport
nih in drugih društev po Tuhinj-

C . .. . ^
sjpš$F

P

68 kolesarjem, ki so minulo nedeljo tudi uradno odprli 22-kilometrsko razgibano kolesarsko 
pot od Potoka do Motnika, se je po vzponu na Kekec prilegel postanek in čudovit pogled po 
Tuhinjski dolini.

NOVI MODEII OBUTVE IT II PtODUIII TOLIČIH

jtm®i«

ckibtmj

FRODnO

GEOX

Stahovica 20 
telefon 01 83 25 410

odprto od 10. do 22. ure, torek zaprto

POSLOVNA KOSILA, POROKE
IN ZABAVE ZA ZAKLJUČENE DRUŽBE 

Za ljubitelje domačih in divjačinskih jedi.

Predstavniki občine in društev iz Tuhinjske doline so pri projektu ure
ditve kolesarske poti zgledno sodelovali. Na sliki: Jože Semprimožnik, 
Rudi Pfajfar, Tone Smolnikar, Brane Golubovič, Alojz Kolar, Marjan 
Semprimožnik in Tomaž Zore

■

Nežka Poljanšek in Tina Kotnik.

s ki dolini, saj 
brez njih ne 
bi bili tako 
uspešni. Po
membno je, 
da so doma
čini pot vzeli 
za svojo, da 
so jo začuti
li, saj smo le 
tako dosegli 
svoj namen,« 
je poudaril 
podžupan 
Brane Golu
bovič, ki je s 
pohvalnimi 
in vzpodbud
nimi bese
dami na 22 
kilometrov 
dolgo pot po
spremil kar 
68 kolesarjev, 
ki so se tega 
sončnega ne

deljskega dopoldneva zbrali na 
izhodišču poti. Veliko število 
udeležencev je organizatorje 
zelo pozitivno presenetilo. Do
kaj zahtevna kolesarska pot po
teka deloma po asfaltu, deloma 
pa po gozdnih cestah, speljana 
pa je od izvira zdravilne vode 
v Potoku, skozi naselja Vaseno, 
Pšajnovica (do kamor je tudi za
htevnejši daljši vzpon), Laseno, 
Mali in Veliki Rakitovec, Liplje, 
Kekec, planšarij a Lipovec, Mala 
Raven in Motnik, kjer se zaključi. 
Pot je označena z usmerjevalni
mi tablami, zaradi zahtevnega te
rena pa je priporočljiva uporaba 
gorskega kolesa.

Kakšna je bila pot, smo pov
prašali nekaj udeležencev, 
ki so se ob startu razveselili 
spominske majice, na cilju pa 
slastnega golaža.

»Štartali sva že v Markovem, 
tako da sva v eno smer naredili 
31 kilometrov. Sva ljubiteljski 
kolesarki, obe tudi materi in 
danes sva izredno veseli, da sva 
tukaj, tudi zato, da nama ne bo 
treba kuhati kosila,« sta na cilju 
povedali simpatični, še nekoliko 
zadihani, a vidno zadovoljni Ne
žka Poljanšek in Tina Kotnik, 
dve izmed dvanajstih kolesark, ki 
so se podale na pot do Motnika. 
»Proga je bila kar težka, veliko 
je klancev, tako da je vse skupaj 
kar naporno, a je vse poplačano 
s prelepim razgledom na vrhu,

Nejc in Tomaž Zore.

kjer res lahko uživaš v lepi na
ravi. Pot je bila sicer nekoliko 
blatna in razrita, a z gorskim ko
lesom ni nobenih težav. Verjetno 
bova šli še kdaj.«

Pogumno se je s klanci spopri
jel tudi enajstletni Nejc, ki se je 
na progo podal skupaj s svojim 
očetom, Tomažem Zoretom, 
enim od pobudnikov omenjene 
kolesarske poti iz Turističnega 
društva Tuhinjska dolina. »Ja, 
proga je bila kar težka. Najhujša 
sta bila prva dva klanca, zato sem 
majčkeno tudi hodil, a bom goto
vo še kdaj šel,« je povedal Nejc iz 
Lok, ki tudi sicer rad kolesari, nje
gov oče pa je dodal, da priprav
ljajo tudi trase za druge podobne 
poti, ki bodo urejene po obeh 
straneh Tuhinjske doline, tako da 
možnosti za aktivno kolesarjenje 
po občini ne bo zmanjkalo.

Kolesarje je na cilju pozdravil 
tudi župan Tone Smolnikar, 
ob tem izrazil upanje, da bo 
proga tudi primerno vzdrževa
na, ter obljubil, da bo občina 
z veseljem pomagala tudi pri 
prihodnjih tovrstnih projektih. 
Nekateri so se nazaj proti domu 
podali s kolesu, drugi pa so iz
koristili organiziran prevoz, saj 
je bilo klancev za en dan dovolj. 
Druženje na motniškem sejmu

Kmetija Pri Jernejk je znana predvsem po piri in pirinem kruhu, na 
stojnici pa so se obiskovalci lahko posladkali tudi s suhimi hruškami in 
limoninim žganjem.

se je nadaljevalo s srečanjem iz
seljenih Motničanov, ki ga za vse, 
ki so nekdaj živeli v Motniku in 
se tja radi vračajo, pripravijo na

vsaka štiri leta, in z veselico z an
samblom Viharnik.

JASNA PALADIN 
foto: Aleš Leben
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Podrebrnikovo bajto obnavljajo v tradicionalnem stilu.

Zanimivo je v živo spremljati 
dogajanja na našem turisti
čnem biseru Veliki planini. In to 
z očmi navadnega obiskovalca, 
turista, ki mu je bilo dano preži
veti nekaj dni in noči predvsem 
v pastirskem naselju - Velikem 
Stanu. Ob tem je marsikaj zani
mivega videl in slišal, veliko pa 
mu je ostalo še skritega, saj se 
Velike planine ne da doživeti v 
enem dnevu. Da se jo vsaj malo 
spozna, da se vsaj malo občuti 
njen utrip, njena lepota, njena 
pozitivna energija, njeno življe
nje, je potrebno na njej prebiti 
kar veliko časa, da ne rečem let. 
Zato je vse v nadaljevanju napi
sano" predvsem kot »trenutni« 
vtis z najboljšimi nameni, da bi 
se tisto, kar je dobro, ohranilo, 
tisto, kar ni, pa izboljšalo, saj 
velja tista: »Kjer je volja, tam je 
pot!«

BAJTE SE OBNAVLJAJO 
Sonce, dež, toča, veter, sneg, 

zmrzal in podobne nevšečnosti

ohranjajo eno od bistvenih pri
vlačnosti Velike planine. Gradi- 
šekova in Jeranova bajta sta ob
novljeni v tem slogu, sedaj pa še 
Podrebrnikova. Tu bi se morala 
pokazati skrb oblasti tudi za to, 
da bomo Slovenci ostali Sloven
ci, da bomo ohranili svojo iden
titeto. Oblast bi morala podpira
ti to, da smo lahko ponosni na 
svoje poreklo in izročilo, to pa 
pomeni tudi, da bo ostala po
doba Velike planine še naprej 
slovenska, posebna, edinstvena. 
To bi morala konkretno doka
zati s tem, da bi vsakemu, ki bi 
na Veliki planini obnovil bajto v 
starem ovalnem stilu, primakni
la vsaj po 5000 EUR. Slovenija je 
stopila v krog bogatejših držav 
in se hvali, kako nam raste dru
žbeni bruto produkt, a bi lahko 
to tudi malo konkretizirali. Če 
že ne iz lastnega »žepa«, pa bi 
oblast lahko poskrbela za drug 
vir sofinanciranja, morda bi bili 
v EU bolj razumevajoči, kot pa 
so naši sedanji vladarji.

na planini ves čas najedajo baj
te, ki jih je potrebno obnavljati. 
To gospodarji oz. njihovi lastniki 
seveda bolj ali manj redno de
lajo. Pri tem pa je potrebno po
sebej pohvaliti vse tiste, ki svoje 
bajte obnavljajo ali prenavljajo 
v starem, tradicionalnem in v 
svetu edinstvenem ovalnem 
velikoplaninskem slogu in tako
www.volkswagen.si

PASTIRSKI VSAKDANJIK
Na Veliki planini ni majerjev 

in majeric, ni plašarjev in plan- 
šaric, ni pastiric, ampak so samo 
pastirji. In to moškega in žen
skega spola. V vaseh pod plani
no dekleta namreč govorijo na 
fanta, zato so samo pastirji. In 
prav je, da se tudi ta posebnost 
tega kraja ohranja še naprej.

Novi modeli Si
Iščete novega partnerja zase, vašo družino ali vaše 
otroke? Pri Volksvvagnu smo za vas pripravili novo 
ponudbo zvestih spremljevalcev. Novi modeli Polo 
Si, Golf Si in Golf Plus Si vas bodo očarali z bogato 
dodatno opremo. Vsi modeli so opremljeni s 
klimo, ABS, radiem s CD in MP3 predvajalnikom, 
deljivo zadnjo klopjo, potovalnim računalnikom, 
daljinskim centralnim zaklepanjem, električnim 
pomikom stekel... in atraktivnimi prihranki do 
2.500 EUR. Obiščite naš prodajni salon 
Volksvvagen in se pustite zapeljati.

Obist'rite n3's ra*
stavni

;tor na 
rodn'

pne 

h noš'

vib

Novi modeli Si

Avto Debevc
Mengeš, Gorenjska c. 13, 01/72 30 330 
Trzin, Ljubljanska c. 17, 01/56 42 388 
Črnuče, Dunajska c. 370, 01/56 10 600 www.avtodebevc.si

Porsche Slovenija, d.o.o.. Rraviiičarjcva 5,1000 Ljubljana. Slika je simbolna. Skupna poraba: 5,0- 8.11/100 km. Emisije C02:135 - 194 g/km. Število vozil in m

VELIK0PLANINSK1 VTISI 2007
Življenje pastirjev je v osnovi 

še vedno takšno, kot je bilo ne
kdaj: vstajanje pred zoro, ko je 
dan še dolg že pred četrto uro 
zjutraj, pozneje pred peto. Sle
di spuščanje živali v osek, molža, 
nato pa odgon na pašo - tako 
daleč, da se pride od stanov. Go
vedo se nato tako in tako svo
bodno pase in zato samo odide 
tja, kamor se mu takrat zahoče. 
Sledi čiščenje hleva, 
nato predelava mleka 
- nekaj za uporabo kot 
sladko, nekaj za kislo in 
kisli sir (skuta), nekaj za 
sir. Vmes pa še zajtrk.
Ko je vse to postorjeno, 
pastir ni popolnoma 
prost, ampak ima še ob
veznosti in opravila: če 
je tisti dan tlaka, opravi 
tlako, drugače pa mor
da k sosedu na kavico, 
pa pogledat okoli kje je 
živina, če ni morda ka

krave v lopi, je pastir v izbi. Ni 
časa za ponočevanje. Življenjski 
ritem je popolnoma naraven - z 
dnem vstati, z nočjo spati. Za
nimivo pa je to, da se v samem 
naselju ponoči sliši več zvoncev 
kot čez dan. Ko »ta zvonča- 
ve« (krave, ki imajo zvonec na 
vratu) ponoči prežvekujejo, se 
premikajo in zvonec zvoni, kot 
bi potrkaval. Če je ta zvok celo

y l
Po »frehu« so sledile iskrene čestitke in naj- 

kšne »pomišljavke«, ki boljše želje ob godu najstarejšemu pastirju 
jo je potrebno spraviti na Veliki planini, 93- letnemu Rošovemu 
v hlev in poklicati osem- Jerneju.
enjevalca. Okoli bajte ali v njej 
sami je vedno kaj za popraviti, 
če je vse opravljeno, pa pastir
ji nabirajo zdravilne rože, po
zneje tudi borovnice, brusnice, 
gornik, ki ga je bilo letos zelo 
malo, ali gobe, ki jih je bilo manj 
kot gobarjev. Vendar jim pri 
tem močno konkurenco delajo 
dnevni obiskovalci Velike plani
ne in turisti, ki bodo, če se bo to 
tako nadaljevalo, pobrali vse... 
Če je vmes še čas, je tudi krajši 
ali daljši počitek, južina. Ko se 
dan nagiba v pozno popoldne

noč enakomeren, pastir ve, da 
je pod lopo vse v redu. Če se pa 
za dalj časa prekine ali spremeni 
ritem, pa pastir ve, da se dogaja 
nekaj neobičajnega.

Je pa res, da je glede na pa
stirsko življenje v preteklosti 
današnje življenje pastirjev pre
cej olajšano: za molžo marsi
kje poskrbi molzni stroj (ker ni 
elektrike, ga poganja bencinski 
agregat), za svetlobo pod lopo 
in v izbi elektrika, ki je na Veliki 
planini skoraj vsa pridobljena s 
pomočjo sončnih celic. Če je dalj

Pastirji gredo praznovat svoj praznik.

ali v večer, pride živina nazaj k časa oblačno, pa je potrebno 
bajti, če je tako navajena, sicer prižgati ročno svetilko na ba-
pa jo je potrebno iti iskat. Sledi terije. Tudi izba sama je veliko
privezovanje, molža, priprava bolj udobna kot nekdaj - ni od- 
mleka, nato pa počitek. Ko so prtega ognjišča, ampak štedilnik

ROL
KOSEC ALOJZIJ sp.

ROLETE
ŽALUZIJE

Tel. 01/723 72 84 

www.sencila-kosec.com

Gostišče »Pri Olgi«
Olga Cibašek
Moste l/e, Komenda tT 834 14 29

Vabimo vas na tople malice, 
nedeljska kosila, jedi po naročilu!
Dobrodošle večje družbe 
ob praznovanjih...

na drva, ponekod dodatno tudi 
na plin, ne spi se več na mrvi, 
ampak na »jogijih«, za zvezo 
s svetom skrbi radio, ponekod 
celo TV, za zvezo z domačimi 
pa mobilni telefon, ki pa ima 
na Veliki planini kljub stalnim 
prošnjam Mobitelu še vedno sla
bo pokritost, zato je potrebno 
skoraj do centimetra natančno 
poiskati mesto, kjer je najboljši 
signal, ki ga pa kljub temu po
gosto enostavno zmanjka. Tudi 
z vodo je bolje kot v preteklosti 
in ni več potrebno topiti snega, 
ki ga je zaradi »zelenih« zim na 
Veliki planini tako ali tako vse 
manj, čeprav morajo nekateri 
pastirji še vedno iti po vodo ne
kaj desetin metrov daleč. Tudi 
pastirje je vedno težje dobiti, saj 
za pastirja ne more iti prav vsak. 
Poleg znanja in poznavanja vseh 
osnovnih opravil je potrebna 
tudi velika ljubezen do živali in 
do naravnega načina življenja.

Pastir je torej vse dneve tako 
zaposlen, da ni kaj dosti časa za 
skupna druženja. Vendar se kdaj 
pa kdaj najde tudi čas za skupno 
kavico, pa redni obisk maše ob 
nedeljah in praznikih, posebej 
še na praznik Marije Snežne, 
5. avgusta. Tudi takrat, ko ima 
kdo god ali rojstni dan, posebej 
še, če je okrogla obletnica, se 
na predvečer zbero in naredi
jo »freh«. Tako je bilo tudi 23. 
avgusta zvečer, ko so se pastirji 
zbrali, da so praznovali god naj
starejšega pastirja na Veliki pla
nini Rošovega Jerneja, ki je ko
nec avgusta dopolnil 93 let. Za 
kravami sicer ne more kaj dosti 
»letati«, zato pa budno spremlja 
vse dogajanje na planini.

Enkrat med pašno sezono, 
običajno je to 16. avgusta, ko 
goduje Sv. Rok, ki je tudi zavet
nik pastirjev, se pastirji zberejo 
na skupno »malico«. Ker znajo

nekateri med njimi tudi dobro 
raztegniti »meh«, lahko drugi 
zaplešejo ali zapojejo. Ko je ko
nec pašne sezone, je običajno 
oktobra organiziran izlet pa
stirjev in gospodarjev, t.j. imet
nikov pašnih pravic, na katerem 
je združeno koristno in zabavno. 
In ko se po novem letu dan pri
čne podaljševati, se pastirji po
novno zberejo, obudijo spomine 
na prejšnje pastirovanje in se že 
začnejo pripravljati na novo pa
stirsko sezono. Kogar planina 
enkrat zares zasvoji, ji ostane 
zvest vse do konca življenja.

TLAKA
Vsak pašni upravičenec je 

dolžan oddelati določeno števi
lo ur v skupno korist - popravilo 
ograj, mlak, les, čiščenja pašni
kov in podobno in sicer za vsako 
kravo starejšo od dveh let po 6 
ur, za vsako telico starejšo od 
enega leta pa po 3 ure. Za živi
no, mlajšo od enega leta, tlaka 
ni potrebna. Zanimivo pa je, da 
skupno delo, delo za skupno 
korist, imenujejo »tlaka«. Je to 
mogoče malo sprevržen spomin 
na nekdanje čase, ko so skupaj 
delali za skupnega gospoda - 
graščaka. Je pa taka tlaka tudi 
zanimiv družabni dogodek, saj 
se skupaj zbere kar precej pa
stirjev, ki se medtem, ko pridno 
delajo, tudi marsikaj pomenijo. 
Letos so kosili čmeriko in šiser- 
nik, čistili pašnike z iztreblja
njem rušja, pobirali kamenje in 
še precej drugega koristnega 
dela so opravili.

VODA
Vsekakor je letos oskrba z 

vodo precej boljša kot prejšnja 
leta. To je potrebno posebej po
hvaliti, saj so se novo zgrajeni 
prostorni vodni rezervoarji za 
pitno vodo in za vodo za živino 
izkazali kot dobra in pametna

Živina se napaja tudi v lokvah.

Medvedova 6, Kamnik
tel./faks: 01/83-92-865,031/654-870

E-mail: 1idiia.oerko@kks-kamnik.si 
bgaborovic@email.si

www.isa-it.si/lec

Jezikovna šola

liTTle
ENGLAND 

CLUB
Vabi k vpisu v jezikovne tečaje ANGLEŠČINE 

in ITALIJANŠČINE 
otroke, mladino in odrasle 

Tečaji se pričenjajo 24. septembra.

Lanske cene, popusti

Gospodarska

CENTER ZA POSLOVNO USPOSABLJANJ*

vabimo k vpisu v izobraževalne programe 
za pridobitev višje strokovne izobrazbe:

. INŽENIR INFORMATIKE 
. INŽENIR MULTIMEDIJEV 

. KOMERCIALIST 
.POSLOVNI SEKRETAR 

• RAČUNOVODJA

Informacije: Center za poslovno usposabljanje 
Kardeljeva ploščad 27 a, Ljubljana,
Tel,: 01 5897 662 ali 01 5897 664 

www.cpu.si
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Na praznik Marijinega Vnebovzetja so z vseh koncev proti Velikemu 
Stanu romale trume ljudi.

naložba. In tudi vreme je letos 
vodi precej bolj naklonjeno. 
Čeprav je bilo toplo, pravega 
sušnega obdobja sploh ni bilo, 
kar se pozna tudi v rezervoarjih, 
ki so še precej polni.

Boljša kot pred dvajsetimi leti 
je tudi »dostava« vode v posa
mezne bajte. Verjetno bi bila še 
boljša, če bi vsi tisti, ki odločajo 
o tem, vsaj eno pašno sezono 
bivali na planini in sami skrbeli 
za živino. Prej je bilo potrebno 
iti po vodo tudi več kot 100 m 
daleč, danes so pipe, ki pa so 
poglavje zase, precej bližje. Pri 
nekaterih bajtah so že čisto pri 
vhodu, pri drugih pa še vedno

Avstrijec pač ni kriv, če ni bilo 
prometnega znaka, in se je zato 
pripeljal prav v pastirsko naselje.

precej daleč. V takih primerih je 
to za pastirje, ki so vsako leto 
starejši in šibkejši precej nerod
no, zlasti ob slabem vremenu, 
dežju, vetru, saj se krepko pozna 
vsak meter, še posebej v breg, 
ki ga morajo prehoditi s polnim 
vedrom. Vodo pa morajo imeti, 
ne samo za pitje in kuhanje, am
pak tudi za umivanje, za pranje 
posode, golid, molznih strojev, 
veder in drugih pripomočkov. 
Čistoča postaja vse pomembne
jša, posebej še, če hočejo pro
dajati domače izdelke, mleko, 
kislo mleko, kisli sir, sir. Samo 
vprašanje časa je, kdaj bo sani
tarna oblast prepovedala proda
jo teh izdelkov zaradi prevelike 
oddaljenosti do vode in s tem 
manjše možnosti higiene. Če je 
potrebno iti daleč po vodo, se 
je res lahko porabi malo manj, 
vendar je zato običajno tudi hi
giena bolj »na psu«.

PRAZNIK MARIJE 
SNEŽNE

Eden od večjih praznikov na 
planini je tudi dan Marije Sne
žne, ki ji je posvečena kapela. Že 
nekaj dni prej pastirji nasekajo 
gibkih macesnovih vej, da nato 
pastirice spletejo dolge kite in z 
njimi okrasijo cerkev in križ v na
selju. Pastirji pa posekajo smreki 
in postavijo dva mlaja pri vhodu 
v ograjen prostor kapele - vse to 
so naredili tudi letos.

5. avgusta je bila lepa, sončna, 
čeprav na planini malce hladna 
nedelja, ker je pihalo. Ko je bila 
v kapeli maša, je bilo okoli nje 
več kot 3000 ljudi. Sem so se 
valile trume ljudi tako z Gojške 
planine, Mačkinega kota, Male 
planine, Gradišča. Tisti, ki so ho
teli slišati župnika, so se stisnili 
čim bliže h kapeli, ostali, ki pa so 
uživali v lepem dnevu in planini, 
pa so se namestili okrog po po
bočju. Pri tem je nekdo, ki se je 
pritoževal nad tem, da slabo sliši 
župnika, dobil odgovor: »Seveda 
ga slabo slišiš, ker je toliko ljudi, 
ki z ušesi poberejo vse njegove 
besede, da sploh ne pridejo več 
do tebe!« In, kar je zanimivo in 
tudi zelo pohvalno - za vso to 
množico, katere precejšnji del se 
je nato udeležil tudi tradicional
ne pastirske veselice, praktično 
ni ostalo nič smeti oz. odpad
kov, razen nekaj takih, ki so bili 
v skritih kotičkih, kamor »bi šel 
še sam cesar peš«.

ROMANJE OB 
DNEVU MARIJINEGA 
VNEBOVZETJA

Čeprav ni bilo uradnega ro
manja, je bila 15. avgusta letos 
Velika planina cilj (po skromni 
oceni) več kot 5000 »romarjev«. 
Po deseti uri dopoldne so se ko
lone pohodnikov skoraj nepre
trgoma valile z Male planine, 
pa tudi izza Ušivca, Gradišča in 
Mačkinega kota. Veliko se jih 
je udeležilo tudi maše, drugi so 
enostavno uživali v energetsko 
pozitivni Veliki planini, spreho
dih, sedenju ali ležanju na travi, 
lepih razgledih, saj je bilo tudi 
vreme idealno - toplo, vendar ne 
preveč vroče. Na srečo je večina 
obiskovalcev hodila po uhojenih 
poteh in niso preveč poteptali 
trave. In kako so krave, stalni

poletni prebivalci planine, pre
našale to invazijo? Večina se jih 
je umaknila na oddaljene pašni
ke, tista dva ali trije tropi, ki so 
bili na Poljanah, pa se niso pu
stili kaj dosti motiti. Če pa je bil 
kdo le preveč vsiljiv, so se posta
vile v bran svoje zasebnosti kar 
z rogovi. Poleg samega obiska 
pastirskega naselja, so imeli ob
iskovalci možnost izbirati udele
žbo na veselici na Traticah pred 
gostiščem Zeleni rob ali pa Pri 
Jurčku v dolini Črne - tisti, ki so 
prišli na Veliko planino z avto
mobilom, so se lahko udeležili 
kar obeh...

ČASI SE SPREMINJAJO 
- ZAMERE OSTAJAJO IN 
NA NOVO NASTAJAJO

V sporih za pašne pravice, 
pravzaprav pa za zemljo, je me
sto Kamnik leta 1498 kmetom 
na Veliki planini požgalo baj
te in 40 let se na njej ni smelo

postaviti novih. Takrat je bila 
planina namreč še last mesta 
Kamnika. V naslednjih stoletjih 
je planina prešla v kmečko last, 
kar izpričuje franciscejski kata
ster iz leta 1826.

Zgodovina se ponavlja, ven
dar v malo drugačni obliki. Po
žig vseh bajt in kapele so izvedli 
Nemci skupaj z domobranci in 
raztrgane! marca 1945. Nato je 
bila planina nacionalizirana. Po 
letu 1991 so jo sicer dobili večino 
nazaj, vendar jim je občina od
vzela oz. jim noče vrniti kar 55 
hektarjev. Nekdanji »Purgarji« 
(Meščanska korporacija Kamnik), 
ki so se leta 1868 ločili od občine 
Kamnik in bi sedaj končno dobili 
vrnjeno odvzeto premoženje, so 
že dojeli, da je s kmeti potrebno 
sodelovati, zato jih podpirajo v 
njihovem pravičnem boju za od
vzeto zemljo, ki jim jo sedaj od
vzema občina. Ampak, včasih 
je mesto Kamnik hotelo zemljo

Kdo je bil prej na planini - krave ali smučarji?
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obdržati za sebe, sedanja občina 
pa jo namerava prodati, magari 
tujcem... In žičnice lahko zaradi 
pogostih okvar kmalu postanejo 
nerentabilne, zemljišče pa se da 
spremeniti v zazidalno, kar pa 
lahko pomeni ogromne dobičke 
za »posvečene«. Poleg tega pa 
nevrnjeno zemljišče deli pašnike 
na dva popolnoma ločena dela 
in ker gre naša trenutna družbe
na ureditev v vedno večjo priva
tizacijo z napisi »Prehod prepo
vedan, privatno zemljišče« se 
lahko zgodi, da krave ne bodo 
niti smele niti mogle iti prosto iz 
enega pašnika na drugega.

Vendar tujci niso neumni in 
ne bodo kupili zemlje, dokler 
ne bodo urejeni zemljiško- 
lastniški odnosi. Ti pa ne bodo 
kmalu, kajti kmet je v boju za 
svojo zemljo vztrajen, trmast, 
saj je pravica na njegovi strani. 
Zemlja mora ostati v lasti pašne 
skupnosti tudi pod žičnicami, 
tako kot je v lasti pod električni
mi daljnovodi ali nad plinovodi! 
Pozimi tam ne pasejo krav, po
leti pa tam ni smučarjev.

TURISTI
Lepote Velike planine, rela

tivno lahka dostopnost, dober 
glas in nekaj reklame privablja 
na planino precej turistov. Ti 
so zelo različni: od tistih, ki so 
ustrezno opremljeni, do tistih, 
ki pravijo češ, saj za na Veliko 
so pa tudi sandali čisto v redu, 
pa kratke hlače in majica s krat
kimi rokavi, pa nič nahrbtnika, 
saj je to »samo Velika«, potem 
jih pa zebe kot »pese«, ko se od 
nekod pripodi megla. In, če se 
podajo malo okoli, v brezpotje 
ali na slabšo stezo, je lahko hitro 
zvit gleženj.

Eden večjih praznikov na planini je tudi dan Marije Snežne, ki ji je po
svečena kapela. Med mašo je bilo okoli kapele vse polno ljudi.

Pred praznikom pastirji spletejo kite in venčke iz macesnovih vej, s 
katerimi okrasijo cerkev in križ v naselju.

Na to, da je potrebno odnesti 
smeti s planine, so se obiskoval
ci že dobro navadili. Žal pa ne
kateri še vedno ne upoštevajo 
tega, da je živino potrebno 
pustiti pri miru. Zato se je tudi 
letos dogodilo, da so krave 
»zmetale« po tleh nekaj obis
kovalcev, pa tudi njihovih psov, 
ki so tekali okrog neprivezani. 
Napisi »PSE NA VRVICO« niso 
postavljeni kar tako.

,Žal pa je planina premalo 
»turistično« opremljena. Ne 
bi govoril o samih poteh, ki bi 
jih bilo, vsaj nekatere, glede 
na profil obiskovalcev potreb
no spremeniti iz planinskih v 
turistične in dodatno označiti. 
Na Krvavcu, ki se glede svoje 
naravne ponudbe še zdaleč ne 
more primerjati z Veliko plani
no, se vidi, da vsaj poskušajo 
kaj več narediti za poletne tu
riste, poudariti, prikazati svojo 
ponudbo. Na primernih me
stih postavljeni lepi, pregledni 
panoji opozarjajo in razlagajo 
tako pašno zgodovino Krvavca 
in krvavško pastirsko kočo, pa 
Plečnikovo kapelo, ki ji sicer

sprašujejo, kje je. Preskarjeva 
Francka se po svojih najboljših 
močeh trudi, odpira in zapira 
muzej, razlaga turistom, jim je 
praktično vedno na razpolago. 
Zato je vse ostalo »naravno« in 
ne vzbuja posebne pozornosti, 
ne privablja pogledov, zanima
nja - ni več atraktivne podobe 
Andreja Prešerna v pastirski 
opravi, ki je minula leta skoraj 
vso poletno sezono po ves dan 
»pastiroval« po planini in bil 
prava turistična vaba. Letos je 
babica pripeljala svojega vnu
čka na planino predvsem zato, 
da bi se slikal z njim, vendar iz 
te obljube ni bilo nič. Takih in 
podobnih babic je bilo kar ne
kaj.

NEURJE NA VELIKI 
PLANINI

Neurje, ki je 17. avgusta div
jalo v okolici Kranja in Braslovč, 
ni prizaneslo niti Veliki planini. 
Malo pred šesto uro zvečer se 
je začelo naglo temniti. Tako 
so pastirji komaj utegnili zbrati 
živino in jo spraviti v lope, ko 
se je ob zelo močnem vetru
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Toča je pobelila pašnike in razveselila otroke, ki so hitro sedli na sani... 
in to sredi avgusta!

žičnice popolnoma degradira
jo okolje, pa arheološko naj
dišče na Bleku, pa s »krvavško 
markacijo« opremljene poti 
in še marsikaj. PD Bajtarje res 
postavilo na vrhu Gradišča rožo 
vrhov in pri zgornji postaji dvo
sedežnice tudi opozorilo nanjo 
in nekaj klopi, za kar jim gre vsa 
pohvala, medtem ko ostale zna
menitosti ostajajo »skrite« oz. 
nepojasnjene, kot npr.: Luknja, 
Kofca, Dovja griča, arheološka 
najdišča, najdišča boksita itd.

Zelo redki smerokazi opo
zarjajo na Vetrnici, na kapelo, 
še redkejši pa na muzej, tako 
da turisti sredi Velikega stanu

vsula z neba kot divji kostanj 
debela toča. Ta je oklestila vso 
zelenjavo, dobesedno pokosila 
travo in v malo slabše skodle 
naredila luknje. V dobre četrt 
ure jo je napadlo okoli 5 cm 
tako, da so se lahko otroci po 
neurju celo sankali. Čeprav se 
ozračje sploh ni shladilo, jo je 
ponekod padlo toliko, da je bila 
v kupčkih vidna še v nedeljo, 
19. avgusta. Naslednjega dne 
je eden od pastirjev komentiral 
neurje: »Še dobro, da smo imeli 
krave privezane, drugače bi jih 
odpihnilo...«

Bojc
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Klekljarsko društvo Čebelica Moste ohranja 
in razvija tradicijo klekljarstva

Prepletajoče se bele 
niti na Kamniškem

Izredno mojstrstvo je na področju klekljarstva dosegel Kamničan Andraž De
beljak, ki je ustvaril nove vzorce, po katerih izdeluje čipke iz tanke nerjaveče 
in zlate žice, ki je nadomestila bombažno, svileno ali laneno nit.

Beseda klekljanje ima onoma- 
topejski zven. V ljudeh vzbudi 
asociacijo predvsem na Idrijo, 
Poljansko in Selško dolino, v meni 
pa tudi na Andrejkovo Manco iz 
Stahovice, ki me kot klekljarica 
vznemirja, odkar sem slišala za
njo, na mojo mamo, ki je v mojem 
otroštvu spretno sukala kleklje, 
pa smo jih otroci kasneje veselo 
raznesli po naših vaških igriščih, 
na Stano Pibernik in Primoža 
Kepica, ki sta me pred leti začela 
učiti te lepe veščine.

Dogajati se je začelo jeseni 
2001 v OŠ Moste pri Komendi. 
Takrat so se na Andrejino po
budo začele sestajati žene in 
dekleta, da bi nekaj tedenskih ur

Cvetje v vazi - unikatni izdelek 
mentorice Stane, ki je narisala 
motiv in izdelala vazo, ter 12 klek
ljaric, ki so bele niti spletle v 12 
cvetov.

namenile ročnemu delu in druže
nju. Krožek, ki je bil sestavni del 
meščanskega Kulturnega društva 
Jurij Bobič, se je kmalu usmeril 
zgolj v učenje klekljanja, zlasti ker 
ga je vodila mojstrica Stana Piber
nik, diplomantka klekljarstva na 
Srednji šoli za umetnostno obrt 
v Ljubljani. Že v nekaj letih so 
njene klekljarice ustvarile toliko

lepih čipk, da so se lahko pred
stavile ob različnih priložnostih 
in praznovanjih, doma in v oko
liških krajih: Domžalah, Cerkljah 
in drugod.

Skupina je postajala vse številč
nejša (med nami so tudi trije mo
ški: France, ki opravi vsa tehnična 
dela, Primož in 9-letni Žiga). Po
leg domačink sestavljajo jedro 
skupine Kamničanke, klekljarice 
pa prihajajo tudi iz Kranja, Med
vod, Domžal... Tudi v neveljski 
veroučni učilnici osemnajst 
klekljaric in tretješolec Žiga 
osvajajo klekljarsko znanje 
pod spretnim Primoževim 
vodstvom.

Željo, da bi bili samostojni, 
imeli svoje društvo, smo izpol
nili sredi junija, ko smo ustano
vili medobčinsko Klekljarsko 
društvo Čebelica Moste. Med 
ustanovitelji so bili članice in 
člana iz Most ter članice in član 
iz Nevelj. Namen ustanovitve ni 
povezan zgolj z ljubeznijo do te 
dejavnosti, ohranjati in razvijati 
želimo tradicijo klekljarstva na 
Kamniškem, stremeti pa tudi za 
tem, da bi v svoje čipke vnesli 
čimveč inovativnosti in kreativ
ne izvirnosti.

Za predsednika društva smo 
izvolili Primoža Kepica, za pod
predsednika Franceta Knavsa, 
duša vsega našega dela pa je Stana 
Pibernik. V upravnem odboru je 
9 članov, formalno pa naše delo 
usmerja statut, potrjen na Upra
vni enoti Kamnik. Sestajamo se 
tedensko (vsak torek od 19 30 
do 21.30 v učilnici OŠ Moste). V 
skupini je poleg dela in učenja 
tudi prijetno, sproščeno, rekla bi, 
prijateljsko vzdušje, saj se znamo 
pogovarjati, in kar je pomembne
je, tudi poslušati, se veseliti lepih 
izdelkov prijateljic in si v stiski 
priskočiti na pomoč.

Sklenili smo tudi, da ne bomo 
pred nikomer zapirali vrat in 
da bo dobrodošel vsakdo, ki bo

prišel s prijaznim namenom - 
klekljati in se družiti z iskrenimi 
ljudmi.

Čipkarstvo in kljeklarstvo 
na Kamniškem 
je ponovno živo

Ker sem v uvodu poudarila 
asociativnost besede klekljanje, je 
najbrž le redkim znano, da je bila 
ta dejavnost že pred stoletji živa 
tudi na Kamniškem, predvsem 
v mestu in okolici. »Poleg Idrije 
seje pri nas v 17. stol. klekljalo 
še v Kamniku (poudarila T.R.), 
Radovljici, Ljubljani in okolici.« 
(B. Močnik, Delo in dom, 27.jun. 
2007). V začetku 20. stol. je bila 
ta ročnospretnostna dejavnost še 
zelo živa, po odhodu naših babic 
in mater pa se ni ohranila.

Prekinila sta jo neusmiljeni vojni 
čas ter povojno obdobje obnove 
domovine, ko so dekleta namesto 
vitkih klekljev v žuljavih dlaneh 
vihtela debele ročaje lopat.Tudi 
»Zaposlitev žensk je pomenila 
močan upad zanimanja za to 
pomembno ročno obrt in ljudsko 
umetnost.« (J. Bavdaž).

V intimnih krogih posameznih 
domov pa se klekljarstvo na 
Kamniškem ohranja vsa povojna 
leta, zlasti tam, kamor so se pre
selili ljudje iz čipkarskih središč 
zahodne Slovenije, to sta predvsem 
Jože Galičič iz Poljanske doline, ki 
stanuje v Černivski ulici, in Anica 
Mlinar, po rodu Žirovka, doma v 
Ul. Vilka Rožiča. Oba klekljata že iz 
otroštva, sedemdeset let, imata tudi 
vrsto lepili izdelkov, ki krasijo nju
na domova in domove prijateljev, 
zlasti Anin dom pa s čipkastimi za
vesami na oknih pripoveduje od 
kod je prišla njegova lastnica.

Deset let kleklja že tudi Lidija 
Balantič, dipl. inž. arhitekture. 
Učno pot na tem področju je za
čela pri legendarni klekljarici in 
pesnici Julki Fortuna, nadaljevala 
pa v Idriji in Škofji Loki.

Pred dvema letoma se je pred
stavila s samostojno razstavo v 
galeriji Veronika, na kateri pa v 
središču pozornosti niso bile zgolj 
čipke, temveč njihova vključitev v 
slike s posebnimi likovnimi sredst
vi - kamni, travami, suhim cvetjem 
in izbranimi okvirji.

Izredno mojstrstvo je na po

dročju klekljarstva dosegel 
Kamničan Andraž Debe
ljak. V znamenito knjigo 
Mojstrovine Slovenije ga je 
vključil etnolog dr. Janez Bo
gataj in o njem zapisal: »Mladi 
mojster klekljarstva ni le 
ustvaril novih vzorcev, po 
katerih izdeluje svoje čipke, 
ampak je uporabil tudi novo 
gradivo. To je tanka nerja
veča in zlata žica, ki je nado
mestila bombažno, svileno ali 
laneno nit. Debeljakove čipke 
zahtevajo popolno obvlado
vanje tehnologije klekljanja. - 
Izdelki Andraža Debeljaka so 
samostojne mojstrovine. -Po
javljajo se kot klekljane slike 
ali kot aplikacije v steklenih 
izdelkih dveh priznanih slov
enskih oblikovalk stekla Lj. 
Kočice in T. Pak.«

Tudi mladi rod v osnovnih 
šolah se že kar dve desetletji uči 
klekljati. Oktobra 1985 je Stana Pi
bernik na OŠ Moste zbrala v krožku 
Primoža, Vido, Mari in druge in jih 
začela učiti prvih prepletov belih 
niti. Krožek se je L 2001 razvil v 
klekljarsko sekcijo, ki združuje 
starejše in mlade klekljarice. Zato 
o novonastalem društvu lahko 
trdimo, da ni samo medobčinsko, 
ampak tudi medgeneracijsko, saj 
so člani in članice stari od devetih 
let do skoraj 73-letnih Nežke, Tine 
in Stane._

Na OŠ Marije Vere klekljarski 
krožek deluje že dvajset let. Vodi 
ga učiteljica Sabina Arbi, ki se s 
svojimi varovanci od 1. do 9- razre-

Tudi motivi divjadi s Kamniških 
planin zaživijo v čipki. Klekljala 
Marinka Knavs iz Soteske.

da, okrog dvajset jih je vsako leto, 
redno predstavlja tudi na dnevih 
narodnih noš.

Lani je začel z delom klekljar
ski krožek OŠ Frana Albrehta. 
Ko je predmetna učiteljica Metka 
Bizjak pridobila na idrijski čip
karski šoli še potrebno izobrazbo 
za pouk te zahtevne dejavnosti, je 
osem krožkarjev, učencev od 2. do 
9- razreda, vstopilo v skrivnost su
kanih in prepletenih niti.

Veliko let je klekljarsko znanje, 
podobno kot mnogo drugih 
ročnih spretnosti, prihajalo tudi 
izza zidov mekinjskega samosta
na. Tu je v zadnjih letih ljubiteljice 
čipk poučevala sestra Cirila, doma 
z Zirovskega. Ko je odšla v drugo 
samostansko okolje, se je občasno 
vračala, da so se spet srečevale v 
druženju s kleklji.

Posebne pozornosti v tem za
pisu pa je vredna Andrejkova 
Manca - Manca Šlebir s Stahov
ice. Ustvarila je nešteto metrov 
čipk, zato ji je Vlasto Kopač v 
knjigi Iveri z Grintovcev namenil 
tele besede: »Pod večer svojega živ
ljenja je Matica najraje klekljala 
pred Dolinškovo hišo pred 
Znamnom na Stahovici. Spletala 
je tanke niti kot v mladih letih, 
ko je bil dekletom v teh vaseh ed
ini zaslužek klekljanje v zimskih 
večerih. Takrat so punce še hodile v 
štero (na delo po domovih). Zbrale

so se v tej ali oni hiši in klekljale 
pozno v noč. Za tekoči meter so 
zaslužile štiri do pet krajcarjev. 
Čipke je nosil naprodaj krošnjar.« 
Andrejkova Manca je umrla okto
bra 1970, potem ko je pred nekaj 
meseci slavila 90-letnico. »Bila je 
zadnja v Stahovici in soseščini, ki 
je še znala klekljati. Z njo je umrlo 
čipkarstvo v teh vaseh; klekljaric, 
ki so spretno vezale bele niti su
kanca v igrive čipkaste vzorce, 
pod Grintovci ni več«

Ker je bilo Kopačevo besedilo 
napisano že pred desedetji, upam, 
da sem v tem prispevku z besedo 
in sliko prekrila nostalgično žalost 
občudovanega planinca, esteta in 
arhitekta.

Vem, da je današnje čipkarstvo 
na Kamniškem živahnejše, kot 
sem ga utegnila spoznati in slišati 
zanj v nekaj tednih. Upam, da se 
bosta dala spoznati še marsikatera 
klekljarica ali klekljar, ki sta doslej 
ustvarjala v anonimnosti, le »za 
svojo dušo«.

Cas nas zapleta v svoje valova
nje. Kar je bilo nekdaj namenjeno 
lepoti bivanja in duha, ne morejo 
zavreči današnji porabniški toko
vi ne ekstaze včasih podivjanega 
sproščanja v imenu umetnosti. 
Tenke niti pletejo stezice življenja, 
občutij, doživljanj in povezovanj - 
tudi med ljudmi.

TINAROMŠAK

KAMFEST NI BAZEN!
Še en konec Kamfesta smo do

čakali živi in zdravi, tako ekipa 
festivala kot obiskovalci. Sicer z 
nekaj zapleti s parkiranjem, mal
ce prerivanja med občinstvom 
otroških predstav, dvema kon
kretnima deževnima dnevoma, 
a kljub temu zadovoljno zapisu
jem: Kamfest je zakon. Menda 
smo tretji največji tovrstni festival 
v Sloveniji. Poudarjam tovrstni, 
kajti nikakor ne moremo vseh fe
stivalov dati v isti koš in jih potem 
ocenjevati kot najdebelejše krave 
na sejmu. Zagotovo pa smo fe
stival z zvesto, predano publiko. 
Nisem mogel verjeti očem, ko se 
je sredi deževnega popoldneva 
pred Etinim odrom nabralo lepo 
število nadebudnih kamniških 
pelerinarčkov in glasno zahtevalo 
predstavo. In sojo dobili, vsak dan 
drugo. In da, še enkrat bom za
pisal, na Etinem odru. Ne morete 
si misliti, kako dober občutek ima 
organizator kulturnega dogodka, 
ko ga tako očitno podpira velika 
kamniška firma. Ali pa Elektrina, 
sponzor treh največjih festivalskih 
dogodkov. Moderno svetovno 
podjetje z mlado ekipo, ki ve, kaj 
ji festival kot je Kamfest, lahko da. 
Priznanje za nas in priznanje za

njih, ker postajajo primer dobre 
prakse. Dobro vemo, kaj delamo, 
dobro vemo, zakaj to delamo in 
vse skupaj delamo zelo zares. In 
tisti grb sredi odra ni bil kar tako. 
Radi imamo Kamnik, od najmlajše 
pomočnice Saše, do godrnjavega 
direktorja Roka. In mene, Gorana, 
ki tele vrstice pišem v Evropskem 
kulturnem centru v grških Delpih, 
kjer sem končno dokončal študij 
kulturnega managementa z za
govorom projekta Kamfest. Ljudje 
iz vseh koncev Evrope so bili nav
dušeni nad Kamnikom (hvala še 
enkrat, Primož, za izvrstne fotke 
našega mesta iz zraka).

V Dom kulture prihaja nova 
sezona. Glasbeni abonma je vse
kakor novost, vredna posebne 
pozornosti. Seveda pa lahko pri
čakujete odlične predstave v Ma
istrovem abonmaju in abonmaju 
Rudolf in seveda v abonmaju za 
otroke Kam'nček, ki ga selimo iz 
četrtka popoldne na soboto do
poldne, oplemenitenega z delav
nicami za otroke pod vodstvom 
neutrudne Helene Sterle in njenih 
pomočnikov iz Mladinskega cen
tra Kotlovnica.

GORAN ZAVRŠNIK 
KDPM

OtroSki pevskizbor J)Vrabč,ki in cicibani J) 
v6>- DKD Solidarnost Kamnik

Vabimo v svoj e pevske vrste nove pevce in pevke, 
ki imaj o vesel) e do prepevanj a, druženj a. nastopanj a.
OPZ Vrabčki od 7 do 13 let se dobivamo ob četrtkih ob 16. uri, 
od 20. septembra.
OPZ Cicibani od 3 do 6 let se dobivamo ob torkih ob 17, uri 
od S.septembra.
v glasbeni sobi DKD Solidarnost (nad kavarno Veronika), 
Japljeva 2, Kamnik.

Zborovodkinja Marina Aparnik

Nov pravilnik 
o požarnem redu

Nov pravilnik o požarnem 
redu (Uradni list RS, št. 3/07 - 
uradno prečiščeno besedilo), ki 
ga je 12.6.2007 izdal minister 
za obrambo, določa objekte, za 
katere je treba izdelati požarni 
red, požarni načrt in načrt 
evakuacije ter vsebino in pogo
je za njihovo izdelavo. Pravilnik 
določa tudi potrebne ukrepe za 
gašenje požarov in evakuacijo 
delavcev, prilagojene dejavnosti 
in velikosti podjetja ali obrata, za 
izvajanje katerih delodajalec do
loči delavce, ki so potrebni za 
gašenje požarov in evakuacijo 
delavcev ter način obveščanje in 
stikov z zunanjimi službami za re
ševanje in gašenje požarov.

1. OBVEZNOSTI ( POŽARNI 
RED, POŽARNI NAČRT, 
NAČRT EVAKUACIJE)

Lastniki ali uporabniki stano
vanjskih objektov in lastniki ali 
uporabniki poslovnih oziroma 
industrijskih objektov, v katerih 
izvajajo dejavnosti skladno s stan
dardno klasifikacijo dejavnosti 
(v nadaljnjem besedilu: objekti), 
morajo izdelati požarni red za 
objekte, določene s predpisi o 
uvedbi in uporabi enotne klasifi
kacije vrst objektov na področju 
1 Stavbe.

Požarni načrt in načrt eva
kuacije se morata izdelati za 
objekte iz prejšnjega odstavka, v 
katerih obstaja najmanj srednja 
požarna ogroženost po predpi
sih o ugotavljanju ocene požarne 
ogroženosti oziroma za objekte, 
v katerih je hkrati lahko več kot 
100 ljudi. Načrt evakuacije mora 
biti izobešen na vidnem mestu v 
vsaki sobi ali v prostoru, kjer se 
zadržujejo ljudje, v stanovanjskih 
stavbah z oskrbovanimi stano
vanji, stanovanjskih stavbah za 
posebne namene, hotelskih in

podobnih stavbah za kratkotraj
no nastanitev, drugih gostinskih 
stavbah za kratkotrajno nastani
tev, stavbah za izobraževanje in 
znanstvenoraziskovalno delo ter 
stavbah “za zdravstvo.

Požarni red, požarni načrt, na
črt evakuacije in priloge požarne
ga reda, ki morajo biti izobešene 
na vidnem mestu, mora podpi
sati lastnik ali uporabnik ob
jekta oziroma dela objekta ozi
roma od njih pooblaščena oseba. 
Lastniki ali uporabniki objektov, 
v katerih je več lastnikov ali upo
rabnikov oziroma če gre za več 
objektov oziroma delov objektov 
istega lastnika ali uporabnika na 
različnih lokacijah, lahko izdelajo 
skupni požarni red.

2. DOLŽNOSTI 
DELODAJALCA

Delodajalec, ki mora izdelati 
v skladu s tem pravilnikom po
leg požarnega reda tudi načrt 
evakuacije in požarni načrt, 
mora v požarnem redu izmed za
poslenih v vsaki izmeni določiti 
osebo, odgovorno za gašenje za
četnih požarov in izvajanje načrta 
evakuacije. Delodajalec mora na 
vsakih 200 ljudi v objektu določi
ti izmed zaposlenih v vsaki izme
ni še po eno osebo, odgovorno 
za gašenje začetnih požarov in 
izvajanje načrta evakuacije. De
lodajalec mora v požarnem redu 
določiti tudi vrste in načine 
usposabljanja odgovornih 
oseb za gašenje začetnih po
žarov in izvajanje evakuacije 
ter način obveščanja o požarih.

3. EVAKUACIJA: lastniki ali 
uporabniki objektov, za katere 
je treba izdelati načrt evakuacije, 
morajo najmanj enkrat letno 
izvesti praktično usposablja-

objekta ob požaru ter voditi 
evidenco o času, sodelujočih in 
načinu izvedbe usposabljanja.

4. KONTROLNI 
PREGLEDI:

Določiti je potrebno način 
in pogostost kontrolnih pre
gledov, pri katerih se ugotavlja 
stanje opreme, naprav in sredstev 
za varstvo pred požarom, vgraje
nih sistemov aktivne požarne 
zaščite ter izvajanje ukrepov var
stva pred požarom. Za izvajanje 
teh nalog lahko lastniki v okviru 
obratovanja in vzdrževanja ve
čstanovanjskih stavb pooblasti
jo upravnika.

Naj ob zaključku pouda
rim, da mora požarni red, 
požarni načrt in načrt eva
kuacije izdelati lastnik ozi
roma uporabnik objekta ali 
oseba, pooblaščena za izvaja
nje ukrepov varstva pred po
žarom v objektu, ki mora iz
polnjevati pogoje, določene 
s predpisi o usposabljanju 
zaposlenih za varstvo pred 
požarom in o usposabljanju 
odgovornih oseb za izvaja
nje ukrepov varstva pred 
požarom.

MATEJ ŠKORJANC 
Varstvo d.o.o.
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Jogo v 

vsakdanjem 

življenju 

Domžale

vabi k vpisu,
od 10. do 26. septembra

Domžale:
v prostorih društva - stara OŠ Venclja 
Perka, Ljubljanska 58, ob ponedeljkih in 
sredah, od 18. do 19. ure,

Kamnik:
OŠ 27. julij, Tomšičeva ulica 9, 
ob ponedeljkih in sredah, od 19. do 20. ure,

Radomlje:
OŠ Preserje pri Radomljah, Pelechova 83, 
ob ponedeljkih, od 18. do 19. ure,

Dol pri Ljubljani:
podružnična šola Dolsko, Dolsko 85, 
ob torkih, od 18. do 19. ure.

Informacije:
na telefonu 031 231 440, od ponedeljka do 
petka, od 12. do 14. ure in na 
www.joga-v-vsakdanjem-zivljenju.oig/ domzale

Joga v vsakdanjem življenju je neprofitna, 
humanitarna in nevladna organizacija.
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ODVOZ KOSOVNIH SpUBUCUS 
ODPADKOV ™—»

IZ GOSPOOftUSIEV-Jesen SOBI
Tudi letošnjo jesen bo podjetje Publicus, d.o.o., Ljubljana v občini 
Kamnik v okviru gospodarske javne službe ravnanja z odpadki 
organiziralo in izvedlo akcijo zbiranja kosovnih odpadkov iz 
gospodinjstev. Občane naprošamo, da pripravijo odpadni 
kosovni material pred svojimi zgradbami le 2 dni pred 
napovedanim terminom odvoza, na dan odvoza pa do 6. ure 
zjutraj. V primeru odlaganja izven organiziranega termina bomo 
povzročiteljem zaradi dodatnega čiščenja izstavili račun!

Med kosovne odpadke, ki so nastali v gospodinjstvu, sodijo: 
bela tehnika, pohištvo, žimnice, peči, kolesa, hišna oprema 
- školjke, umivalniki, kadi, ipd. V okviru akcije bomo zbirali tudi 
odslužene avtomobilske gume. Odlagajte sortirano! Odpadkov, 
ki ne sodijo med kosovne odpadke, kot so: avtomobilski deli, 
gradbeni material, izolacijski materiali in tekstil, podjetje v okviru 
akcije zbiranja kosovnih odpadkov ne bo odpeljalo!
Pri odlaganju hladilnikov, zamrzovalnikov, televizorjev, 
računalniških monitorjev in drugih podobnih odpadkov bodite 
pozorni, da se ne poškodujejo, saj lahko s tem okolju povzroče 
veliko škodo. S pazljivim ravnanjem ter z delnim sortiranjem bomo 
skupaj dosegli, da bodo zbrani kosovni odpadki v največji meri 
koristno uporabljeni kot sekundarne surovine in tako ne bodo 
obremenjevali odlagališča in okolja.

Datum 
pon. 10.9. 
čet. 13.9. 
pon. 17. 9. 
čet. 20. 9. 
pon. 24. 9. 
čet. 27. 9. 
pon. 1.10. 
čet. 4.10. 
pon. 8.10. 
čet. 11.10. 
pon. 15.10. 
čet. 18.10. 
pon. 22.10. 
čet. 25.10. 
pon. 29.10. 
pon. 5.11. 
čet. 8.11. 
pon. 12.11.

Naselje oz. krajevna skupnost 
Motnik, Špitalič, Pšajnovica 
Tuhinj 
Šmartno
Srednja vas, Sela 
Črna
Kamniška Bistrica
Godič
Nevlje
Mekinje
Tunjice
Podgorje, Volčji Potok
Šmarca
Perovo
Novi trg
Vranja peč
Center
Zaprice
Duplica

Kosovne odpadke lahko pripeljete tudi v Zbirni center 
Suhadole. Delovni čas:
-zimski urnik:od I. oktobra do 30.aprila od 6.00 do I6.00 
- poletni urnik: od l.enega do 30.septembra od 6.00 do I8.00
Za vse dodatne informacije lahko pokličete v OC Kamnik na 
tel. 01/723 82 42.

Počitnic je konec, šola se je že dobro začela, mi pa smo še polni 
poletnih spominov. Kljub navideznemu počitku čez poletna meseca 
seje na Študentskem klubu Kamnik »kar dogajalo«.

Poleg že običajnih klubskih dejavnosti v naših prostorih so bili na 
sporedu različni projekti, od Avtosafarija po italijanskem Parco Na
tura Viva, dveh kartingov, airsofta in kanujev po Kolpi, bovvlinga, do 
koncerta Rolling Stonesov v Beogradu, vsakotedenske odbojke na 
mivki ter še in še ...

Septembra bomo ponovno polni energije, novi projekti so že pri
pravljeni, kombi čaka na vse zabave željne člane. Jesensko zimska 
sezona bovvlinga za pokal ŠKKja se nezadržno bliža, zato je resno 
ogrevanje že nujno potrebno - začnemo drugi vikend v septembru.

Ker smo celo poletje pridno skakljali po mivki na odbojkarskem igri
šču za Nevljico, je pridobljeno znanje potrebno in koristno pokazati 
širši množici, zato smo poskrbeli za pravi pravcati ŠKK turnir odbojke 
na mivki. Zagotavljam vam, da ne bo zanimivo samo za igralce, ampak 
tudi za gledalce...

S potepa po Beogradu, kjer smo uživali tudi na koncertu Rolling Stonesov.

Tudi tokrat ne moremo brez adrenalina. Po suhem bomo »nasan- 
kali« na Rogli, nato pa se sprostili v prijetnem okolju zreških term. S 
Štajerskega konca se bomo nekaj dni pozneje preselili na zahodni del 
naše deželice, termalno vodo pa zamenjali za prekrasno Sočo. Reško 
floro in favno si bomo ogledali z rafta, če bomo imeli za to le dovolj 
časa in ne preveč brzic. Adrenalina pa še ni konec - najboljše je pred 
nami! Tandemski skok s padalom iz letala. Letenje z glavo proti tlom, 
hitrosti ne bomo omenjali, niti tega, da nas je mogoče strah, da se 
padalo ne odpre. Ne skrbite, rezerva se vedno odpre in naši piloti so 
izkušeni. Kaj več besed o tej nepozabni izkušnji bomo morda napisali 
v prihodnje. Verjemite, stvar je treba poskusiti vsaj enkrat v življenju. 
Vredno pa je poskusiti tudi prvo letošnjo smuko na »sosedovem« 
ledeniku. Hitro smuči na servis!

MIRTA KADIVEC 
pr-kamnik@5tudentski-klub.com

IZ ODBOJKARSKIH VRST
KAMNIŠKI
ODBOJKARJI
PRAZNUJEMO!

Sicer pa se bodo kamniški od
bojkarji predstavili to soboto na 
odbojkarskih igriščih Pod Skalco, 
ko kamniški klub praznuje 60-let- 
nico obstoja kluba. Osrednja pri
reditev bo ob 16.00 uri.

CALCITOVCI 
OKREPLJENI V NOVO 
SEZONO

Odbojkarji in odbojkarice Cal- 
cit Kamnika so med prvimi (1.8.) 
začeli s pripravami na novo sezo
no. Obe ekipi bosta precej spre
menjeni, seveda pa se veliko več 
pričakuje od moške ekipe, ki bo 
naskakovala prvo četverico v Dr
žavnem prvenstvu. Calcitovce je 
do sedaj okrepil Ljubljančan Bo-

reprezentant, ki bo nastopil na EP 
v Rusiji, korektor Jernej Potočnik, 
tako da bo ekipa precej močnejša 
kot lansko sezono. Ekipo so za
pustili Gregor Perhaj (Olimpija), 
Klemen Hrastovec (Šempeter) in 
Aleš Polančec ( Maribor).

POMLAJENA 
EKIPA DEKLET

Pri dekletih Calcit Kamnika, 
ki bodo v letošnji sezoni igrala 
v drugi ligi, so se odločili za ko
renito pomladitev ekipe, ki jo 
bo v letošnji sezoni vodil Franci 
Obolnar. V klubu so od starejših 
igralk ostale le Strel Kosmačeva, 
Koroščeva, Jončeska, Božiče
va in Cimpričeva, medtem, ko 
bodo glavnino ekipe sestavljale 
mlade igralke, ki so v letošnjem 
prvenstvu osvojile 2. mesto med 
starejšimi deklicami.

Dekleta OK Kamnik 1960 - trener Milan VVinschnurer (3. mesto 
1. SOL)

jan Kristan, ki prihaja iz Maribora, 
prav tako pa so se v klubu za so
delovanje dogovorili s podajačem 
Alešem Drobničem, ki prihaja iz 
Krke, na preizkušnji v Kamniku 
pa je bloker iz ZDA Joshua Stan- 
hiser. Kamniški klub je v zadnjem 
prestopnem roku okrepil še edini

Kamničani bodo prvo tekmo 
(6. 10.) igrali doma proti Tri
glavu, v drugem (10..10.) pa v 
gosteh pri Pomurju, medtem ko 
bodo Kamničanke prvo tekmo ig
rale doma (13-10.) s Šempetrom, 
v drugem pa gostovale pri Formis 
Bellu. Cico

Tudi s pomočjo Lumpija 
za varno pot v šolo

Še pred začetkom vsakodnevnih šolskih poti so za večjo 
varnost naših najmlajših v prometu že četrto leto zapored 
v Mercatorju pripravili vzgojno-preventivno akcijo Lumpi- 
jpva varna pot v šolo. V sodelovanju z Direkcijo RS za ceste 
- Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu so 
strokovnjaki otrokom predstavili pravilno vedenje na cesti, 
predvsem na njihovi vsakodnevni poti do šole in domov. Ob 
tem so tudi vse druge udeležence v prometu opozorili, naj 
posebej pazijo na otroke na cesti. Simpatičen lik Lumpija pa 
je otrokom, tudi s pomočjo igre, olajšal razumevanje pravil in prepovedi v prometu.

Tudi pred Mercator centrom Kamnik so konec avgusta postavili poseben poligon za otroke od 6. leta dalje. 
Ko so se strokovnjaki prepričali, da otroci poznajo osnove pravilnega vedenja v prometu, so jim dovolili, da so 
praktično znanje tudi preizkusili na poligonu z avtomobilčki Jumicar - na kar so seveda že vsi nestrpno čakali. 
Otroci so kot vozniki praktično spoznavali, kako pravilno ravnati v različnih situacijah v prometu, kar ob po
zornosti vseh udeležencev v prometu vodi k edinemu cilju: med otroki ne sme biti smrtnih žrtev zaradi posledic 
prometnih nesreč! SASA MEJAČ

Matic Romšak 
na najvišji 
stopnički v 
avstrijskem
Podersdorfu
Matic Romšak je zmagovalec 
20. Odprtega prvenstva Av
strije v Ironman triatlonu v 
kategoriji od 40-44 let, v skup
ni razvrstitvi pa je med 269 
tekmovalci iz 14 držav osvojil 
odlično 12. mesto.

Več v prihodnji številki

kategorij“ajviŠji St0pnički v svoji

W viica 
* _Wr mca

Glavni trg 25, Kamnik 
poleg Občine Kamnit 
tel.: 01-8317-321 w ma
e-moll: foium.copy@siol.riet

e tiskanje z različnih 
elektronskih medijev 
(USB ključ. CD. disketa, 
e-maii)

@ črnobelo in barvno kopiranje

e črnobelo in barvno tiskanje
e kopiranje in zlaganje načrtov

s spiralne vezave 
(PVC in kovinsko)

<§> vezava diplomskih nalog

® plastificiranje

KI

P

St>
ISO 9001a-»M

Celoten program izdelkov blagovne znamke KIMI
* detergenti za ročno pomivanje posode
* prašek za strojno pomivanje posode
* univerzalna čistila
* čistila za sanitarije
* power gel za pranje perila pri vseh temperaturah
* gel color za pranje pisanega perila
* mehčalci za perilo
* avtokozmetika
* destilirana voda

Posebne ugodnosti
* možnost polnjenja v prineseno embalažo po nižjih cenah
* za upokojence prvi in drugi delovni dan v mesecu 10% popust
* pri nakupu nad 5 eur podarimo 5 litrov destilirane vode

Vsak mesec privlačne akcijske prodaje
* geli za pranje perila.....1,96 eur/ kg
* koncentrirani detergent za pomivanje posode.... 0,69 eur /kg
* balsam detergent za pomivanje posode.... 0,86 eur/kg

Izbrani izdelki drugih priznanih blagovnih znamk
* pripomočki za čiščenje
* higienski izdelki iz papirja ™
* kozmetika in izdelki za ošebno ni

PRODAJALNA VIOC TRZIN 
Planjavo 1,1236 Trzin 

tel.: 01 5300 576 
info@k$mi.si www.kimi.si

Za gostince in čistilne servi:
Pestra ponudba čistil v večji emTSdtefrfa higieno v kuhinja 
čistilni pripomočki, papirna galanterija in svetovanje s področj-

V, mr
Vabljeni v prijazno prodajalno KIMI vsak delavnik od 8h do 17H,

^ »k, jtiillHHh
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ob sobotah od 8h do 12h.
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REKORDNA UDELEŽBA NA 
ODBOJKARSKEM TABORU

Odbojkarski klub Kamnik je letos že četrto leto 
zapored uspešno organiziral odbojkarski Tabor na 
Krku (Vantačiči), katerega se je letos udeležilo 54 
deklet in dečkov, za katere je skrbelo sedem trener
jev: Jaroš Štekl, Samo Miklavc, Mitja Miklavc, Hana 
Furlan, Klemen Hribar, Jure Sitar in Aco Kramar. 
Letošnjega tabora so se udeležili tudi dečki OK Pr- 
vačine. Odbojkarji so bili nastanjeni v domu Dom

žalske mladine. Na taboru se je seveda največ igrala 
odbojka - 2 x dnevno, poleg tega pa smo uživali še 
na plaži, v vožnji z banano in čolnom ter s kolesi. 
Preizkusili smo se tudi v potapljanju z jeklenko in 
tako raziskali obalo okoli doma.

Zaradi zadovoljnih obrazov ob koncu tabora so v 
klubu trdno odločeni, da tabor organizirajo tudi v 
prihodnji sezoni. Cicol.

V okviru letošnjega letovanja gasilske mladine Kamnika in Komende je v Savudriji teden dni najrazličnejših 
aktivnosti, dogodivščin in novih prijateljstev doživelo kar 96 otrok...

POLETNE DOGODIVŠČINE 
GASILSKE MLADINE V SAVUDRIJI

Uspešen nastop mladih nogometašev 
NK Kamnik na Madžarskem

Selekcija U8 se je v začetku 
julija udeležila mednarodnega 
turnirja HELIKON KUP na Madž
arskem. Turnir je potekal v mestu 
Keszthely ob Blatnem jezeru. Na 
turnirju, ki je bil organiziran za 
več različnih starostnih skupin, 
so sodelovale ekipe iz Madžarske, 
Slovenije in Hrvaške. Naši fantje 
so sodelovali v najmlajši starostni 
skupini (U8) in po zares odličnih

predstavah osvojili 2. mesto. Da 
so ob koncu sezone fantje v res 
dobri formi, se je pokazalo že v 
predtekmovanju, ko so »kamniški 
malčki« s štirimi gladkimi zmaga
mi osvojili prvo mesto v skupini. 
V polfinalu so se nato pomerili 
proti ekipi FC Siofok in prepri
čljivo zmagali z rezultatom 3:0. 
Spodrsnilo jim je šele v finalu, ko 
so po dramatičnem streljanju ka-

NK KAMNIK U8 - Helikon Cup 2007 - čepijo z leve proti desni: Tilen Hro
vat, Denis Selimi, Lovro Vrandečič, Rok Švajger (trener), Enej Klarič, Ga
šper Hrovat, Enis Šabotič in Aljaž Homar; stojijo z leve proti desni: Emir 
Adrovič (pomočnik trenerja), Maj Vidmar, Aleš Klemenc, Lenart Brolih, 
Luka Podgornik, Nejc Podbregar in Roman Klarič (tehnični vodja).

Nacionalni prodajalec in distributer

zenskih strelov zmago na turnir
ju prepustili ekipi FC Nagyatad. 
Finalna tekma se je v regularnem 
delu sicer končala z rezultatom 
0:0, naši »kamniški malčki« pa so 
prikazali odlično igro in bi si po 
igri in ustvarjenih priložnostih 
vsekakor zaslužili zmago. Vendar 
je bila tokrat sreča žal na strani 
njihovih tekmecev.

Tovrstne turnirje pa v klubu 
radi izkoristimo tudi za prijetno 
druženje. Zato smo se na obalah 
Blatnega jezera prepustili tudi ko
palnim užitkom, igranju malega 
nogometa na mivki, jahanju konj, 
zabavi v zabaviščnem parku, ob
iskali pa smo tudi diskoteko. Se
veda samo v zgodnjih večernih 
urah. Celotno reportažo in foto- 
galerijo si lahko ogledate na splet
ni strani NK Kamnik na naslovu: 
www.nklub-kamnik.si.

Ob zaključku sezone je vseka
kor potrebno izreči veliko zahva
lo tudi trenerju naših »kamniških 
malčkov« g. Roku Švajgerju, ki s 
predanim trenerskim delom skrbi 
za to, da na stadionu Prijateljstva 
v Mekinjah raste nov 
rod uspešnih kamni
ških nogometašev, ki 
uspešno predstavlja
jo naše mesto Kam
nik tudi v tujini. V 
klubu upamo, da bo 
tudi naslednja sezona 
prinesla toliko veselja 
in uspehov, kot jih je 
letošnja.

Roman Klarič

V GZ Kamnik in Ko
menda že nekaj let skupaj 
organiziramo razna tekmo
vanja in med njimi je tudi 
letovanje za gasilsko mla
dino. Letošnjega letovanja 
od 30. junija do 7. julija se 
je udeležilo 96 otrok, ki jih 
je spremljalo 14 mentorjev 
iz dvanajstih PGD.

Dnevi na letovanju po
tekajo po ustaljenem ur
niku. Bujenje ob 7.30 uri, 
zajtrk ob 8. uri, ob 9. uri 
odhod na plažo do 12. 
ure. Po kosilu ob 12.30 
je čas za popoldanski po
čitek, ko smo igrali tenis, 
odbojko, metali balinčke, 
igrali nogomet, košarko, 
brali knjige, reševali križanke ali 
pa preprosto počivali in poslušali 
glasbo. Ker smo s seboj vzeli tudi 
tekmovalni duh, je bilo zelo po
membno opravilo sestava ekip za 
večerne tekme. Popoldanskemu 
počitku je sledilo kopanje. V vodi 
smo se žogali, lovili, »tunkali« (še 
posebno je bilo imenitno, če je 
bil »potunkan« kakšen mentor) 
in potapljali. Tudi na plaži nam 
ni bilo dolgčas. Med sušenjem 
smo največ kartali. Ob 19. uri je 

- bila na urniku večerja, po večerji 
pa so sledila športna tekmova
nja. Na vsakem tekmovanju je 
sodelovalo 8 ekip, vendar ekipe 
niso bile sestavljene strogo po 
društvih, temveč so jih lahko se
stavljali otroci sami. Tekmovali 
smo v odbojki, nogometu, med 
dvema ognjema in pikadu. Vsi, ki 
niso tekmovali, so bili navijači in

včasih je navijanje zelo naporno. 
Da niso tekmovali samo otroci, 
smo imeli tudi mentorji tri tek
me. Prvo smo igrali med seboj in

ko smo videli, da znamo igrati, 
smo izzvali vaditelje ritmične 
gimnastike Gazele iz Ljubljane. 
Zmago smo slavili gasilci, zato 
nam je zrasel pogum in smo iz
zvali tudi trenerje Odbojkarske
ga kluba Ljubljana, pred katerimi 
pa smo morali priznati poraz.

Najbolj pestro pa je bilo po 
22. uri, ko je bilo na vrsti spanje. 
Umiriti in utišati je bilo potreb
no 96 otrok, kar nam je ponavadi 
uspelo do 23. ure in potem smo 
mentorji lahko v miru naredili 
analizo dneva.

Takšno letovanje ostane v le
pem spominu večini otrok, kot 
tudi mentorjem. Saj lepi spomi
ni na letovanje marsikoga prepri
čajo, da ostane pri gasilcih tudi 
potem, ko preraste otroška leta.

Na pomoč!
Zapisala: Mihaela Poglajen in 

Tine Sedeljšak

B-flUJINI

Domiole Matijeva 11,1230 Domžale,
CIM /}V tel- 01 724 1656
N1 Pl , SKamitIk Ljubljanska c. 21A (TPC Duplica)

tel. 01 831 17 86
www.simeoc-slo.com

PRTLJAŽNIKI
AVTODEL1 - AVTOMEHANIKA 

vuiJKANiaBRanrvo
NA ZALOGI PNEVMATIKE

, EW

Kulturno umetniško orientalsko društvo
BAVAN1

vabi k vpisu v tečaje
ORIENTALSKEGA PLESA, TRIBAL STILA 

IN ORIENT AEROBIKE
PONEDELJEK v Domu kulture Kamnik:

19.00 - 20.30 Orientalski ples - nadaljevalna I (Nataša)
20.30 - 22.00 Orientalski ples - nadaljevalna III (Nataša)
SREDA v Kulturnem domu Šmarca:
19.00 - 20.30 Orientalski ples - nova začetna skupina! (Julia)
PETEK na dveh lokacijah:

18.00 - 19.30Tribal stil - nova začetna skupina ! (Manca)
v Domu kulture Kamnik:
18.30 - 20.00 Orientalski ples - nadaljevalna II (Julia)
20.00 - 21.30 Tribal stil - tribal plesna tehnika (Julia)
NEDELJA na dveh lokacijah: 
v dvorani kulturnega doma šmatsa
19.00 - 20.00 Orient aerobika (Nataša)
20.00 - 21.30 Orientalska plesna tehnika - nadaljevalna I, II in lil (Nataša)
v Domu kulture Kamnik.
18.00 - 19.30 Orientalski ples - nova začetna skupina! (Julia)
20.00 - 21.30 Tribal stil - nadaljevalna skupina (Manca)
Vsi tečaji Orientalskega plesa in Orient aerobike se pričnejo zadnji teden v 
septembru, med 24. 9. in 30. 9., ko imamo teden odprtih vrat in lahko vse 
tečaje razen Tribal in Tribal tehnike obiščete brezplačno! Tečaji Tribal in Tribal 
tehnike se zaradi odsotnosti učiteljice začnejo od 1.10. dalje.
Za več informacij pokličite: 041 826 372 (Nataša), 051 202 228 (Manca). 
041 938 074 (Julia) ali obiščite našo spletno stran: www.kuod-bavani.com.
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PNEUMATIC CENTER
Perovo 27, Kamnik, Slovenija
Vaš partner s profilom 
tel.: Ol/ 83 08 350

www.gume.si

35% popusta na letne, celoletne in 
zimske pnevmatike za osebna,
4x4 SUV in dostavna vozila

30% popusta na ALU. platišča

35% popusta na komplet
(4x pnevmatike + 4x ALU. platišča)

j IS
pnevmatike

OKNA VRATA
VRHUNSKA KAKOVOST
• LES • LES/ALUMINIJ • PVC • ALUMINIJ • PVC/ALUMINIJ
Bogata ponudba senčil in dodatne opreme, svetovanje - izmera - montaža - servis

DEZ6
rrrr^Tuu* kompleti

Popuste lahko izkoristite v naši trge. „ 
Popusti veljajo za takojšnje plačilo z got

rr~ j
inles

KnSECtrade
KOSEC TIMd.o.o., Perovo 26,1241 Kamnik
tel: 01/8310 508, fax: 01/8310 509, gsm: 040/880 080
e-mail: prodaja@kosec-trade.si

SALON KAMNIK:
Perovo 26, 1241 KAMNIK 
tel: 01/8310 508, fax: 01/8310 509
e-mail: prodaja@kosec-trade.si

SALON LJUBLJANA:
Tbilisijska 57B, 1000 LJUBLJANA 
tel: 01/2561 753, 01/ 2561 756 
fax: 01/2561 754 
e-mail: salon-lj@kosec-trade.si
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Avtomobilistični spektakel v Tunjicah dvigoval prah
Prejšnji vikend seje v Tunjicah odvil atraktiven dirkaški spekta

kel. Sobota in sončna nedelja sta privabili ogromno gledalcev ter 
navijačev, znan pa je tudi že državni prvak v diviziji 1A.

Vse skupaj se ni začelo šele 
v soboto opoldne, kot so naj
avljale reklame in vabila, pač 
pa se je dogajalo že ves teden. 
Najprej so člani kluba ASC Mu
stang Domžale, ki je tudi to
krat organiziral dirko, skupaj 
s pomočniki iz Racing Teama 
Mustang Litija poskrbeli, da

so gledalci v soboto in nedeljo 
imeli kaj videti. Posekali so na
mreč sadna drevesa ob progi, 
ki so zastirala pogled nanjo. V 
petek popoldne in zvečer pa 
so se dirkači s spremljevalnimi 
ekipami že začeli zbirati na pri
zorišču. Prispeli so tudi nekateri 
gostujoči tekmovalci s Hrvaške, 
zaradi drugih, ki so naslednji 
dan nekoliko zamudili, pa so 
se sobotni treningi pričeli šele 
okoli tretje ure popoldne. Kljub 
majhni zamudi pa je vse gladko 
potekalo, razen težav nekate
rih dirkačev z dirkalniki, ki so 
jih kasneje uspešno odpravili. 
Po opravljenih treningih se je 
začelo veseljačenje ob zvokih 
domače glasbe, tokrat, žal, le 
iz zvočnikov.

Nedeljsko jutro je bilo za 
mnoge naporno, saj so noč po
svetili popravljanju dirkalnikov, 
vendar jih je lepo vreme in pri

čakovanje atraktivnih voženj 
hitro postavilo na noge. Že 
pred deseto so se začeli zbira
ti gledalci, ki jih je bili tokrat 
skoraj tri tisoč, okoli desete pa 
so se dirkači že pomerili med 
seboj. Najprej v odprtem hr
vaškem prvenstvu, nato pa še 
v odprtem slovenskem prven

stvu. Vožnje različnih divizij so 
si sledile ena za drugo, vmes 
je bil premor le za otvoritev in 
blagoslov tunjiškega župnika 
Pavleta. Dirkači so odpeljali še 
častni krog, nato pa se je tek
movanje spet nadaljevalo in ob 
koncu dneva so bili srečni do
bitniki pokalov že znani.

V diviziji 1A je zmagal Blaž 
Marn iz RT Mustang Litija, ki je 
obenem postal tudi novi drž
avni prvak, drugo mesto v isti 
konkurenci je osvojil njegov 
klubski kolega Jože Kozlevčar, 
ki se je poleg slovenskega ude
ležil tudi hrvaškega prvenstva 
in tam prav tako v diviziji 1A 
zmagal. Tretji v tej skupini je 
bil član AMD Zvezda Aleš Ža
kelj. V skupini, kjer prevladu
jejo vozila znamke Vugo, pa 
velja omeniti družino Kosec 
oz. Pipije. Dirke se je namreč 
udeležila vsa družina: Andreja

Kosec (mama Pipi), Maks Kosec 
(ata Pipi), oba debitanta na tem 
tekmovanju, in njun sin Peter 
Kosec (Pipi), ki ima za seboj že 
kar nekaj dirkaških podvigov. 
Na tem tekmovanju je bil šesti, 
njegova mama je dosegla enaj
sto mesto, oče pa je bil z nekaj 
težavami trinajsti.

V diviziji 1 je s svojim zelo 
dobro pripravljenim dirkalni
kom znamke Audi zmagal član 
RT Mustang iz Litije Albin Jeri
ha, osvojil je tudi prvo mesto 
v prvenstvu do 21 let, drugi je 
bil veteran avtokrosa Dušan 
Benedik iz kluba AMD Sloveni
ja Avto Imos, tretje mesto pa 
je osvojil Dane Trček iz kluba 
AMD Zvezda. V tej diviziji je 
imel nekaj smole Metod Knez, 
ki je na sobotnem treningu 
zelo dobro nastopil, kasneje 
pa je zaradi težav z vozilom 
odstopil, pogrešali pa smo tudi 
domačega dirkača Janija Kosir
nika, ki zaradi nesreče na pre
jšnji dirki, ni mogel usposobiti 
svojega dirkalnika.

V diviziji 3, kjer tekmoval
ci nastopajo z vozili priprav
ljenimi posebej za avtokros 
- buggyi, je bilo tokrat naj
bolj zanimivo. Poleg nesreče 
Tomaža Burje, zagozdil seje 
namreč pod varovalno ograjo 
in je kljub težavam osvojil če
trto mesto, je za vznemirjenje

poskrbel tudi Igor Kern, čigar 
buggy je med vožnjo zagorel, 
ker pa dirkač ni vedel za to, je 
z gorečim buggyjem naredil še 
en krog. Tudi debitant letošnje 
sezone Damjan Dolinšek se je 
zelo dobro izkazal, po prvi vo
žnji je bil tretji, kasneje pa je 
prav tako zaradi težav z vozi
lom osvojil deveto mesto. Zma
govalec divizije 3 je bil lanski 
državni prvak Matija Rakovec, 
član domžalskega Mustanga, 
Igor Kern iz kluba Tornado je 
osvojil drugo mesto, tretji pa je 
bil Janez Zgonec iz AŠD Kamni
ška Bistrica.

V dirki superfinala, ki je bila 
zaključek nedeljskega tekmo
vanja in kjer se pomerijo naj
boljša vozila iz vseh divizij, je 
zmagal letošnji debitant De
jan Petrič, član domžalskega 
Mustanga, ki je poleg zmage 
osvojil še drugo mesto v mla
dinskem prvenstvu do 21 let. 
Sledila je še podelitev priznanj 
najboljšim in 'špricanje" s šam
panjcem. Nekateri so se hitro 
poslovili, drugi, bolj veseli, pa 
so ostali in praznovali še pozno 
v noč. Zadnja dirka za državno 
prvenstvo v avtokrosu bo na 
Planini nad Horjulom 23. sep
tembra, v Tunjicah pa spet pri
hodnje leto.

Tekst: ANJA PANČUR 
Foto: MATJAŽ SEDUŠAK

Goreči buggy Igorja Kerna.

Boj v diviziji 1 A.

20 let uspešnega dela karate 
kluba Virtus Duplica

Vsakdanjik hitro postane enoli
čen, življenje nezapolnjeno, čas pa 
teče. Da to ne bi bilo tako, so sep
tembra leta 1987 na pobudo neka
terih članov Karate kluba Kamnik 
v Športnem društvu Virtus Duplica 
ustanoviti karate sekcijo, s katero so 
želeti popestriti kvaliteto življenja 
vseh sodelujočih in storiti nekaj 
zase. Vodenje sekcije je prevzel Vla
dimir Stanič, ki še vedno skrbi za 
kvalitetno delo ter razvoj kluba.

Ob prvem vpisu je bilo prijav
ljenih kar 30 članov in članic, ki 
so pričeti z vadbo v telovadnici 
Zavoda za usposabljanje invalidne 
mladine v Kamniku. Leta 1989 pa 
so se preselili v telovadnico OŠ Ma
rije Vera na Duplici in v telovadni
co Šolskega centra Rudolf Maister 
v Kamniku, v kateri trenirajo še 
danes. Do leta 1990 so trenirali 
Sankukai karate stil, nato pa so 
se odločili za Shotokan karate in 
pri njem ostali. V letu 2002 so se iz

Karate sekcije Virtus Duplica pre
imenovali v Karate klub Virtus 
Duplica. Ker v začetku še niso 
imeli izkušenih tekmovalcev je 
Vladimir Stanič poleg vodenja tre
ningov tudi tekmoval in dosegal 
dobre tekmovalne rezultate, tako 
na domačih kot na mednarodnih 
tekmovanjih, s tem pa pripomo
gel k razpoznavnosti društva. S 
pridnim delom so si tudi njegovi 
učenci nabrati znanja in izkušenj 
ter začeli s tekmovanji in z dose
ganjem rezultatov. S ponosom se 
lahko pohvalijo, da so najuspe
šnejše kamniško karate društvo. V 
svoji beri imajo številne medalje s 
pokalnih tekem, državnih prven
stev in mednarodnih tekmovanj. 
Tekmovalci, ki so v teh letih po
leg trenerja največ pripomogli k 
promociji kluba s svojimi dobrimi 
uvrstitvami, so: Kristjan Zupanč
ič, Mirjam Lužar, Evelin Kolar, 
Gregor Gregorič, Rok Kladnik,

Tanja Božič, Stanko Česen, 
Marko Urh, Demir Ličina, Rok 
Matoh, Matic Klančnik, Jan Ma- 
gyar, Tim Semprimožnik, Do
men Stražar, Jeglič Matej, Miha 
Matoh in še mnogo drugih.

Ker je vodenje skupine zahtev
no delo so svojemu trenerju poma
gali tudi člani, ki so si že pridobili 
znanja in izkušnje. Nekateri od teh 
si zaslužijo pohvalo za svoj trud in 
prosti čas, ki so ga namenili delu 
v klubu: Marko Marolt, Vojko 
Rebolj, Franci Pavlič, Gregor 
Gregorič, Stanko Česen, Marko 
Urh in Manca Podjed. Trenutno 
se trudi Demir Ličina, občasno 
pa pomaga tudi Rok Kladnik.

Poleg rednih treningov v klubu 
skrbijo tudi za družabno življenje, 
saj so pripravili kar nekaj zimovanj 
na Pokljuki, novoletnih praznovanj 
in piknikov na katerih so se druži
ti, pa tudi izlete v zabaviščni park 
Mirabilandia, Gardaland ter vodni

park Aqusplash v Italiji.
Svojim tekmovalcem klub pla

čuje prijavnine na tekmovanjih 
ter vse ostale tekmovalne stroške, 
najboljši člani pa so nagrajeni s 
praktičnimi nagradami. Poudari
mo lahko tudi, da so verjetno edi
no društvo, v katerem se ne pla
čujejo izpiti za pasove (do 3.kyu). 
Trenutno je v klubu 80 aktivnih 
članov in članic ki trenirajo dva
krat tedensko (ponedeljek in pet
ek) in so razdeljeni v štiri skupine. 
Zadnja štiri leta imajo organizira
no tudi karate rekreacijo za odra
sle, ki je zelo dobro obiskana.

V letih aktivnega delovanja 
trenerju Vladimirju Staniču in čla
nom kluba ni zmanjkalo idej, pač 
pa se te bogatijo. Polni so načrtov 
za prihodnost. Med drugim želijo 
povečati članstvo, ki naj bi prese
glo številko 100. Ravno tako pa se 
bodo še naprej aktivno udeleževali 
tekmovanj in osvajali odličja v raz
ličnih kategorijah, tako na tekmo
vanjih doma kot v tujini.

Karate je šport pri katerem 
dela celo telo in vpliva na skladen 
telesni razvoj (prožnost, kondicija, 
koordinacija gibov). Treniranje pa 
krepi tudi duha, pridobi se pred
vsem na samozavesti in samokon
troli ter je v teh stresnih časih do
ber način sprostitve. Vadba je varna 
in primerna tudi za starejše, saj je 
pri karateju napredovanje indivi
dualno, ritem dela pa je prilagojen 
posameznikovim zmožnostim. Člo
vek tekmuje zgolj sam s seboj in s 
svojimi pričakovanji ter cilji. Vzdu
šje med člani v klubu je zato spro
ščeno in vzpodbujajoče. Zato želijo, 
da se jim v prihodnosti pridružijo 
pri karate rekreaciji ljudje vseh sta
rostnih skupin, tudi starejši.

Kar je dobro se samo hvali, 
zato naj zadovoljni člani in do
seženi uspehi ter energija kluba 
prepričajo še koga, da postane 
del le-tega.

BREDA STANIČ

Jure upravičeno ponosen na zmagovalnem odru. Napori in odrekanja 
so poplačani...

Juretov juriš na Vršič
Tudi letos se je prvo soboto 

v septembru v lepem sončnem 
vremenu v Kranjski Gori več kot 
1000 zagrizenih kolesarjev spopa
dlo z vzponom na najvišji prelaz 
Vršič na 1611 m, ki je tako med 
tekmovalci, kot tudi med navijači 
ter ljubitelji tega športa, iz leta v 
leto bolj priljubljen. Letošnji 29. 
juriš je minil tudi v znamenju 
odličnih rezultatov kamniških 
kolesarjev. Naš najboljši je bil 
Jure Kukovič, ki je s fenomenal
nim časom 36:38 premagal več 
kot 800 višinskih metrov na več 
kot 13-kilometrskem klancu in v 
"najhujši" kategoriji moški od 30 
do 40 let dosegel odlično 3- me
sto. Barve KK Calcit Kamnik sta 
s prav tako dobrima rezultatoma 
v isti kategoriji, v kateri je pome
rilo moči in vzdržljivost več kot 
300 kolesarjev, zastopala še Aljo
ša Martinjaš s časom 41:04 (26. 
mesto) in Edo Schumet s časom 

.42:11 (33- mesto). Številna ude
ležba Kamničanov in dobri re
zultati, ki so zaokrožili Juretov 
uspeh, pričajo o priljubljenosti 
kolesarjenja v naši občini in do
bri formi naših fantov. Naj med 
njimi omenimo Andreja Lindiča 
s časom 37:33 in očeta Jožeta 
Lindiča v kategoriji 50 do 60 let s 
časom 48:28 ter Kristjana Hvalo 
s časom 41:51.

Jure, ki se že več kot 15 let ak
tivno ukvarja s kolesarjenjem, je 
po tekmi zadovoljen in nasmejan

Še nekaj metrov do cilja in Jure si 
je zasluženo prikolesaril odlično 
3. mesto na prestižnem vzponu 
na Vršič.
povedal, da je letošnja sezona nje
gova najboljša doslej, da s speci
alko vozi samo vzpone, sicer pa 
je njegova disciplina gorsko ko
lesarjenje kategorija masters (nad 
30 let), v kateri uspešno tekmuje 
za slovenski in hrvaški pokal ter 
za pokal Alpe Adria, kjer si je z 
dobrimi nastopi letos prikolesaril 
skupno drugo mesto. Našim juna
kom iskreno čestitamo. Koliko 
truda in energije je vloženega v 
te rezultate vedo le oni sami, mi 
pa si lahko to zgolj predstavljamo, 
ko jih srečujemo med nabiranjem 
kilometrine na cestah ati gozdnih 
poteh po kamniških vzpetinah in 
hribih.

ANITA MEJAČ

Markovo 1a, Kamnik,
Tel./faks: 01/831 72 20, GSM: 051/636 556, 041/636 556

POSKRBITE ZA MAKSIMALNO VARNO 
VOŽNJO SVOJEGA JEKLENEGA KONJIČKA

SEMSUIŽ8B9M11I
ZA VSE TIPE AVTOMOBILOV, TOVORNJAKOV IN 

MOTORNIH KOLES

KIT komplet vsebuje dve žarnici, dva transformatorja, pritrdilni material, 
ožičenje in enoletno garancijo.

Poraba posamezne žarnice je samo 35 W, kar pomeni manjšo porabo 
energije in manjše pregrevanje inštalacije.

3 x večja svetilnost in življenjska doba kot običajne halogenske žarnice.

PRODAJA IN SERVIS AKJJMJJUVTORJEV 
Vana m Banncr.

*

x__Dušan, Papež

Podjelše 2, Kamnik
telefon 01/8391 169
GSM: 041/683 016
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Frizure I make up I manikura I umetni nohti I masaža telesa I solarij

Ličenje in friziranje 
nevest tudi na domu

Ugodni paketi sončenja
beauty

Vrhpolje 170, Kamnik (nad trg. A z ur); naročila: 01/83 19 780 
xvivw.salon-klaris.com

V avgustu so se triatlonci TK 
POS ELEKTRONČEK TRISPORT 
KAMNIK udeležili treh tekem. 
Predzadnja letošnja tekma za DP

Veldnu so v svojih kategorijah 
najboljša mesta zasedli:

1. mesto: Kristina Uršič, Ma
tevž Planko

Najmlajši tekmovalci kluba z vedno novimi uspehi.

Ogrin
ml. mladinci: 2. Domen Hri

bar (je zasedel 2. mesto tudi 
absolutno) kadetinje: 2. Tjaša 

Romšak (je zasedla 2. 
mesto tudi absolutno) 

Sprint triatlon: 
veterani I.: 2. Matic 

Romšak, 3 Gregor 
Gantar

članice: 1. Mateja 
Šimic (1. mesto tudi 
absolutno) 

veterani II.: 1. Miro 
Kregar

veteranke II.: 1. Na
taša Nakrst (2. mesto 
absolutno) 

Poudariti je po
trebno, da so preosta
li tekmovalci kluba 
prav tako zasedli zelo 
dobra mesta v veliki 
konkurenci dobrih 
tekmovalcev. Iskrene 
čestitke vsem!

Zadnja tekma za Drž
avno prvenstvo bo 8.

Slovenije je potekala v Kočevju. 
Dveh tekem pa so se triatlonci 
udeležili v bližnji Avstriji. Z name
nom pomeriti moči s tekmovalci 
sosednjih držav (iz Avstrije, Madž
arske, Nemčije in Slovaške) so se 
kamniški tekmovalci izkazali 
odlično in zasedli veliko števi
lo zmagovalnih stopničk:

Na akvatlonu v Borovljah so 
najboljša mesta zasedli:

ml. dečki: 1. mesto: Matevž 
Planko; 2. Drejc Kregar in 3 
Blaž Polak ml. deklice: 2. mesto: 
Katarina Humar. Ostali v svojih 
starostnih kategorijah:

1. mesto: Grkman Ana
2. mesto: Katarina Ogrin
3. mesto: Ana Dujakovič, Jan 

Lipovšek, Žiga Lipovšek, Ste
fan Grilje

Na akvatlonu v avstrijskem

FRIZERSKI
SALON

išče nove sodelavce.

Nudimo dodatna šolanja 
na MS akademiji 

in stimulativno plačilo.
info 041 501 871

|_cubus image d.o.o., kovinarska 32, 1241 kamnikj

2. mesto: Lovro 
Planko, Blaž Polak,
Liza Uršič, Ana Grk
man, Štefan Grilje,
Domen Hribar

3. mesto: Drejc 
Kregar, Simon Ko
želj

Tekma za DP v Ko
čevju je v letošnjem 
letu pred Blejskim 
dogodkom v organi
zaciji TK TRISPORTA 
zadnja tekma, ki šteje 
za skupno uvrstitev. 
Zmagovalne stop
ničke ob razglasitvi 
rezultatov so bile v 
dobršni meri rezervi
rane za rumeno rdeče 
barve kluba TK POS 
ELEKTRONČEK TRI
SPORT KAMNIK. Za
sedli so jih naslednji 
tekmovalci:

Akvatlon:
ml. dečki: 1. Mate

vž Planko, 2. Drejc 
Kregar, 3. Blaž Polak 

ml. deklice: 1. Kristina Uršič, 
2. Tinkara Capuder 

deklice: 2. Liza Uršič 
Super sprint triatlon: 
st. dečki: 1. Domen Lesko

vec
st. deklice: 3. Katarina

Ana in Štefan v boju proti cilju.

septembra na Bledu v organizaci
ji Trisport kluba Kamnik. Vljudno 
vabljeni. Vse informacije najdete 
na www.trisport-klub.si.

ROMANA CAPUDER

Vaterpolisti Kamnika so poletje 
preživeli delovno. Uspehi prete
kle sezone nas niso uspavali, vsi, 
ki so bili doma, so treninge prid
no obiskovali. Posebej prizadevni 
so bili dečki do 14 let, državni in 
pokalni prvaki Slovenije. Fantje 
so se udeležili turnirja v Košicah 
na Slovaškem, da se dokažejo 
tudi v mednarodni konkurenci. 
Na turnirju so sodelovale ekipe 
iz Ukrajine, Slovaške, Nemčije in 
Madžarske. V konkurenci šestih 
ekip je kamniška ekipa zasedla 
4. mesto, razveseljivo je, da se 
je ekipa kljub mladosti enako
vredno kosala z vsemi ekipami. Z 
malo športne sreče bi fantje lahko 
bili tudi zmagovalci. Potrebno je 
povedati, da je bila za večino na
ših igralcev to prva mednarodna 
izkušnja. Dobili smo vabila na 
turnirje po Evropi, ravno tako pa 
smo druge ekipe povabili k nam. 
To pa ni bila edina akcija našega 
društva, v juliju smo organizirali 
turnir linipola, ki se ga je udele
žilo 6 ekip. Kamničani so osvojili 
2. mesto in se uvrstili na finalni 
turnir na Bledu 26. avgusta. Na 
zaključnem turnirju ekipa Kam
nika ni bila učinkovita, izgubila je 
tekmo v polfinalu proti kasnejš
im zmagovalcem KR 75 in nato še 
tekmo za tretje mesto proti ekipi 
No name. V avgustu smo organi
zirali dva turnirja v malem vater
polu. S turnirji bomo nadaljevali 
tudi v septembru. Ena bolj zani
mivih tekem v malem vaterpolu 
je bila tekma med rekreativci, ki 
so se v juniju pomerili v 12-urnem 
igranju košarke Vrhpolje: Stranje.

MALI OGLASI

INŠTRUIRAM matematiko in 
fiziko. Tel.: 723-81-57, 041/322-571.

GARAŽO v novi garažni hiši 
na Bakovniku oddam. Tel.:031/419- 
280.

PRODAJA 
BUKOVIH drv, ža

ganje drv in dostava.

Tel.: 040-980-501.

ORDINACIJA

Delovni čas:
ponedeljek mi

• % .

četrtek 13*-18* 
torek, petek 9h-12h

Organizator maratona Janez Ba
lantič je tekmovalce nagovoril 
še k igranju vaterpola, zmagali 
so Vrhpoljci, tako da je letos re
zultat neodločen 1:1 . V mesecu 
septembru nas čakajo vpisi v naše 
programe, najmlajše, stare od 5-7 
let, vabimo v plavalno vaterpolo 
šolo, kjer jim nudimo učenje pla
vanja, igre na suhem in v vodi, 
vadba bo potekala v novem ba
zenu Zavoda za usposabljanje in
validne mladine v Kamniku. Več 
informacij lahko dobite na naši 
spletni strani (www.vaterpolsko- 
drustvo-kamnik.si). Najbolj akti
ven vaterpolist Kamnika je bil to 
poletje Luka Komatar, ki 8. sep
tembra potuje z reprezentanco 
Slovenije na evropsko mladinsko 
prvenstvo na Malto, pomočnik 
trenerja te ekipe je Kamničan 
Uroš Kralj. Da smo v letošnjem 
avgustu lahko dobro vadili je 
tudi zasluga občine Kamnik, ki je 
vodo v kamniškem bazenu ves čas 
ogrevala na 26° C, kar je velik na
predek glede na pretekle sezone. 
Upam, da se bomo naslednje leto 
na domači bazen vrnili že takoj 
po 1. maju, kar bi bila velika pri
dobitev za vse kamniške športni
ke, ki se vozijo na bazene v Kranj 
in Ljubljano, nekaj pa bi pridobile

tudi šole, saj bi imele odlične po
goje za izvedbo nekaterih svojih 
programov. Vsi, ki se ukvarjamo 
z vodnimi športi, močno upamo, 
da se bo sezona v Kamniku ko
nčno podaljšala. Uspehi mladih 
vaterpolistov so nas v zadnjih 
letih močno razvadili, zato nas 
čaka težka naloga ubraniti na
slov prvaka v sezoni 2007/08. Naš 
cilj je, kljub težkim pogojem, vsaj 
dvakrat priti v finale državnega 
prvenstva, kaj se bo uresničilo, pa 
bomo videli drugo leto.

Dare

RAČUNOVODSKE 
STORITVE 

IN SVETOVANJE
za fizične in pravne osebe

itf | BO/ d.o.o. 
Kamnik. Zikova ul. 4 
tel.: 01/831-45-15. 

031/305-451

PRVI MESEC 
BREZPLAČNO!

Redno zaposlimo

natakarja/ico
za delo v restavraciji ali piceriji 

Zaželjena ustrezna izobrazba ali pa izkušnje. 

Možna tudi priučitev.

Zavolovšek Matevž s.p. , tel.: 041-689-865

žmaumjDimmtmmjcmji?!
TEHNIČNA TRGOVINA
S®rwSeCEiFII7Bp>

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

f
UGODNA PRODAJA!

OD 6.9. DO 21. 9.07 m
10% POPUST NA VSE ARTIKLE*«*!

PRI NAKUPU NAD 20€

UGODNA PONUDBA 
BELE TEHNIKE!

* 10% POPUST NE VELJA ZA BELO TEHNIKO,
REZERVNE DELE IN AKCIJSKE ARTIKLE

____________________________več na www.pemecom.si
AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO DO PRODAJE ZALOG 
UGODNO PONUDBO Sl OGLEJTE V NAŠI PRODAJALNI

• BREZPLAČNA DOSTAVA 
• BANK KREDIT 1+3 DO 1+24!

Slike so simbolne. Povprečna kombinirana poraba goriva: 5,2 - 8,81/100 km. Povprečna količina emisij C02:127 - 210 g/km. Naročnik oglasa je AHAC81CO. 
‘Navedena ponudba in cena vključujeta poleg vseh dostopnih popustov tudi obvezno in kasto zavarovanje, ter registracijo za prvo leto uporabe.

Spark, POPUST 1.000C že za 91,70€ na mesec 
Aveo, POPUST 1.000C že za 100,43€ na mesec 
Lacetti, POPUST 1.500C že za 113,69€ na mesec 
Obvezno in kasko zavarovanje, registracija za prvo leto vključeno v ceno.

PLUS VELIKOVEC.

AHAC&CO., d.o.o., Domžale Mala Loka 15-1230 Domžale •Tel: 01/56 27100* www.ahac.pizem.si

KABELSKE
GRELNE
INSTALACIJE

projektiranje
izvedba
garancija
ATESTIRANO

ELEKTRO GRELNA OPREMA

Gora 20a, Komenda
Tel.: 01/83 41 583 

Faks: 83 42 208
www.egro.net, e-mail: blaz@egro.net

- TALNO OGREVANJE
bivalni, poslovni in drugi prostori

- TALJENJE SNEGA IN LEDU 
na voznih in pohodnih površinah

- TALJENJE SNEGA IN LEDU
v strešnih žlebovih, žlotah in ceveh

- OGREVANJE CEVOVODOV 
proti zamrzovanju ali procesno 
vzdrževanje temperature



LANEN CVET
tekstilna trgovina

Moste pri Komendi 74, ^ JOPICE

* BUiZE * tfMce 
*plete W

*bombazi 5W
GALANTERIJA

TORBICE, DENARNICE, PASOVI, NARAMNICE

tel.: 01/8341-660

* PREHODNE JAKNE

PESTRA PONUDBA OTROŠKEGA PROGRAMA OBLAČIL. I
* PEU\E0 # ŽGANICE # ?0STEU^^ p\W# j

PRIBOR ZA ŠIVILJE IN KROJAČE!!!

POSKRBLJENO ZA PARKIRANJE, PESTRO PONUDBO 
IN NIZKE CENE MED DOBRIMI.

Žeje 12, tT 01/83 41852,041/636 307
Komenda faks 01/83 41855

Podgorje 94, Kamnik 
GSM: 041/208 543
www.kovastvo-mihelin.com

e vrtne, balkonske 
in ostale ograje

e vrata
• okenske rešetke 
e ostali kovinski predmeti

Iščem te v travah, 
iščem te v morjih, 
najdem te v zvezdah, 
ki sijejo name.

(M. Kačič)

ZAHVALA
Huda bolezen je v 48. letu življenja iz 
naše sredine vzela drago ženo, mami, 

babi, hčerko, sestro in teto

MOJCO SOBOČAN
Iskrena hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji 
poti, podarili cvetje in sveče ter nam izrekli sožalja. Hvala g. 
župniku za lepo opravljen pogrebni obred in pevcem MePZ 
Mavrica za občuteno petje. Hvala dr. Logarju in patronažni 

službi ZD Kamnik ter sosedi Tončki za vso pomoč. 
Žalujoči: vsi njeni 

Kamnik, avgust 2007

vabi na prijetne jesenske izlete:
* 6. in 7. 10. Izlet v Beograd, 2 dni
* 30. 9. - 2. 10. Romanje v Medugorje
* Nakupovalni izleti v Trst in Lenti
* Prevozi za majhne in velike skupine
* Organizacija in izvedba izletov za zaključene skupine

Vrankar - bus d.o.o., 01/8346 023, www.vrankar.si

DOSTAVA 
KURILNEGA OLJA
ČIŠČENJE CISTERN 
ZA KURILNO OLJE
Marjan Dragar, Vrhpolje 280,1240 KAMNIK

pokličite 041/691-325.

Smrt se izlila v bledo je obličje, 
pogled zaplaval v neznani je pokoj.
Ni več trpljenja, ne bolečine, 
življenje trudno končalo je svoj boj.

ZAHVALA
V 72. letu je za vedno zaprla oči naša 
draga mama, stara mama, sestra, tašča, 

svakinja in teta

SLAVKA ALPNER
roj. Grilje

iz Zagorice nad Kamnikom 5 B

Iskreno se zahvaljujemo osebju Doma starejših občanov Kam
nik, vsem, ki ste jo v trenutkih bolezni obiskovali, ter vsem, 
ki ste nam izrekli sožalje, podarili cvetje, sveče, darovali za 
sv. maše in jo pospremili na njeni zadnji poti. Hvala gospodu 
župniku Matiji Selanu za opravljen pogrebni obred, pevcem 

za zapete pesmi in trobentaču Marjanu Sitarju. 
Žalujoči: hčerki Mojca in Ema ter sin Tone z družinami in 

drugo sorodstvo 
Avgust 2007

FRIZERSKI SALON M STIL
ZA ŽENSKE, MOŠKE IN OTROKE

Nudimo vam nego las po ^4 
poletju z vrhunsko lasno 
kozmetiko,
osvežimo barvo las, spremenimo 
pričesko z modnim striženjem in 
večbarvnimi prameni, BO^'

Obiščite nas od S1 do 20\ 
ob sobotah od 7* do 13*, zaželene rezervacije.

PPL
CWz/

MATEJA KOTNIK, 
Ljubljanska 21e, 
Kamnik (TPC Duplica) 
Tel.: 01/839 46 20

Pohitite v Citroen Mengeš!

DARILO:
navigacija GARMIN

NUVI360T
AVTO DETR, d.o.o. Mengeš

„ ■L„Ma|, Slovenska cesta 66,1234 MENGEŠ
prihranek ^.seosm tei.: <op 7237-313, iax: top 7230-297
dO 4.000 EUR e-maihavtodetr@siol.net

e
CITROENE

m* j Nm PREDSTAVLJATE S! NE, KAJ VSE LAHKO CITROEN STORI ZA VAS

KSKassstssa:*»*•:»» ms«.« *oe>.
Cern vSIT|e informativni.
Prefaiunenj« po nnintnem

STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE
01/721 57 17,01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98
* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik

Utihnil je tvoj glas, 
obstalo je tvoje srce, . 
ostali so le sledovi 
tvojih pridnih rok.

ZAHVALA

V 67. letu življenja nas je zapustil naš 
dragi

SIMON URŠIČ
iz Tunjic

Hvala vsem in vsakomur posebej, ki ste mu stali ob strani v 
njegovih življenjskih preizkušnjah. Hvala vsem, ki ste poskrbe- 
b za lepo zemeljsko slovo, v katerem je bilo moč začutiti 

pridih večnosti.
Žalujoči vsi njegovi 

Tunjice, september 2007

V domu tvojem je praznina, 
v srcih naših bolečina...

A ker tebe več med nami ni.

, %£- fS$"» 1
ZAHVALA

/jsmT
* V 81. letu je umrl

ilVfjI LADO JUNTEZ
s Kriza

Iskrena hvala vsem, ki ste nam stali ob strani v težkih trenut
kih. Hvala za darove in sočustvovanja ter lepo spremstvo na 
njegovi zadnji poti. Posebna zahvala gasilcem, govornikoma 

in praporščakom.
Vsi njegovi

Avgust 2007

. ^ Stopinj več ni,
ne smeha, ne besed,
pustil si nam le topline boleče sled.

,/ 10. septembra minevajo tri leta, odkar
jj- ti, je mnogo prezgodaj odšel od nas

i rjm

STANKO KOSIRNIK
iz Stolnika

Hvala vsem, ki prinašate cvetje, prižigate svečke in se ga 
spominjate.

Vsi njegovi

Na nebu glej, je zvezd nebroj, 
a v meni vse preveč želja,

Mpreveč želja in hrepenenj.
Od vseh izpolnil sem le eno,

K ko slikal sem slovenski svet,
slovenski svet in mojo vas.

J* jSjkt ZAHVALA

m jfjmm V 84. letu življenja je tiho odšel slikar

nMm POLDE MIHELIČ
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, znan
cem, sovaščanom Oševka in vsem, ki ste ga pospremili k 
zadnjemu počitku. Hvala za darove, izrečeno sožalje, daro
vano cvetje, sveče in svete maše. Hvala gospodu župniku za 
opravljen pogrebni obred, pevcem za zapete pesmi in go
vornikoma za besede slovesa. Posebna zahvala zaposlenim v 
Domu za ostarele na Orešju v Šmarjeških toplicah za njihovo 

ljubeznivo skrb v njegovih zadnjih mesecih.

Vsi njegovi
Kamnik, avgust 2007

pj: H ,-r mmm ZAHVALA

Tiho in mirno, kot je živela, je odšla 
m j^*!j naša draga sestra m teta

ANGELCA STELE
Mlinarjeva

s Perovega, Kovinarska 14, Kamnik

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki so jo v času njene hude 
bolezni obiskovali doma in v bolnišnici. Posebej se moramo 
zahvaliti dr. Bogdanu Logarju, ki ji je vseskozi poskušal olaj
šati trpljenje. Kamniškemu župniku gospodu Tonetu Dularju 
in gospodu Štefanu Steletu prisrčna hvala za lep pogrebni 
obred, ki so ga s svojim petjem olepšab cerkveni pevci in 
pevci kvarteta Palčič-Krt. Vsem pa hvala za pozornost, ustna 
in pisna sožalja ob njeni smrti, za darovane maše in sveče.
Žalujoči: sestra Helena, nečakinja in nečaka: Marjeta, Janez 

in Brane, družine: Stele, Humar, Sluga, Brešar

Julij 2007

ZAHVALA

V 76. letu življenja nas je po težki 
bolezni zapustil naš dragi oče, stari 

ata, pradedek, brat in stric

STANE 
URANKAR

Zahvaljujemo se vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, darovali cvetje, sveče in za svete maše ter nam izrekli 
sožalja. Hvala g. župniku za lepo opravljen pogrebni obred, 
pevcem in trobentaču. Iskrena hvala osebju Doma starejših 
občanov Kamnik za skrb v času njegovega bivanja v domu.

Žalujoči: vsi njegovi

Avgust 2007

Ni več trpljenja, 
ne bolečine, 
življenje je trudno 
končalo svoj boj.

ZAHVALA

Ob žalostnem slovesu naše drage žene, 
mame, babice in sestre

MILENE LOMBERGAR
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prija
teljem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje in 
sveče, za darovane maše in spremstvo na njeni zadnji poti. 
Še posebej hvala dr. Dolenčevi in sestri Jani za dolgoletno 
zdravljenje, patronažni sestri Katarini za vso pomoč in pod
poro. Hvala patru Pashalu za lepo opravljen pogreb in Veri 

Mejač za besede slovesa.
Vsi njeni 

September 2007



Podarite vašemu otroku 
finančno \amost!
NLB Naložba Vita Prva

vas NLB Naložbo Vita Prva. Minimalna mesečna 
oremiia znaša le 35 evrov, Oalasite se v

Duplica.

^ Zavarovalnica, ki sklepa zavarovanje: NLB Vita, življenjska zavarovalnica d.d. Ljubljana, 
s Zavarovanje tržijo: NLB d.d., NLB Banka Domžale d.d., NLB Koroška banka d.d., NLB Banka Zasavje d.d. in 
& Banka Celje d.d., ki pri tem nastopajo kot zavarovalni posredniki.
g NLB Naložba Vita Prva ni depozit in ni vključena v sistem zajamčenih vlog. NLB Naložba Vita Prva je naložbeno 
.j življenjsko zavarovanje, pri katerem je donos odvisen od gibanja vrednosti enot premoženja vzajemnih skladov.
^ Tveganje, da bi bil lahko znesek izplačila naložbenega življenjskega zavarovanja nižji od zneska vplačila v 
z naložbeno življenjsko zavarovanje, prevzema sklenitelj zavarovanja.

NA NOVI LOKACIJI!
VARSTVO, d.o.o.
KAMNIK,
Steletova C. 233 (kamniška dvojčka) 
Tel.: 01/8310 890 
GSM: 041/722 991 
e-mail: varstvo@varstvo-kamnik.si 
www.varstvo-kamnik.si

► Varnost pri delu:
Služba varnosti pri delu; Ocene tveganja - Izjava o varnosti; Pregledi 
delovne opreme; Preiskave mikroklime in osvetljenosti; Teoretična in 
praktična usposabljanja; Meritve hrupa. Nadzor gradbišč.

► Varstvo pred požarom:
Izdelava študij požarne varnosti; Izdelava Požarnih redov in načrtov; 
Teoretična in praktična usposabljanja; Meritve električne instalacije 
in strelovodnih naprav.

► Kemikalije:
Naloge odgovorne osebe za nevarne kemikalije; Izdelava varnostnih 
listov; Teoretična in praktična usposabljanja.

► Varstvo okolja:
Izdelava načrtov gospodarjenja z odpadki, poslovnikov; Označevanje 
odpadkov.

V
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ŽIVETI V HIŠI IN BITI V STALNEM STIKU Z NARAVO
Alu zimski vrtovi, okna in vrata. Z vami že drugo desetletje. ALU projekt

ALU PROJEKT d.o.o. 
Ljubljanska cesta 6 

1241 Kamnik 
telefon 01 83 15 015

info@aluprojekt.si
www.aluprojekt.si

metuljček
stanovanjski objekt, Kamnik

Pridite na dan odprtih vrat 
v soboto 15. septembra 

od 8. do 15. ure
in si oglejte vaš novi dom.

.

ovanjska soseska
etuljček v Kamniku

odpira svoja vrata.
Več informacij na 01/831 94 13

Metropola d. o. o., Ljubljana
METROPOLA Ljubljanska cesta 45, Duplica pri Kamniku 
M«««*«««*tel.: 01/831 9413,041/646 225, www.metropota.si

Vse strokovne naloge opravljamo v okviru podeljenih pooblastil s 
strani pristojnih ministrstev in z našimi poslovnimi partnerji!

ZARJA KOVIS d.o.o.
Molkova pot 5, 1240 Kamnik

mm liNuiiitinininiiHhHHipmiP-

ZARJA KOVIS. prejemnik nagrade za energetsko naiuč.nkovitejši 
projekt v Sloveniji na področju obnovljivih virov energije 

(toplotne črpalke, sončni kolektorji), nudi dobavnih montažo
Plinske peči za ogrevanje in pripravo tople sanitarne vode

SA%YO <BiMMERGAS >4881
• Split in multi-split klimatske naprave SAIUYO
• Split klimatske naprave proizvajalca ACCORROIMI
• Hladilni agregati
• Servisiramo plinske peči in oljne gorilce

MUDIMO IZDELKE IZ IMOX PROGRAMA
Izvajamo tudi vse strojne in elektro instalacije, kronsko vrtanje v 
železobeton, steklarska in pleskarska dela ter ključavničarska dela 
vključno z inox programom.

Izdelamo celotno projektno dokumentacijo 
IZVEDBA SOLARNIH SISTEMOV

NUDIMO UGODNE PLAČILNE POGOJE
Brezplačno svetovanje za izvedbo strojnih in elektro instalacij

Informacije:
01-83-08-608, 041-245-936, 041-633-779, 041-677-341

: Majica za dečke 
ali deklice 

vel.: od Ji. 92 do ši. 176

/ v
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Si Mercator Center Kamnik
vabi s prijetnimi dogodki in najboljšo ponudbo
v soboto, 8. septembra, od 10. do 12. ure
DNEVI NARODNIH N OS s folklornimi skupinami Kamnika, Komende, Kranja ter harmonikarji iz Godiča
v Petek, 14. septembra, od 17. do 19. ure
Otroška ustvarjalna delavnica ZIVALICE IZ KAMENČKOV
v soboto, 15. septembra, od10. do 12. ure
Cirkuška predstava TAKŠNEGA CIRKUSA PA ŠE NE
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